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Της Πάφου
Αδεσμευτος

Π. Λιασίδης
Σύσκεψη στο αεροδρόμιο Πάφου, με σκοπό 
την ενημέρωση των εμπλεκόμενων υπηρεσι-
ών για το Σχέδιο Εστία της Πολιτικής Άμυνας...

Σελ. 02

Χ. Σαββίδης

Θα ξεκινήσει άμεσα η διαδικασία τοποθέτησης 
του ηλεκτρονικού πίνακα αποτελεσμάτων εντός 
του σταδίου Στέλιος Κυριακίδης...

Σελ. 04

Α. Βαβλίτης
Εν όσο υφίσταται το πρόβλημα της έλλειψης αν-
θρώπινου δυναμικού, δεν μπορούν τα ξενοδο-
χεία να προσφέρουν ποιοτικές υπηρεσίες...

Σελ. 03
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Πρόσωπα κοινής αποδοχής πρότεινε το ΑΚΕΛ

Ανησυχία για τις εκκρεμότητες της Μεταρρύθμισης της Τ.Α. 
εξέφρασε ο πρόεδρος της Επιτροπής Εσωτερικών της Βου-
λής Άριστος Δαμιανού… 

Πολλές φορές κρούσαμε τον κώδωνα του κινδύνου για την ευθύνη που φέρουν 
κόμματα και πολίτες, να επιλέξουν για την προεδρία των επαρχιακών συμβου-
λίων πρόσωπα που να πληρούν αυστηρά κριτήρια, ώστε να μπορούν να αντα-
πεξέλθουν στο δύσκολο ρόλο τους που πέραν όλων των άλλων θεωρείτε κλειδί 
στην ομαλή λειτουργία της Μεταρρύθμισης της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και κυ-
ρίως στην πρόοδο των δήμων και συμπλεγμάτων.     
Τις ανησυχίες και τους προβληματισμούς του εκφράζει για την πορεία της με-
ταρρύθμισης και ο πρόεδρος της Κοινοβουλευτικής Επιτροπής Εσωτερικών Άρι-
στος Διαμιανού... 

ΣΕΛ. 
04

Σελ. 04

Περιφερειάρχης 

ΣΕΛ. 
03

Μαύρα σύννεφα στον τουρισμό 

Ήδη μετρούμε τις πρώτες απώλει-
ες καθώς ακυρώνονται αφίξεις κυρίως 
από Ισραήλ…

Από το Σαββατοκύριακο που ξέ-
σπασε η κρίση, άρχισαν οι ακυρώσεις 
κρατήσεων όχι μόνον από το Ισραήλ, 
αλλά ακόμη και από την Βρετανία…

Δεν τελειώνει ο αυτοκινητόδρομος  Πάφου – Πόλις 
Δεν θα είναι έτοιμος το 2024 -Πολύμηνη η καθυστέρηση του έργου  

Κάτω Πάφος

Γ. Νοσοκομείο 
Πάφου

Τα αρχαιολογικά ευρήματα στην περιοχή της 
Θεοσκέπαστης, επιβάλλουν την αλλαγή των σχε-
δίων ανάπλασης που είναι σε εξέλιξη στην πε-
ριοχή. 
Το Τμήμα Αρχαιοτήτων, διενεργεί την ανασκαφή 
στην περιοχή που εντοπίστηκαν οι αρχαιότητες 
στην διάρκεια εργασιών εκσκαφής και από την 
πρώτη μελέτη των ευρημάτων, εκτιμάται ότι θα 
πρέπει να αναδειχθούν…

Σελ. 06

Καταγγελίες από γιατρούς από το νοσοκομείο 
της Πάφου, οι οποίοι συμφώνα με τον ίδιο «εκλι-
παρούν» για μια κλίνη σε Λεμεσό και Λευκωσία, 
ώστε να μπορέσουν να δώσουν την ιατροφαρμα-
κευτική φροντίδα στους ασθενείς τους...

Σελ. 05

Συνέντευξη

Μ. Ιωάννου

Σελ. 16

Οι δυσκολίες που έζησε και οι αξέ-
χαστες εμπειρίες και εικόνες από 
τα ειδεχθή εγκλήματα που διερεύ-
νησε όπως τα εξομολογείται στον 
«Αδέσμευτο».

Ο πόλεμος στο Ισραήλ αλλάζει τα δεδομένα

Πολύμηνη προβλέπεται ότι θα είναι η καθυστέρηση στην παράδοση της Α΄ φάσης 
του αυτοκινητόδρομου Πάφου- Πόλης Χρυσοχούς. Το βέβαιο είναι ότι το έργο δεν 
πρόκειται να παραδοθεί το Νοέμβριο του 2024 όπως προβλέπει η σχετική σύμβαση, 
ενώ είναι αμφίβολο αν η εταιρία θα καταφέρει να παραδώσει τον δρόμο προς χρή-
ση ακόμη και το 2025. 
Προς το παρόν ισχύουν τα αρχικά χρονοδιαγράμματα υλοποίησης του έργου όμως 
λίαν συντόμως θα αναθεωρηθούν. Η καθυστέρηση όμως στην παράδοση αυτού του 
τμήματος του αυτοκινητόδρομου μεταθέτει και την ολοκλήρωση του έργου. 
Στην καλύτερη περίπτωση οι κάτοικοι του διαμερίσματος της Πόλης Χρυσοχούς, θα 
πρέπει να περιμένουν το 2030 για να ολοκληρωθεί ο δρόμος με δύο λωρίδες κυκλο-
φορίας…

Σελ. 07
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Γιώργος Σαξατέ

Κάθε φορά τα ίδια και τα ίδια. Ζούμε σε μια περι-
οχή όπου οι αιτίες ανάφλεξης είναι πολλές και 

ποικίλες. Κάθε φορά που υπάρχει μια τέτοια ανά-
φλεξη η Κύπρος πληρώνει το μάρμαρο ευτυχώς μέ-
χρι τώρα με οικονομικούς όρους.
Πόλεμος στην Μέση Ανατολή, στο Λίβανο, τη Συρία, 
την Λιβύη, ακόμα και στις μακρινές χώρες του Κόλ-
που και την Ουκρανία, σημαίνει βαρύτατο πλήγμα 
στην οικονομία του τόπου η οποία βασίζεται κυρί-
ως στον τουρισμό.
Υπάρχει οικονομική κρίση στην Ευρώπη κυρίως στη 
Βρετανία, τρέχουμε και δεν φτάνουμε.
Και κάθε φορά επισημαίνουμε την ανάγκη να ανα-
πτύξουμε παράλληλα και άλλους τομείς, ώστε να 
μην εξαρτάται η οικονομία μας μόνο από τον του-
ρισμό αλλά κάθε φορά το ξεχνάμε αυτό μόλις ηρε-
μήσει η κατάσταση.
Αυτό βεβαίως δείχνει απλά την πραγματικότητα 
η οποία λέει ότι, είτε δεν είμαστε ικανοί να κατα-
στρώσουμε μακροχρόνια οικονομική πολιτική, είτε 
αντιμετωπίζουμε με απόλυτη ελαφρότητα το σο-
βαρό αυτό θέμα, γιατί μας είναι δύσκολο να πι-
στέψουμε ότι δεν κατανοούμε την πραγματικότη-
τα, δηλαδή ότι ζούμε σε μια περιοχή όπου οι εστίες 
έντασης δεν πρόκειται να  εκλείψουν.
Βασιζόμαστε λοιπόν διαχρονικά στον τουρισμό και 
τον τομέα των υπηρεσιών, οι οποίοι όμως είναι 
οι πρώτοι που επηρεάζονται από πιθανές κρίσεις 
όπως την σημερινή στο γειτονικό Ισραήλ.
Στην προσπάθειά μας μάλιστα να αναπτύξουμε πε-
ραιτέρω τον συγκεκριμένο τομέα εγκαταλείπουμε 
σταδιακά άλλους τομείς της οικονομίας μας όπως 
την γεωργία, την κτηνοτροφία και άλλους σημαντι-
κούς τομείς. 
Για την κατάσταση αυτή ευθύνες φέρουν όλες οι 
κυβερνήσεις που πέρασαν από ιδρύσεως της Κυ-
πριακής Δημοκρατίας και γενικότερα οι πολιτικές 
μας ηγεσίες οι οποίες δεν επιδίωξαν μια μελετη-
μένη μακροχρόνια οικονομική πολιτική η οποία να 
προωθείτε ανεξαρτήτως του ποιος κυβερνά και να 
στοχεύει την μικρότερη εξάρτηση μας από ευπα-
θείς τομείς. Η ευκαιρία που παρουσιάζεται με την 
αξιοποίηση των κοιτασμάτων φυσικού αερίου και 
υδρογονανθράκων (εάν ποτέ μας αφήσουν να τα 
εξορύξουμε) είναι μοναδική και ελπίζουμε να την 
αξιοποιήσουμε. Με την δημιουργία ενός ταμείου 
από το οποίο θα επενδύουμε για το μέλλον στην 
ανάπτυξη διαφόρων τομέων της οικονομίας, συμ-
βαδίζοντας βεβαίως και με την παγκόσμια οικονο-
μία η οποία έχει αλλάξει κατά πολύ από την ίδρυση 
της Κυπριακής Δημοκρατίας και έχοντας πάντα ως 
μοναδικό στόχο την ευμάρεια των πολιτών της τα-
λαίπωρης χώρας μας…

Στερνή μου γνώση

Παραπολιτικά
Σχόλια, σφήνες Σάτιρα και 
μικρές ειδήσεις, από την 
επικαιρότητα δοσμένα με 
χιούμορ και καυστική κρι-
τική από τους συντάκτες 
του Αδέσμευτου...

ΣΕΛΙΔΕΣ 8 -10

Αθλητικά
Διεξάγεται το Σαββατοκύ-
ριακο η 3η αγωνιστική του 
πρωταθλήματος Γ’ κατηγο-
ρίας, με το ενδιαφέρον να 
επικεντρώνεται στον αγώ-
να της Γεροσκήπου με τον 

Εθνικό Άσσιας.  
ΣΕΛΙΔΑ 23

Πολιτισμός
Ιστορίες και θέματα που 
αναδεικνύουν την ιστορία, 
την παράδοση και τον πο-
λιτισμό της επαρχίας μας 
και όλη η πολιτιστική κίνη-
ση της Πάφου… 

ΣΕΛΙΔΑ 15

Επικαιρότητα
Τις ανησυχίες και τους προβλη-
ματισμούς του εκφράζει για την 
πορεία της μεταρρύθμισης ο 
πρόεδρος της Κοινοβουλευτι-
κής Επιτροπής Εσωτερικών Άρι-
στος Διαμιανού.

ΣΕΛΙΔΑ 4

Επικαιρότητα
Τα αρχαιολογικά ευρήμα-
τα στην περιοχή της Θεο-
σκέπαστης, επιβάλλουν την 
αλλαγή των σχεδίων ανά-
πλασης που είναι σε εξέλι-
ξη στην περιοχή.

 ΣΕΛΙΔΑ  6

Αυτοκίνητο
Όλα τα νέα για τους φίλους 
του μηχανοκίνητου αθλητι-
σμού από τον συνεργάτη μας 
Γιώργο Παντελίδη…

ΣΕΛΙΔΑ 22

Αγγελίες
Αγγελίες εργασίας και ανακοι-
νώσεις που μπορεί να σας εν-
διαφέρουν σε ένα δισέλιδο...

   
ΣΕΛΙΔΕΣ 20-21

ΣΑΝ
     ΣΗΜΕΡΑ...

1862-Καταλύεται η μοναρχία του Όθωνα. Την εξου-
σία αναλαμβάνει η επαναστατική «Τριανδρία», 
αποτελούμενη από τους Δημήτριο Βούλγαρη, Κων-
σταντίνο Κανάρη και Μπενιζέλο Ρούφο. (Μεσοβα-
σιλεία)

1908-Μαθήτριες του Παρθεναγωγείου. Πάνω αρι-
στερά, ο Δελμούζος.
Αρχίζει να λειτουργεί το Παρθεναγωγείο Βόλου. Σε 
αυτό φοιτούσαν μόνο κορίτσια, κάτι το οποίο θε-
ωρήθηκε πρωτοποριακό για την εποχή, διότι μόνο 
αγόρια, ως επί το πλείστον, μπορούσαν να πάνε σχο-
λείο. Διευθυντής του Παρθεναγωγείου είναι ο δημο-

τικιστής και σοσιαλιστής Αλέξανδρος Δελμούζος,
1935-Καταλύεται με στρατιωτικό πραξικόπημα το 
δημοκρατικό πολίτευμα στην Ελλάδα. Επικεφα-
λής, οι στρατηγοί Παπάγος, Ρέππας και Οικονόμου, 
«εγκέφαλος» ο Γεώργιος Κονδύλης, θύμα ο πρωθυ-
πουργός Παναγής Τσαλδάρης.

1944-Τσιγγανόπουλα στο Άουσβιτς
800 τσιγγανόπουλα εξολοθρεύονται από τους ναζί 
στο κολαστήριο του Άουσβιτς.

1964-Εγκαινιάζεται στη Σύμη η πρώτη εγκατάσταση 
αφαλάτωσης θαλασσινού νερού στην Ελλάδα.
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“Η διαφήμιση 
είναι τυπωμένες 

πωλήσεις”

Daniel Starch
Διαφημιστής

ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ
ΣΑΒΒΑΤΟ14

ΔΙΑΝΥΚΤΕΡΕΥΟΝΤΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΠΑΦΟΥ

Εφημερ εύ ον τες Οδ ον τίατρ οι 
Οι Εφημερεύοντες Οδοντίατροι Πάφου για το Σαββατοκύριακο είναι:

ΣΑΒΒΑΤΟ 14/10//2023-ΚΑΝΑΡΗΣ ΓΙΩΡΓΟΣ ΤΗΛ 99520284
ΚΥΡΙΑΚΗ 15/10/2023-ΚΑΡΑΜΑΝΗ ΑΦΡΟΥΛΑ  ΤΗΛ 99310952

Χρήσιμα Τηλέφωνα

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26806060
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΠΑΦΟΥ  26803100
ΠΡΩΤΕΣΒΟΗΘΕΙΕΣ  26803145
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗΠΑΦΟΥ  26806272
ΥΔΑΤΟΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 26943045/99603622
ΑΗΚΠΑΦΟΣ  26206000
ΑΗΚΒΛΑΒΕΣ  1800
ΑΤΗΚΒΛΑΒΕΣ  80000197
ΑΡΧΗΓΕΙΟΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 22808080
ΑΝΑΦΟΡΑΔΑΣΙΚΩΝΠΥΡΚΑΓΙΩΝ 26422641
ΕΚΤΑΚΤΗΑΝΑΓΚΗ  12-199
ΔΗΜΟΣΠΑΦΟΥ  26822270
ΔΗΜΟΣΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ  26962324

ΔΗΜΟΣΠΟΛΕΩΣ  26321321
ΔΗΜΟΣΠΕΓΕΙΑΣ  26621244
ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26811580
ΓΡΑΜΜΗΤΟΥΠΟΛΙΤΗ  1460
ΒΙΑΣΤΗΝΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ 1440
ΚΕΝΤΡΟΔΗΛΗΤΗΡΙΑΣΕΩΝ 1401
ΣΥΝΔ.ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ&ΦΙΛΩΝ 26819268
ΑΜΕΣΗΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗΝΑΡΚΩΤΙΚΑ 1410
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΠΑΦΟΥ  26306385
ΕΠΑΡΧΙΑΚΗΔΙΟΙΚΗΣΗ  26801101
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΑΚΥΠΡΟΥ  77778833
ΠΟΛΙΤΙΚΗΑΜΥΝΑ  26818470
ΓΡΑΦΕΙΟΕΥΗΜΕΡΙΑΣ  26821602

Στο Σχέδιο Εστία και το αεροδρόμιο Πάφου 

Σήμερα 14 Οκτωβρίου είναι των Μεγαλομαρτύρων 
Γερβασίου και Ναζαρίου, Οσίου Ιγνατίου επισκό-
που Μηθύμνης.

Ε φαρμόζεται το Σχέδιο Εστία της Πολιτι-
κής Άμυνας πιθανόν από αύριο στο αε-
ροδρόμιο Πάφου για την υποδοχή και 

αρωγή Ευρωπαίων πολιτών από το Ισραήλ, 
σύμφωνα με τον Εκπρόσωπο Τύπου της Πο-
λιτικής Άμυνας Παναγιώτη Λιασίδη, προσθέ-
τοντας πως επί αυτού έγινε σύσκεψη την Τε-
τάρτη στο αεροδρόμιο Πάφου, με σκοπό την 
ενημέρωση των εμπλεκόμενων υπηρεσιών 
για το Σχέδιο Εστία της Πολιτικής Άμυνας. 
Σε δηλώσεις του στο Κυπριακό πρακτορείο Ει-
δήσεων ο κ. Λιασίδης ανέφερε πως στην σύ-
σκεψη συμμετείχαν, εκπρόσωπος του Υπουρ-
γείου Εξωτερικών, της Πολιτικής Άμυνας, της 
Πολιτικής Αεροπορίας, της Αστυνομίας, της 
Hermes, του ΟΚΥπΥ, του Τελωνείου, της Εθνι-
κής Φρουράς και του Ερυθρού Σταυρού. 
Η  Πολιτική Άμυνα πρόσθεσε, συμμετέχει στο 
σχέδιο  ΕΣΤΙΑ, προσφέροντας διακίνηση, δι-
ατροφή και διαμονή των ατόμων που έρχο-
νται από το Ισραήλ. Επιπρόσθετα συνέχισε, 
«μόλις τακτοποιηθεί η πτήση τους, δηλαδή 

η επιστροφή, θα μεταφερθούν στα αεροδρό-
μια Πάφου ή και Λάρνακας για να είναι έγκαι-
ρα στο χώρο τους και να πάρουν την πτήση 

τους για να επιστρέψουν στην χώρα τους». 
Πρόσθεσε ότι όσον αφορά την διαμονή τους, 
αυτή θα γίνει σε χώρο της Κυπριακής Δημο-
κρατίας, όπου θα προσφερθεί ότι χρειάζεται 
στα άτομα αυτά μέχρι να αναχωρήσουν από 
την Κύπρο. 
Η πρώτη άφιξη αναμενόταν αρχικά να γίνει 
την Τετάρτη ωστόσο, όπως ανέφερε ο κ. Λια-
σίδης λόγω κάποιου προβλήματος που προέ-
κυψε με το αεροσκάφος, η πρώτη πτήση θα 
γινόταν την επόμενη μέρα στο αεροδρόμιο 
Πάφου με τους Ευρωπαίους πολίτες από το 
Ισραήλ. Επεσήμανε επίσης, πως στις επόμε-
νες ημέρες αναμένεται να καταφθάσουν και 
άλλες ναυλωμένες πτήσεις με ευρωπαίους 
πολίτες που φεύγουν από το Ισραήλ. 
Σε όλους τους ευρωπαίους πολίτες από το Ισ-
ραήλ προσφέρονται όλες οι εξυπηρετήσεις 
για σκοπούς σίτισης και διαμονής, κατέληξε.

14/10/23 ΣΑββΑτο Νικολαϊδου Κωνσταντία Γωνία Νίκου Νικολαϊδη και Γεωργίου Χ. Ι-

ωαννίδη κατ. 5 Elysia Park,  Pafilia (Περιοχή Universal) Πάφος 26935642 26933793

15/10/23 ΚυριΑΚή Καπουδιώτη Άντρη Θεσσαλονίκης 4 Έναντι Πυροσβεστικής Πάφος 

26911313 99542075

16/10/23 ΔΕυτΕρΑ Στυλιανού Χαράλαμπος Αχέπανς 4 Εναντι Γενικού Νοσοκομείου Πά-

φου Αναβαργός 26600020 99351125

17/10/23 τριτή Χρυσοστόμου Ραφαέλα Αρχ. Μακαρίου III, 23 0 Χλώρακα 

26942999 26273051

18/10/23 τΕτΑρτή Ταλιώτου Μαρία Αλεξάνδρου Παπάγου 57 Round about Τεχνικής 

Σχολής προς RIO CINEMA Πάφος 26910276 26932950

18/10/23 τΕτΑρτή Παναγιώτου Έλενα Ιπποκράτους 21-23 Στην Περβόλα έναντι χρυ-

σοχοείου Μαρίας Πάφος 26911886 99474434

19/10/23 ΠΕμΠτή Ηλιάδης Ηλίας Ανεξαρτησίας 11 & Επτανήσου 1 Δίπλα από Τεχνική 

Σχολή Πάφος 26941100 26944544

20/10/23 ΠΑρΑΣΚΕυή Πιστέντη - Ιουλιανού Άντρη Τάφοι των Βασιλέων 24 Ταφοι των 

Βασιλέων 300μ από MALL προς Coral Bay Κάτω Πάφος 26950073 26950778



Ο ι θηριωδίες της Χαμάς το περασμέ-
νο Σάββατο που προκάλεσαν την 
οργισμένη αντίδραση του Ισραήλ το 

οποίο ετοιμάζεται για πόλεμο μεγάλης δι-
άρκειας, έχει άμεσες επιπτώσεις στον τουρι-
σμό, με την Πάφο να πληρώνει ήδη τίμημα. 
Δραματική αλλαγή των δεδομένων παρα-
τηρούν λόγω των πολεμικών επιχειρήσεων 
στη Μέση Ανατολή οι ιδιοκτήτες των τουρι-
στικών επιχειρήσεων στην Πάφο. 
Από το Σαββατοκύριακο που ξέσπασε η κρί-
ση, άρχισαν οι ακυρώσεις κρατήσεων όχι 
μόνον από το Ισραήλ, αλλά ακόμη και από 
την Βρετανία. 
Τις μέρες που ακολούθησαν, ο ρυθμός των 
ακυρώσεων αυξήθηκε καθώς εκτιμάται ότι η 
κρίση δεν θα είναι πρόσκαιρη. 
Οι ξενοδόχοι λαμβάνουν μηνύματα ανησυ-
χίας και από μεγάλους τουριστικούς οργα-
νισμούς. «Ήδη τουριστικοί πράκτορες του 
εξωτερικού, επικοινωνούν με ξενοδόχους 
και ζητούν ενημέρωση κατά πόσο η Κύπρος 
είναι ασφαλής προορισμός, ενώ την ίδια 
ώρα σύμφωνα με τον πρόεδρο του τοπικού 
ΠΑΣΥΞΕ Ευριπίδη Λοϊζίδη καταγράφονται 
ακυρώσεις κρατήσεων για τον Οκτώβριο και 
το Νοέμβριο. 
Αυτή η εξέλιξη αλλάζει τα δεδομένα και ανα-
τρέπει τους σχεδιασμούς για την χειμερινή 
σεζόν. Για φέτος, υπήρχε πρόθεση από πολ-
λούς ξενοδόχους να κρατήσουν τις μονάδες 
τους σε λειτουργία την χειμερινή σεζόν, ελ-
πίζοντας ότι οι πληρότητες θα κυμαίνονταν 
σε ικανοποιητικά επίπεδα. 
Το 30% των κρατήσεων για την χειμερινή πε-

ρίοδο προέρχονταν από την τουριστική αγο-
ρά του Ισραήλ. 
Αυτό ήταν και το ποσοστό των τουριστών 
από το Ισραήλ για τον Οκτώβριο και το Νο-
έμβριο. Για τους χειμερινούς μήνες οι πτή-
σεις από το Ισραήλ ξεπερνούσαν τις 20 την 
εβδομάδα. 
Από το Σάββατο όμως, αυτά τα δεδομένα 
ανατράπηκαν και κανείς δεν γνωρίζει πλέον 
πότε και αν θα ομαλοποιηθεί η κατάσταση. 
Ενόψει αυτών των νέων δεδομένων ανατρέ-
πονται οι σχεδιασμοί. 
Ήδη ξενοδόχοι στην Πάφο ενημέρωσαν το 

προσωπικό τους ότι τέλος Οκτωβρίου, ή τέ-
λος Νοεμβρίου, θα αναστείλουν τη λειτουρ-
γία τους. 
Αυτό που ανησυχεί περισσότερο τους ιδιο-
κτήτες τουριστικών επιχειρήσεων, είναι οι 
επιπτώσεις που θα υπάρξουν την επόμενη 
χρονιά αν οι πολεμικές συγκρούσεις κλιμα-
κωθούν στην Μέση Ανατολή. 
Για την ώρα, εκτός από ακυρώσεις κρατή-
σεων παρατηρείται κάποια κινητικότητα με 
πλούσιους Ισραηλινούς που εγκαταλείπουν 
την χώρα τους και έρχονται Κύπρο, ή στέλ-
νουν γυναικόπαιδα για λόγους ασφαλείας. 

Ακυρώθηκαν γάμοι 
Μετά τις θηριωδίες της Χαμάς στο Ισραήλ 
και τα αντίποινα που προγραμματίζονται 
κατά των Παλαιστινίων, ο τομέας που έχει 
πληγεί περισσότερο είναι οι γάμοι. 
Πολλοί Ισραηλινοί επέλεγαν την Πάφο για 
τους γάμους τους και έφερναν μαζί τους δε-
κάδες προσκεκλημένους. 
Για τον Οκτώβριο και το Νοέμβριο, σχεδόν 
όλοι οι γάμοι Ισραηλινών  που ήταν προ-
γραμματισμένοι ακυρώθηκαν. 
Εκτός από τα ξενοδοχεία, πλήττονται και 
τα κέντρα αναψυχής. Ο πρόεδρος του Συν-
δέσμου Ιδιοκτητών Κέντρων Αναψυχής Πά-
φου, Άγγελος Ονησιφόρου, επιβεβαίωσε ότι 
Ισραηλινοί που προγραμμάτιζαν διακοπές, ή 
που είχαν σκοπό να τελέσουν τους γάμους 
τους στην Κύπρο, προχωρούν σε ακυρώσεις 
λόγω της κατάστασης στη χώρας τους. 

Ψάχνουν λύσεις 
Υπάρχει ανησυχία για τις επιπτώσεις στις 
αφίξεις τουριστών από το Ισραήλ, λόγω 
του πολέμου, δήλωσε ο Υφυπουργός Του-
ρισμού, Κώστας Κουμής. Ανέφερε πως είναι 
δεδομένο ότι θα υπάρξουν επιπτώσεις για 
την Κύπρο. Επεσήμανε, ωστόσο, ότι το Υφυ-
πουργείο βρίσκεται σε συνεχή επαφή με άλ-
λες αγορές, ώστε να μπορέσει να καλύψει το 
κενό το οποίο θα προκύψει. 
Υπογράμμισε ακόμα, πως το Ισραήλ είναι 
η δεύτερη μεγαλύτερα αγορά για την Κύ-
προ, σημειώνοντας ότι μόνο φέτος, οι αφί-
ξεις από τη γείτονα χώρα υπερβαίνουν τις 
300.000.
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Ανατροπή στην τουριστική σεζόν 
Ο πόλεμος στο Ισραήλ αλλάζει τα δεδομένα 

Ήδη μετρούμε τις πρώτες απώλειες, 
καθώς ακυρώνονται αφίξεις  κυρίως από Ισραήλ…

Εποικοδομητική συνάντηση με 
τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας, κ. 

Νίκο Χριστοδουλίδη, στην παρουσία 
του υφυπουργού τουρισμού κ. Κώ-
στα Κουμή, της υφυπουργού παρά 
τω προέδρω κ. Ειρήνης Πική και άλ-
λων πολιτειακών αξιωματούχων, είχε 
την Πέμπτη 12 Οκτωβρίου αντιπρο-
σωπεία του Διοικητικού Συμβουλίου 
του ΣΤΕΚ με επικεφαλής τον πρόεδρό 
του, κ. Άκη Βαβλίτη. 
Στη σκιά των πολεμικών συγκρούσε-
ων στο γειτονικό Ισραήλ, το οποίο 
συγκαταλέγεται στις σημαντικότερες 
τουριστικές αγορές της Κύπρου, τέθη-
καν επί τάπητος σειρά θεμάτων βαρύ-
νουσας σημασίας τα οποία άπτονται 
της βελτίωσης της ποιότητας του του-
ριστικού προϊόντος της χώρας, της έλ-
λειψης ανθρώπινου δυναμικού, των 
επιπτώσεων του πληθωρισμού, του 
ενεργειακού κόστους, του κόστους 
του χρήματος και της απώλειας του-
ριστών προς τα κατεχόμενα.
Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε επίσης 
στην ανάγκη  τροποποίησης του νο-

μοθετικού πλαισίου που διέπει τη 
λειτουργία των καταλυμάτων βραχυ-
χρόνιας μίσθωσης καθώς με τα σημε-
ρινά δεδομένα επικρατούν συνθήκες 
άνισου ανταγωνισμού με τις ξενοδο-
χειακές μονάδες.
Επιπρόσθετα, η συζήτηση στράφη-
κε και στην ανάγκη δημιουργίας και 
εφαρμογής συγκεκριμένης στρατηγι-
κής για ενίσχυση του χειμερινού του-
ρισμού. Σ’ αυτό το πλαίσιο, ο Πρό-
εδρος της Δημοκρατίας επέδειξε 
κατανόηση στις θέσεις του ΣΤΕΚ υπο-
δεικνύοντας ότι η έμφαση πρέπει να 
δοθεί στην επιδότηση της εργασίας 
και όχι της ανεργίας. 
Ο ΣΤΕΚ έθιξε και διαχρονικά προβλή-
ματα που ταλανίζουν την ξενοδοχεια-
κή βιομηχανία και επηρεάζουν αρνη-
τικά την εμπειρία των τουριστών στη 
χώρα μας,  ιδιαίτερα η ηχορύπανση 
και η οπτική ρύπανση,  τονίζοντας για 
ακόμα μία φορά την ανάγκη  αποτε-
λεσματικής αστυνόμευσης ή ακόμα 
και δημιουργίας τουριστικής αστυνο-
μίας. 

Από πλευράς βελτίωσης των δράσε-
ων για ανάδειξη της Κύπρου ως του-
ριστικού προορισμού, επισημάνθηκε 
η ανάγκη για  διεύρυνση των οριζό-
ντιων αρμοδιοτήτων του αρμόδιου 
υφυπουργείου και αύξηση των κον-
δυλίων προώθησης και προβολής της 
τουριστικής Κύπρου. Επιπρόσθετα,  
συζητήθηκε η αναγκαιότητα  ενός συ-
γκεκριμένου τουριστικού brand για 
τη χώρα.  
Ο πρόεδρος της Δημοκρατίας άκου-

σε με προσοχή τις απόψεις και τις ει-
σηγήσεις του ΣΤΕΚ και παρείχε διαβε-
βαιώσεις για συγκεκριμένα ζητήματα 
ενώ ζήτησε την υλοποίηση στοχευμέ-
νων δράσεων στη βάση της συζήτη-
σης θέτοντας συγκεκριμένα χρονοδι-
αγράμματα. 
Ο πρόεδρος του ΣΤΕΚ, Άκης Βαβλίτης 
δήλωσε μετά το πέρας της συνάντη-
σης ότι, «τέθηκε έντονα το πρόβλη-
μα της μεγάλης έλλειψης ανθρώπι-
νου δυναμικού, και τονίσαμε ότι δεν 

μπορούν τα ξενοδοχεία να προσφέ-
ρουν ποιοτικές υπηρεσίες όσο εξακο-
λουθεί να υφίσταται. Κάναμε συγκε-
κριμένες εισηγήσεις  για  προσωπικό 
από τρίτες χώρες με τον Πρόεδρο της 
Δημοκρατίας να αντιλαμβάνεται το 
ζήτημα και θεωρώ ότι θα υπάρξουν 
εξελίξεις τάχιστα».
Κατά τη συζήτηση, έγινε ειδική ανα-
φορά και στο θέμα του ενεργειακού 
κόστους, το οποίο αποτελεί βραχνά 
για την ξενοδοχειακή βιομηχανία 
όπως και για την κοινωνία γενικότε-
ρα. Πάγιο αίτημα του ΣΤΕΚ είναι να  
δοθούν άδειες στα ξενοδοχεία για 
εγκατάσταση φωτοβολταϊκών συστη-
μάτων με μεγαλύτερη δυναμικότητα. 
«Δεν μπορεί μία ξενοδοχειακή μονά-
δα να πλήρωσε μέσα σ’ ένα χρόνο 
1.5 εκατ. ευρώ για ηλεκτρικό ρεύμα, 
εκ των οποίων οι 450 χιλιάδες ευρώ 
περίπου αφορούσαν έξοδα ρύπων, 
και να μην της επιτρέπεται να εφαρ-
μόσει μία πιο πράσινη και οικονομι-
κή λύση», σημείωσε ο πρόεδρος του 
ΣΤΕΚ.

Τα προβλήματα του τουρισμού σε σύσκεψη με τον Πρόεδρο
Επείγουν λύσεις στα θέματα της έλλειψης προσωπικού και του κόστους του ηλεκτρικού ρεύματος 
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  Ριπές
Θηριωδίες  
Ο νέος κύκλος αίματος που ξέσπασε στη Μέση 

Ανατολή μετά τις θηριωδίες της Χαμάς το 
περασμένο Σάββατο στο Ισραήλ, απειλεί και απο-

σταθεροποιεί ακόμη περισσό-
τερο τις ήδη διαταραγμένες 
από την εισβολή της Ρωσίας 
στην Ουκρανία, παγκόσμιες 
ισορροπίες. 
Το λουτρό αίματος που προ-
κάλεσε η Χαμάς μπορεί να με-
τατραπεί σε ποταμό τις επό-
μενες μέρες αν υλοποιηθούν 
οι προθέσεις της Ισραηλινής 
ηγεσίας για ισοπέδωση της 
Λωρίδας της Γάζας. 

Για τις σφαγές της Χαμάς δεν υπάρχει καμία δι-
καιολογία ή ελαφρυντικό. Δεν μπορούν επίσης 
να δικαιολογηθούν ούτε οι βομβαρδισμοί και οι 
πολεμικές επιχειρήσεις του Ισραηλινού στρατού.  
Οι ανθρώπινες ζωές των Ισραηλινών και τον Πα-
λαιστινίων έχουν την ίδια αξία και δεν μπορούν 
να μπουν σε ζυγαριά για να υπολογιστεί το δί-
καιο της μιας ή της άλλης πλευράς. 
Η φρίκη που προκάλεσε η Χαμάς με τις δολοφο-
νίες εκατοντάδων πολιτών στο Ισραήλ δεν είναι 
άλλοθι για τις δολοφονίες αμάχων και αθώων 
Παλαιστινίων. 
Η αιματηρή ιστορία των συγκρούσεων στην πε-
ριοχή δεν μπορεί να παραγραφεί αλλά δεν είναι 
και συγχωροχάρτι για κανέναν. Οι τρομοκρατι-
κές οργανώσεις τρέφονται από την βία και ανα-
παράγονται. 
Το συμφέρον των λαών στην περιοχή, δεν μπο-
ρεί να υπερασπιστεί με περισσότερη βία και 
αίμα παρά μόνον με την ειρήνη, η οποία για να 
επικρατήσει σε βάθος χρόνου πρέπει να υπάρ-
ξει ανεξάρτητο παλαιστινιακό κράτος να αφο-
πλιστούν όλες οι ένοπλες εξτρεμιστικές ομάδες 
όπως η Χαμάς και η Χεζμπολάχ και να περιθωριο-
ποιηθούν οι ακραίοι εθνικιστές στο Ισραήλ. 
Η βία της Χαμάς ενισχύει και νομιμοποιεί τους 
ακραίους εθνικιστές στο Ισραήλ και η επιθετικό-
τητα του αναπαράγει και τροφοδοτεί τις ισλαμι-
κές εξτρεμιστικές ομάδες οδηγώντας σε έναν αι-
ματηρό φαύλο κύκλο. Οι λαοί της περιοχής στο 
Λίβανο, την Παλαιστίνη, την Αίγυπτο και την Ιορ-
δανία, μπορούν και πρέπει να απομονώσουν τις 
εξτρεμιστικές ομάδες και οι Ισραηλινοί να στα-
ματήσουν τους υπερεθνικιστές που ανέλαβαν τη 
ηνία της χώρας τους. 
Το κείμενο που ακολουθεί δημοσιεύτηκε την Πέ-
μπτη στο «Βήμα»  «Το Ισραήλ δέχθηκε μια ασύλ-
ληπτης βαρβαρότητας εισβολή. Το δικαίωμά του 
στην αυτοάμυνα είναι αυτονόητο, η προστασία 
των πολιτών του επιβεβλημένη, η σύγκρουση με 
τον ισλαμοφασισμό της Χαμάς αναπόφευκτη. 
Είναι σαφές επίσης, ότι καμία διαπραγμάτευση 
δεν μπορεί να γίνει και καμία «λύση του Μεσα-
νατολικού» να επιδιωχθεί στη βάση μιας γιορτής 
στην έρημο επί της οποίας εκτονώθηκε η απόλυ-
τη κτηνωδία. Όπως και ότι ο τρόμος της Χαμάς 
δεν απειλεί μόνο τους Ισραηλινούς αλλά και τους 
ίδιους τους Παλαιστίνιους: Το μέλλον της Λωρί-
δας της Γάζας και των κατεχόμενων δεν μπορεί 
να είναι ένα ισλαμιστικό χαλιφάτο, οι αναφορές 
του οποίου θα είναι το ISIS, οι Ταλιμπάν και οι 
πάσης φύσεως μουλάδες. Αυτά είναι τα δεδο-
μένα του νέου κύκλου αίματος που άνοιξε στη 
Μέση Ανατολή και απειλεί με ανάφλεξη ολόκλη-
ρη την περιοχή, τις επιπτώσεις και το εύρος της 
οποίας κανένας σήμερα δεν μπορεί να προβλέ-
ψει με ακρίβεια. 
Οι συγκρούσεις και οι πόλεμοι όμως κρίνονται 
και στο ηθικό πεδίο. Καμία σφαγή δεν ισοφαρίζε-
ται με σφαγή, οι ζωές των αμάχων δεν συμψηφί-
ζονται με τις ζωές άλλων αμάχων. Η βαρβαρότη-
τα έχει μόνο ένα χρώμα, το αίμα».

Γράφει
ο Κώστας Νάνος
Αρχισυντάκτης
του “Ράδιο Cosmos”

Περιφερειάρχης 
Πρόσωπα κοινής αποδοχής πρότεινε το ΑΚΕΛ.
Ανησυχία για τις εκκρεμότητες της Μεταρρύθμισης της Τ.Α. εξέφρασε ο πρόεδρος 
της Επιτροπής Εσωτερικών της Βουλής Άριστος Δαμιανού… 

Π ολλές φορές κρούσαμε τον κώδωνα του 
κινδύνου για την ευθύνη που φέρουν 
κόμματα και πολίτες, να επιλέξουν για 

την προεδρία των επαρχιακών συμβουλίων πρό-
σωπα που να πληρούν αυστηρά κριτήρια, ώστε 
να μπορούν να ανταπεξέλθουν στο δύσκολο 
ρόλο τους που πέραν όλων των άλλων θεωρείτε 
κλειδί στην ομαλή λειτουργία της Μεταρρύθμι-
σης της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και κυρίως στην 
πρόοδο των δήμων και συμπλεγμάτων.     
Τις ανησυχίες και τους προβληματισμούς του εκ-
φράζει για την πορεία της μεταρρύθμισης και ο 
πρόεδρος της Κοινοβουλευτικής Επιτροπής Εσω-
τερικών Άριστος Διαμιανού. 
Οι ανησυχίες πρόσθεσε εστιάζονται κυρίως σε 
ότι αφορά τους Επαρχιακούς Οργανισμούς την 
στελέχωση τους και την λειτουργία τους. 
Ο κ. Δαμιανού επέρριψε ευθύνες και στην εκτε-
λεστική εξουσία για την εκκρεμότητα σχετικά με 
τις Σχολικές Εφορίες. 
Σε ότι αφορά τους Επαρχιακούς Οργανισμούς ο 
κ. Δαμιανού υποστήριξε ότι ο πρόεδρος του συμ-
βουλίου, θα έχει πολύ σημαντικό ρόλο να δια-
δραματίσει και θα πρέπει να έχει τεχνοκρατικές 
ικανότητες. 
Αποκάλυψε μάλιστα, ότι το ΑΚΕΛ είχε προτείνει 
σε όλα τα κόμματα να συμφωνήσουν από κοινού 
και να επιλέξουν κατάλληλα πρόσωπα να αναλά-
βουν την προεδρία αυτών των οργανισμών. 
Δυστυχώς πρόσθεσε, αυτή η πρόταση δεν υιοθε-
τήθηκε από τα υπόλοιπα κόμματα, τα οποία εί-
χαν απορρίψει και την πρόταση του ΑΚΕΛ να μην 
εκλέγεται ο πρόεδρος του επαρχιακού συμβου-
λίου. Ερωτηθείς αν στο πλαίσιο των διαβουλεύ-
σεων του με τα υπόλοιπα κόμματα με τα οποία 
επιδιώκεται συνεργασίας στις Δημοτικές Εκλογές 

το ΑΚΕΛ θέτει τις προδιαγραφές και τις ικανότη-
τες που θα πρέπει να έχει ο υποψήφιος για την 
προεδρία των επαρχιακών συμβουλίων, ο κ. Δα-
μιανού απάντησε καταφατικά, λέγοντας πως το 
ΑΚΕΛ προτείνει πρόσωπα τα οποία θα είναι ικα-
νά για να συγκροτήσουν και να λειτουργήσουν 
τους νέους οργανισμούς, οι οποίοι θα έχουν κα-
θοριστικό ρόλο σε κάθε επαρχία.
Την ανάγκη για επιλογή των κατάλληλων προσώ-
πων για το θεσμό του προέδρου του επαρχιακού 
συμβουλίου, έχουμε επισημάνει κατ’ εξακολού-
θηση μέσα από τις στήλες του Αδέσμευτου και 
δεν θα κουραστούμε να το επισημαίνουμε.
Ο θεσμός του προέδρου του επαρχιακού συμ-
βουλίου, είναι κάτι νέο για όλους μας, μιας και η 
εκλογή του θα γίνει για πρώτη φορά στις εκλογές 
της 9ης Ιουνίου του 2024 στο πλαίσιο της Μεταρ-
ρύθμισης της Τοπικής Αυτοδιοίκησης.
Η θέση του περιφερειάρχη όπως είναι ευρύτε-
ρα γνωστή θα είναι όμως μια νευραλγική θέση, 
η οποία θα καθορίζει ουσιαστικά τις εξελίξεις και 
την πρόοδο σε όλους τους Δήμους κάθε επαρχί-

ας.
Θα έχει υπό την ευθύνη και επίβλεψή του την 
υδατοπρομήθεια, τα Συμβούλια Αποχετεύσεων, 
την έκδοση Πολεοδομικών Αδειών και βεβαί-
ως θα διαχειρίζεται τα κονδύλια για όλα τα με-
γάλα έργα της περιφέρειά του. Πέραν αυτών θα 
πρέπει ο περιφερειάρχης να στελεχώσει και ορ-
γανώσει το συμβούλιο του, ώστε να μπορεί με 
επάρκεια να ανταπεξέλθει, στα πολλά και βαριά 
καθήκοντά του.
Με βάση λοιπόν όλα αυτά γίνεται αντιληπτό ότι 
ο περιφερειάρχης θα πρέπει να είναι άτομο αξι-
όπιστο, τεχνοκράτης, με εμπειρίες στο χειρισμό 
όλων αυτών των θεμάτων και όλα αυτά να μην 
ανήκουν στη σφαίρα της θεωρίας αλλά να  έχουν 
αποδειχτεί και στην πράξη.
Την ανάγκη να προταθούν και κυρίως να εκλε-
γούν αξιόλογες προσωπικότητες στη θέση του 
περιφερειάρχη τόνισαν στον Αδέσμευτο και όλοι 
οι εκπρόσωποι των κομμάτων με τους οποίους 
μιλήσαμε. Αυτό που απομένει είναι να τηρήσουν 
τις υποσχέσεις και δεσμεύσεις τους.

Καλά νέα για Ιακώβειο 
και Στέλιος Κυριακίδης
Ο Βουλευτής του Δημοκρατικού 

Κόμματος και Αναπληρωτής 

Πρόεδρος της Κοινοβουλευτικής Επι-
τροπής Παιδείας και Πολιτισμού, κ. 
Χρύσανθος Σαββίδης, πραγματοποί-
ησε μέσα στην εβδομάδα που πέρα-
σε, συνάντηση με την Γενική Διευ-
θύντρια του Κυπριακού Οργανισμού 
Αθλητισμού, Δρ. Μαίρη Χαραλά-
μπους – Παπαμιλτιάδη.
Κύρια θέματα συζήτησης, αποτέλε-
σαν, η αναβάθμιση του Ιακώβειου 
Γυμναστηρίου Πάφου (παλιό στάδιο 
ΓΣΚ) και η τοποθέτηση ηλεκτρονικού 
πίνακα αποτελεσμάτων στο Στάδιο 
Στέλιος Κυριακίδης.  Όσον αφορά, 
το Ιακώβειο Γυμναστήριο Πάφου, ο 
κ. Σαββίδης, ανέφερε, ότι συζητήσαν 

διάφορους τρόπους επιτάχυνσης των 
διαδικασιών για την αναβάθμισή του 

και ότι το συγκεκριμένο ζήτημα απο-
τελεί βασική προτεραιότητα του ΚΟΑ.  
Όσον αφορά, το Στάδιο Στέλιος Κυ-
ριακίδης, το οποίο είναι και το μονα-
δικό γήπεδο ομάδας πρώτης κατηγο-
ρίας που δεν διαθέτει ηλεκτρονικό 
πίνακα, ο κ. Σαββίδης, ανέφερε, ότι 
ένα χρόνιο αίτημά του υλοποιείται, 
καθώς η Διευθύντρια του ΚΟΑ, Δρ Χα-
ραλάμπους-Παπαμιλτιάδη, τον ενη-
μέρωσε πως έχουν ήδη υπογραφεί 
οι πολεοδομικές άδειες και τα σχετι-
κά έγγραφα, ούτως ώστε να ξεκινήσει 
άμεσα η διαδικασία τοποθέτησης του 
ηλεκτρονικού πίνακα αποτελεσμάτων 
εντός του σταδίου. 

Συλλήψεις στις Κεντρικές 
για να προλάβουν δολοφονία

Σε συναγερμό τέθηκαν αργά το βράδυ της Πέμπτης οι Κε-
ντρικές Φυλακές μετά από έφοδο της Αστυνομίας για 

έρευνες στην παρουσία 
μάλιστα και του Διευθυντή 
του σωφρονιστικού ιδρύ-
ματος, Ιωάννη Καπνουλλά. 
Η βραδινή έφοδος της 
Αστυνομίας την Πέμπτη, 
δεν αποκλείεται να συνδέ-
εται με επίσημη καταγγελία 
δικηγόρου συγκεκριμένου 
καταδίκου, αναφορικά με 
επίθεση και απόπειρα θα-
νάτωσής του από άλλους 
κρατούμενους, η οποία 
φέρεται να έγινε πριν με-
ρικές μέρες και στην οποία 

- σύμφωνα πάντα με την καταγγελία - υπήρξε συνδρομή 
δεσμοφυλάκων. Πάντως κατά τη χθεσινή έφοδο στο σω-
φρονιστικό ίδρυμα η αστυνομία σύμφωνα με πληροφορίες 
μας, προχώρησε σε τρεις συλλήψεις.
Σε σχέση με την καταγγελία που προηγήθηκε, και που εν-
δέχεται να έχει σχέση με τη βραδινή έφοδο, έγινε από τον 
δικηγόρο που εκπροσωπεί τον κατάδικο ο οποίος και προ-
χώρησε κατ’ εντολή του στην ετοιμασία σχετικής επιστολής 
ημερομηνίας 29 Σεπτεμβρίου 2023. 
Η επιστολή-καταγγελία απεστάλη σε Γενικό Εισαγγελέα, Αρ-
χηγό Αστυνομίας, Διεύθυνση των Φυλακών, Επίτροπο Διοι-
κήσεως και Σύνδεσμο Προστασίας Φυλακισμένων.
Οι συλληφθέντες αναμενόταν να παρουσιαστούν στις 11 χτες 
Παρασκευή ενώπιον του επαρχιακού δικαστηρίου Πάφου.
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Στο προσκήνιο η δημιουργία ΜΕΘ στο Γ.Ν. Πάφου
Τι είπαν στη Βουλή για την ανάγκη λειτουργία της

Τ ο θέμα της δημιουργίας Μονάδας 
Εντατικής Θεραπείας (ΜΕΘ) στο Γ.Ν. 
Πάφου, συζητήθηκε την Πέμπτη στη 

συνεδρία της Κοινοβουλευτικής Επιτροπής 
Υγείας, μετά την εγγραφή του θέματος από 
τον Βουλευτή Χρύσανθο Σαββίδη. 
Ο Βουλευτής του ΔΗΚΟ, είπε πως «με βάση 
τις ευρωπαϊκές προδιαγραφές, η Πάφος θα 
έπρεπε να έχει ΜΕΘ», για να σημειώσει πως 
για «πάνω από 100 χιλιάδες κόσμο, θα έπρε-
πε να υπάρχουν τέσσερις κλίνες, αλλά δυστυ-
χώς δεν υπάρχουν». 
Εξήγησε ότι στην Πάφο, εκείνο το οποίο 
υπάρχει είναι μια ΜΕΘ ανοικτού τύπου, χα-
ρακτηρίζοντας την «παγκόσμια πρωτοτυ-
πία», αφού όπως είπε, «αλλού δεν υπάρχει 
κάτι τέτοιο». 
Αναφέρθηκε στις καταγγελίες που λαμβά-
νουν συχνά από γιατρούς από το νοσοκομείο 
της Πάφου, οι οποίοι συμφώνα με τον ίδιο 
«εκλιπαρούν» για μια κλίνη σε Λεμεσό και 
Λευκωσία, ώστε να μπορέσουν να δώσουν 

την ιατροφαρμακευτική φροντίδα στους 
ασθενείς τους. 
Τόνισε την ανάγκη για δημιουργία ΜΕΘ στην 
Πάφο, η οποία όπως είπε «θα αποσυμφορή-
σει τις ΜΕΘ Λεμεσού και Λευκωσίας και επί-
σης θα αυξηθεί η ποιότητα των παρεχόμενων 
υπηρεσιών υγείας, αλλά και η αξιοπιστία του 
νοσοκομείου και θα βοηθήσει, ώστε να κα-
λυφθούν οι ανάγκες από τον Πωμό μέχρι την 
Πέτρα του Ρωμιού. «Θεωρώ παράνομο να ζη-
τούν από άλλες ειδικότητες να προσφέρουν 
υπηρεσίες εντατικολόγου. Αυτό είναι εντε-
λώς έξω από τα θέσμια. Ζητούμε τη δημιουρ-
γία ΜΕΘ στην Πάφο, η οποία θα βοηθήσει 
τις λοιπές ειδικότητες και να μπορέσει το νο-
σοκομείο Πάφου να προφέρει ποιοτικότερες 
υπηρεσίες υγείας στου πολίτες».    
 
Β. Φακοντής 
Ο Βουλευτής του ΑΚΕΛ, Βαλεντίνος Φακοντής, 
κάλεσε  το αρμόδιο Υπουργείο όπως προχω-
ρήσει στη διαδικασία στελέχωσης της ΜΕΘ 

του νοσοκομείου Πάφου με εντατικολόγους, 
ώστε να μπορούν οι ασθενείς εκεί να καλύ-
πτονται και να μην αναγκάζονται να φεύγουν 
σε άλλες επαρχίες. Για την καθυστέρηση που 
παρατηρείται στην παράδοση της νεφρολογι-
κής μονάδας, ανέφερε ότι «εδώ και ένα χρό-

νο «υπάρχει τεράστια καθυστέρηση στην πα-
ράδοση του νέου κτιρίου και δυστυχώς δεν 
γνωρίζουμε πότε θα γίνει η τελευταία παρά-
δοση προς τον ΟΚΥπΥ, για να μπορεί να ξε-
κινήσει η λειτουργία της νέας Νεφρολογικής 
Μονάδας».       

Το Πολεοδομικό Συμβούλιο, δια του 
Υπουργείου Εσωτερικών, ανέθε-

σε κατόπιν σχετικού διαγωνισμού στο 
Τμήμα Αρχιτεκτονικής και Γεωπεριβαλ-
λοντικών Επιστημών του Πανεπιστη-
μίου Νεάπολις Πάφος, την εκπόνηση 
της μελέτης «Εκτίμηση και Αξιολόγηση 
Επιπτώσεων από την Ανέγερση Ψηλών 
Κτιρίων στην Κύπρο και Υποβολή Ειση-
γήσεων για Καταρτισμό Νέου Πολεοδο-
μικού Πλαισίου Ρύθμισης Αναπτύξεων 
Ψηλών Κτιρίων». 
Η μελέτη εστιάζει, τόσο στην αξιολόγη-
ση του αντικτύπου από την ανέγερση 
ψηλών κτιρίων στις κυπριακές πόλεις, 
όσο και στον καθορισμό βασικών παρα-
μέτρων για τη διαμόρφωση μίας ειδι-
κής χωροθετικής πολιτικής σε σχέση με 
τη μελλοντική ανάπτυξη ψηλών κτιρίων 
στις πόλεις μας.

Η μελέτη αναμένεται να οργανωθεί σε 
τρία μέρη:
Το πρώτο μέρος θα εστιάσει στην κα-
τανόηση της υφιστάμενης κατάστασης 
και θα συμπεριλάβει ανασκόπηση των 
διαδικασιών αδειοδότησης και ανέγερ-
σης ψηλών κτιρίων, χαρτογράφηση και 
χωρική ανάλυση της χωροθέτησης των 
ψηλών κτιρίων, καθώς και ανάλυση της 
επίπτωσης των ψηλών κτιρίων στον 
αστικό ορίζοντα, τις θέες, το μικροκλίμα 
και τον σκιασμό, ενώ, πρόσθετα, θα διε-
ξάγει αριθμό συνεντεύξεων με χρήστες 
περιοχών όπου αναπτύχθηκαν ψηλά 
κτίρια. 
Στο δεύτερο μέρος η έρευνα θα διευ-
ρυνθεί εκτός του κυπριακού χώρου, 

προκειμένου να καταγράψει καλές πρα-
κτικές χωρών και πόλεων του εξωτερι-
κού όσον αφορά τις κατευθύνσεις θέας, 
τον αισθητικό έλεγχο των οικοδομών, 
καθώς και τις διαδικασίες πολεοδομι-
κού ελέγχου των αναπτύξεων με με-
γάλο ύψος.Το τρίτο μέρος της μελέτης 
θα εστιάσει στον καθορισμό παραμέ-
τρων χωροθέτησης των ψηλών κτιρίων 
στις κυπριακές πόλεις και αναμένεται 
να προτείνει μηχανισμούς και εργαλεία 
υποβοήθησης του πολεοδομικού ελέγ-
χου των σχετικών αναπτύξεων.Η μελέτη 
αναμένεται να διαρκέσει πέντε (5) μή-
νες και εποπτεύεται από το Τμήμα Πο-
λεοδομίας και Οικήσεως, το οποίο στη-
ρίζει ενεργά τη διεξαγωγή της μελέτης 
με παροχή πολεοδομικών στοιχείων και 
πληροφοριών. Εκ μέρους του Πανεπι-
στημίου Νέαπολις Πάφος, υπεύθυνος 
έργου είναι ο Δρ. Ιωάννης Α. Πισσού-
ριος, Αναπληρωτής Καθηγητής Πολεο-
δομικού Σχεδιασμού, και συμμετέχουν 
επίσης οι Δρ. Ευανθία Δόβα, Επίκουρη 
Καθηγήτρια Αρχιτεκτονικού και Αστικού 
Σχεδιασμού, Δρ. Κωνσταντίνος Βασιλει-

άδης, Επίκουρος Καθηγητής στην Αρχι-
τεκτονική Τεχνολογία και Ενέργεια, Δρ. 
Χριστίνα Πιερή, Λέκτορας στην Διαχεί-
ριση Κληρονομιάς, Αγγελική Σιβιτανί-
δου, Λέκτορας Αρχιτεκτονικής, και Δρ. 
Χρυστάλα Ψαθίτη, Λέκτορας στον Αρ-
χιτεκτονικό Σχεδιασμό/Θεωρία. Εξωτε-
ρικά μέλη της ομάδας μελέτης είναι οι 
Δρ. Γεωργία Γεμενετζή, Επίκουρη Κα-
θηγήτρια Πολεοδομικού Προγραμμα-
τισμού-Σχεδιασμού στο Τμήμα Μηχα-
νικών Χωροταξίας, Πολεοδομίας και 
Περιφερειακής Ανάπτυξης του Πανεπι-
στημίου Θεσσαλίας, και Ευγένιος Μπα-
λάσης, Αρχιτέκτων Μηχανικός και με-
λετητής Πολεοδόμος.  Δεδομένου ότι 
η μελέτη φιλοδοξεί να καταγράψει και 
να μελετήσει τις απόψεις όλων των κα-
τοίκων και ειδικά αυτών που διαμένουν 
στη Λευκωσία και στη Λεμεσό, όπου 
έχουν ανεγερθεί τα πλείστα ψηλά κτί-
ρια, καλεί κάθε ενδιαφερόμενο να συ-
μπληρώσει τις απόψεις του στο ερω-
τηματολόγιο που μπορεί να βρει στον 
ακόλουθο σύνδεσμο: https://forms.
gle/4wibc5jR5XHecnKM8

Ψηλά κτήρια 
 Μελέτη του Νεάπολις για τις επιπτώσεις  

Το Κέντρο Μελετών και 
Έρευνας Ακτή και ο Δή-

μος Γεροσκήπου φύτευσαν 
από τον Οκτώβριο 2022 έως 
τον Μάιο 2023 συνολικά 
405 δέντρα, σε δράσεις σε 
σχολεία και πάρκα του Δή-
μου.
Σύμφωνα με σχετική ανακοί-
νωση της ΑΚΤΗΣ, με τη συμ-
βολή μαθητών, γονέων και 
εκπαιδευτικών το πράσινο 
ανανέωσε το σχολικό περι-
βάλλον στην αυλή του Δημο-
τικού Σχολείου Γεροσκήπου 
Α’ και του Δημοτικού Σχολεί-
ου Γεροσκήπου Β’.
Αναφορά γίνεται επίσης σε 
δράσεις δενδροφύτευσης 
σε πολλά πάρκα του Δήμου 
Γεροσκήπου, για δημιουρ-
γία νέων πνευμόνων πρα-
σίνου, όπως στο πάρκο επί 
της οδού Αχαρνών, το Πάρ-
κο Στεφάνου, το νέο Πάρ-
κο Πασυκάφ και το Πάρκο 
Κοντέας. Όπως αναφέρε-
ται στις εκδηλώσεις παρευ-
ρέθηκαν και συμμετείχαν ο 
Δήμος Γεροσκήπου, το Κέ-
ντρο Μελετών και Έρευνας 
Ακτή, αλλά και δημότες και 
εθελοντές, οι οποίοι με τη 
συμμετοχή τους αποτέλε-
σαν «τον πυρήνα μιας κοι-
νότητας που αγκάλιασε με 
ενθουσιασμό και ευαισθη-
σία αυτήν την πρωτοβουλία 

για το κοινό καλό».
Η Πρόεδρος του Διοικητι-
κού Συμβουλίου της ΑΚΤΗΣ, 
Δρ. Ξένια Ι. Λοϊζίδου, δήλω-
σε ότι «το πράσινο, τα δέ-
ντρα που μας περιβάλλουν, 
είναι οι πνεύμονες που ενι-
σχύουν το ανοσοποιητικό 
σύστημα των πόλεων μας. 
Σε συνθήκες κλιματικής κρί-
σης είναι αναγκαίο οι γειτο-
νιές να πρασινίσουν και οι 
σχολικές αυλές να αποκτή-
σουν σκιά και χαρά».
Η συνεργασία μας με τον 
Δήμο Γεροσκήπου προσθέ-
τει κρατάει χρόνια και θα τη 
συνεχίσουμε, διότι η αει-
φορία γίνεται πράξη με τη 
συνεργασία.
Ο Δημαρχεύων  Γεροσκή-
που Κυριάκος Χατζηβασί-
λης ανέφερε πως «με κοινό 
σημείο αναφοράς την καλ-
λιέργεια της περιβαλλοντι-
κής συνείδησης και τη δι-
ατήρηση και ανάδειξη του 
φυσικού περιβάλλοντος σε 
μια εποχή που το επιτάσ-
σει περισσότερο από ποτέ, 
ο Δήμος Γεροσκήπου και το 
Κέντρο Μελετών και Έρευ-
νας Ακτή θα συνεχίσουν 
τη στενή τους συνεργασία 
προς την ίδια κατεύθυν-
ση. Θέλουμε η Γεροσκήπου 
να γίνει ένας πράσινος Δή-
μος».

405 δέντρα σε πάρκα και 
σχολεία της Γεροσκήπου



Τ α αρχαιολογικά ευρήματα στην περι-
οχή της Θεοσκέπαστης, επιβάλλουν 
την αλλαγή των σχεδίων ανάπλασης 

που είναι σε εξέλιξη στην περιοχή. 
Το Τμήμα Αρχαιοτήτων, διενεργεί την ανα-
σκαφή στην περιοχή που εντοπίστηκαν οι 
αρχαιότητες στην διάρκεια εργασιών εκ-
σκαφής και από την πρώτη μελέτη των ευ-
ρημάτων, εκτιμάται ότι θα πρέπει να ανα-
δειχθούν. 
Παράλληλα, η ανασκαφή θα επεκταθεί και 
στο σημείο που είναι οι σκάλες της Θεοσκέ-
παστης. 
Προς το παρόν το Τμήμα Αρχαιοτήτων αν 
και θεωρεί τα αρχαιολογικά ευρήματα ση-
μαντικά, αποφεύγει να προβεί σε εκτιμή-
σεις, παραπέμποντας στην μελέτη που θα 
γίνει μόλις ολοκληρωθεί η ανασκαφή. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, δεν αποκλείε-
ται τα ευρήματα να συνδέονται με την πύλη 
της αρχαίας Πάφου. 
Η περιοχή γειτνιάζει με τον αρχαιολογικό 
χώρο όπου βρίσκεται η περίφημη Στήλη 
του Αποστόλου Παύλου και η εκκλησία της 
Παναγίας Χρυσοπολίτισσας. 
Ο Δήμαρχος Πάφου, επιβεβαίωσε ότι τα 
ευρήματα χαρακτηρίζονται σημαντικά και 
γι’ αυτό πρόσθεσε, ένα μικρό δρομάκι στην 

βόρεια πλευρά της εκκλησίας που δεν επη-
ρεάζει την κυκλοφορία στην περιοχή ανα-
γκαστικά θα πρέπει να κλείσει. Το υπόλοι-
πο έργο πρόσθεσε, θα υλοποιηθεί όπως 
είχε σχεδιαστεί. 

Στην εξέλιξη του έργου είναι πολύ πιθανόν 
να βρεθούν και άλλες αρχαιότητες, καθώς 
ολόκληρη η περιοχή είναι μέρος της αρχαίας 
Πάφου. Δυστυχώς τις δεκαετίες του ‘70 και 
του ‘80 όταν ανεγέρθηκαν οικοδομές στην 

περιοχή, υπήρξαν μεγάλες καταστροφές. 
Με την ανάπλαση επιδιώκεται μεταξύ άλ-
λων η ανάδειξη της ιστορικής εκκλησίας 
Παναγίας Θεοσκέπαστης και ο περιβάλλο-
ντας χώρος, το παλαιό κτήριο του 6ου Νη-
πιαγωγείου και η διαμόρφωση του δρόμου 
προς τον αρχαιολογικό χώρο. 
Οι εργασίες ανάπλασης άρχισαν τον πε-
ρασμένο Μάρτιο. Από τις εργασίες επη-
ρεάζονται οι δρόμοι, Λήδας, Αλκμήνης, 
Αρτέμιδος, και τμήμα της Λεωφόρου  Πο-
σειδώνος. 
Την υλοποίηση του έργου ανέλαβε μετά από 
προσφορές η εταιρία Miltiades Neophytou 
Civil Engineering Contrac-tors Developers 
Limited. Το έργο, περιλαμβάνει μεταξύ άλ-
λων εργασιών αντικατάσταση οδοστρώμα-
τος, κατασκευή πλακοστρώτου, συντήρηση 
και αποκατάσταση τοίχων, υπογειοποίηση 
δικτύων υπηρεσιών κοινής ωφελείας κ.ά. 
Το έργο εκτείνεται συνολικά σε 17.500 τ.μ. 
Το ποσό της σύμβασης ανέρχεται σε 
€4.140,000 πλέον ΦΠΑ. 
Η σύμβαση αναμένεται να ολοκληρωθεί 
εντός 12 μηνών από την ημερομηνία έναρ-
ξης. Το έργο συγχρηματοδοτείται από τα 
Ταμεία Πολιτικής Συνοχής της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης. 
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Αλλάζουν τα σχέδια ανάπλασης
Σπουδαία αρχαιολογικά ευρήματα στην Θεοσκέπαστη

Παραδοχή απάντησε στις περισσό-
τερες κατηγορίες που αντιμετω-

πίζει ο 47χρονος Σύρος, που είχε συλ-
ληφθεί το βράδυ της 28ης Αυγούστου 

μετά την συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
Σύρων στην Χλώρακα. 
Ο 47χρονος Σύρος που απείλησε σε δη-
λώσεις του ότι θα φέρει την Πάφο ανά-
ποδα, αντιμετωπίζει κατηγορίες για 
πρόκληση και διέγερση τρομοκρατί-
ας, επίθεση και εξύβριση αστυνομικού, 
αλλά και χρήση ναρκωτικών ουσιών. 
Η νομική υπηρεσία προτίθεται να απο-
σύρει τις κατηγορίες για δημοσίευση 
ψευδών ειδήσεων. 
Η υπόθεση αυτή, αναβλήθηκε για τις 17 
Οκτωβρίου για ακρόαση και ο 47χρο-
νος θα παραμείνει υπό κράτηση. 
Στο επαρχιακό δικαστήριο Πάφου εκδι-
κάζεται, με κατηγορούμενο τον 47χρο-
νο και άλλη υπόθεση που αφορά κλο-

πές οικοδομικών υλικών, κατηγορίες τις 
οποίες απορρίπτει ο 47χρονος. 
Από την 1η μέρα της σύλληψης του ο 
47χρονος Σύρος που διαμένει περισσό-
τερα από 15 χρόνια στην Κύπρο μόνιμα 
και είναι νυμφευμένος με Κύπρια είναι 
προφυλακισμένος. 
Υπενθυμίζεται ότι μετά την σύλληψη 
του, είχε προκληθεί σάλος καθώς λίγη 
ώρα νωρίτερα είχε παρακαθίσει σε σύ-
σκεψη στην Αστυνομική Διεύθυνση Πά-
φου με την Υπουργό Δικαιοσύνης και 
τον Αρχηγό Αστυνομίας. 
Επίσης, το βράδυ της σύλληψης του, 
άγνωστοί είχαν βάλει φωτιά σε όχημα 
που χρησιμοποιούσε ο ίδιοw και ήταν 
σταθμευμένο στην περιοχή Πετρίδια. 

Αποκαλύψεις Φαίδωνα
Θέλει να κτίσει εκκλησία στο ΣΟΔΑΠ

Σ την αποκάλυψη αυτή προχώρησε ο δήμαρχος 
Πάφου Φαίδων Φαίδωνος μιλώντας κατά την 

τελετή εγκαινίων του δημοτικού καφεστιατορίου 
“ΑΝΤΑΣΙΑ” που ανεγέρθηκε στην παραλία του ΣΟ-
ΔΑΠ.
Όπως είπε ο δήμαρχος αναφερόμενος στις αντι-
δράσεις που υπήρξαν για την ανέγερση του καφε-
στιατορίου, ένα μεγάλο κομμάτι του ελεύθερου 
χώρου στην παραλία του ΣΟΔΑΠ δεν ανήκει στο Συ-
νεργατικό Οργανισμό αλλά είναι χαλίτικο τεμάχιο, 
αποκαλύπτοντας ότι σχεδιάζει να ανεγείρει εκκλη-
σία, στην οποία μάλιστα θα μπορούν να τελούνται 
τελετές όπως γάμοι και βαπτίσεις.
Συγκεκριμένα όπως ανέφερε έχει εντοπίσει δύο 
χαλίτικα τεμάχια στην παραλιακή περιοχή της Πά-
φου κοντά στον πεζόδρομο, το ένα στην παραλία 
του ΣΟΔΑΠ και το άλλο στο Δυτικό Παραλιακό πε-
ζόδρομο, στα οποία επιθυμεί να ανεγερθούν δύο 
εκκλησάκια, τα οποία θα αποτελούν νέα σημεία εν-
διαφέροντος στην παραλιακή περιοχή.

Παραδοχές Σύρου για Χλώρακα 
Ο 47χρονος απείλησε ότι θα φέρει την Πάφο ανάποδα

Κάποιοι προετοιμάζονται για πιθανή κακοκαιρία
Στην Κισσόνερα, καθαρίζουν τα στόμια γεφυριών και 
αργακιών, σχάρες ομβρίων κλπ.

Στην εξέλιξη του έργου είναι πολύ πιθανόν να βρεθούν και άλλες αρχαιότητες, καθώς 
ολόκληρη η περιοχή είναι μέρος της αρχαίας Πάφου. 

Όπως κάθε χρόνο έτσι και φέτος το Κοινοτικό Συμβούλιο 
Κισσόνεργας έχει προχωρήσει έγκαιρα σε εργασίες για 

αντιμετώπιση οποιανδήποτε έντονων καιρικών φαινομένων 
και έχει προετοιμαστεί ανάλογα.
Λόγω το ότι, όπως είναι γνωστό οι πιο επικίνδυνες βροχές 
για πλημμύρισμα και προβλήματα είναι συνήθως οι πρώτες, 
πριν βλαστήσουν αγριόχορτα στα αργάκια τα οποία εμποδί-
ζουν την ορμή του νερού, το Κοινοτικό Συμβούλιο Κισσόνερ-
γας έγκαιρα έχει προετοιμαστεί  για τα χειρότερα. 
Συγκεκριμένα το συμβούλιο έχει προχωρήσει σε καθαρι-
σμό των στομίων γεφυριών και  αργακιών, σχαρών ομβρί-
ων κλπ.   

Σημειώνεται ότι κατά την καλοκαιρινή περίοδο το Συμβούλιο 
έχει προχωρήσει σε εκτεταμένες επιδιορθώσεις και αναβαθ-
μίσεις δρόμων, τόσο στην οικιστική, όσο και στην γεωργική 
περιοχή ειδικά σε σημεία όπου την περασμένη χειμερινή πε-
ρίοδο υπήρξαν κάποια προβλήματα.
Σύσταση μας προς τους πολίτες είναι να συμβάλουν στην 
όλη προσπάθεια και όπου μπορούν να καθαρίζουν, από τα 
συσσωρευμένα φύλλα, τις σχάρες ομβρίων μπροστά από 
την περιουσία τους.  Επιπρόσθετα σε περίπτωση που οι 
πολίτες εντοπίσουν κάποια σχάρα ομβρίων η οποία  είναι 
φραγμένη να ειδοποιούν το συμβούλιο για να προχωρήσει 
σε άμεσο καθάρισμα.
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Π ολύμηνη προβλέπεται ότι θα είναι η 
καθυστέρηση στην παράδοση της Α΄ 
φάσης του αυτοκινητόδρομου Πά-

φου- Πόλης Χρυσοχούς. Το βέβαιο είναι ότι 
το έργο δεν πρόκειται να παραδοθεί το Νο-
έμβριο του 2024 όπως προβλέπει η σχετική 
σύμβαση, ενώ είναι αμφίβολο αν η εταιρία 
θα καταφέρει να παραδώσει τον δρόμο προς 
χρήση ακόμη και το 2025. 
Προς το παρόν ισχύουν τα αρχικά χρονοδια-
γράμματα υλοποίησης του έργου όμως λίαν 
συντόμως θα αναθεωρηθούν. Η καθυστέρη-
ση όμως στην παράδοση αυτού του τμήμα-
τος του αυτοκινητόδρομου μεταθέτει και την 
ολοκλήρωση του έργου. 
Στην καλύτερη περίπτωση οι κάτοικοι του δι-
αμερίσματος της Πόλης Χρυσοχούς, θα πρέ-
πει να περιμένουν το 2030 για να ολοκληρω-
θεί ο δρόμος με δύο λωρίδες κυκλοφορίας. 
Με βάση την προκήρυξη του διαγωνισμού, 
το έργο προβλέπονταν να παραδοθεί σε 42 
μήνες. Η κατακύρωση έγινε στις 7.2.2020 
στον χαμηλότερο προσφοροδότη, με ποσό 
€ 86.845,010,00  συμπεριλαμβανομένου 
Φ.Π.Α. Η έναρξη του έργου είχε προγραμμα-
τιστεί για τον Μάιο του 2021. 
Σύμφωνα με εκτιμήσεις, οι καθυστέρηση 
στην εξέλιξη των εργασιών θα ξεπεράσει εν-
δεχομένως και τους 12 μήνες. 
Προς το παρόν, η εταιρία που κατασκευά-
ζει το έργο δεν έχει καταθέσει νέα χρονοδι-
αγράμματα για παράδοση του έργου, ούτε 
έχουν εγκριθεί δικαιολογημένες καθυστερή-
σεις από την Κεντρική Επιτροπή Αλλαγών και 
Απαιτήσεων. Αυτό αναμένεται να γίνει την 
ερχόμενη Άνοιξη, όταν και θα καθοριστούν 
τα νέα χρονοδιαγράμματα παράδοσης του 
έργου. 

Είναι όμως βέβαιο ότι δεν θα παραδοθεί το 
2024 όπως προβλέπει το συμβόλαιο και ίσως 
να μην καταφέρουν να το παραδώσουν ούτε 
το 2025. 
Εκτός από την περίοδο του covid που μεσο-
λάβησε, και είχε ως αποτέλεσμα να ανατρα-
πούν οι σχεδιασμοί της εταιρίας, καθυστε-
ρήσεις υπήρξαν και λόγω του πολέμου στην 
Ουκρανία. Το έργο λόγω της μορφολογίας του 
εδάφους χαρακτηρίζεται δύσκολο και απαι-
τητικό, όμως η εταιρία που το υλοποιεί έχει 
εμπειρία και ανταποκρίνεται με επιτυχία. 
Οι φορείς της Πάφου και ιδιαίτερα του δια-
μερίσματος Πόλεως Χρυσοχούς, θεωρούν 
πως με την πρώτη φάση θα διαφανούν τα 
πλεονεκτήματα του έργου το οποίο θα δώ-
σει μεγάλη αναπτυξιακή ώθηση στην ευρύ-

τερη περιοχή. Θεωρούν επίσης επιβεβλημέ-
νο από τώρα, να σχεδιαστεί και η δεύτερη 
φάση, ώστε ο δρόμος να φθάσει μέχρι την 
Πόλη Χρυσοχούς. 
Από την προηγούμενη κυβέρνηση είχαν δοθεί 
διαβεβαιώσεις ότι παράλληλα με την εκτέλε-
ση της Α΄ φάσης θα ξεκινούσαν οι διαδικασί-
ες και για την 2η, όμως μέχρι τώρα δεν έγινε 
οτιδήποτε ουσιαστικό. Στον προϋπολογισμό 
του 2023 είχε διατεθεί ένα πολύ μικρό κον-
δύλι περισσότερο για συμβολικούς λόγους. 
Οι φορείς του διαμερίσματος της Πόλης Χρυ-
σοχούς, έχουν ήδη ζητήσει συνάντηση με τον 
Υπουργό Μεταφορών και ένα από τα θέμα-
τα που θα θέσουν προς συζήτηση είναι η 2η 
φάση του έργου. 
Ο προκάτοχος του κ. Βαφεάδη, Γιάννης Κα-

ρούσος είχε δεσμευτεί ότι θα ξεκινούσαν 
έγκαιρα οι διαδικασίες για την 2η φάση του 
δρόμου για να μην χαθεί χρόνος. Το θέμα, 
αναμένεται να θέσουν και οι Βουλευτές της 
Πάφου κατά την συζήτηση του κρατικού προ-
ϋπολογισμού στην Βουλή.

Τι προβλέπει η πρώτη φάση
Η  Ά φάση του έργου περιλαμβάνει το Τμήμα 
από την Αγία Μαρινούδα μέχρι το Στρουμπί. 
Το έργο, αφορά την μελέτη και κατασκευή 
(Design&Build) δρόμου δύο λωρίδων μήκους 
15,5 χλμ.. Το Υπουργείο Μεταφορών έχει δι-
αφυλάξει ολόκληρο τον διάδρομο για μελλο-
ντική αναβάθμιση του έργου σε αυτοκινητό-
δρομο τεσσάρων λωρίδων. Η όδευση, αρχίζει 
από τον αυτοκινητόδρομο Λεμεσού-Πάφου 
παρά την Αγία Μαρινούδα, ακολουθεί βό-
ρεια πορεία ανατολικά της Μαραθούντας, και 
της Τσάδας, δυτικά της Καλλέπειας και του 
Στρουμπιού και καταλήγει στον υφιστάμενο 
δρόμο μετά το Στρουμπί. Το έργο περιλαμβά-
νει: Ανισόπεδο κόμβο στον αυτοκινητόδρομο 
Λεμεσού-Πάφου (παρά την Αγία Μαρινού-
δα)-  Προσωρινό ισόπεδο κυκλικό κόμβο ανα-
τολικά της Τσάδας, για σύνδεση προς Τσάδα, 
Καλλέπεια, Πολέμι - Προσωρινό τερματικό 
ισόπεδο κυκλικό κόμβο μετά το Στρουμπί, για 
σύνδεση με τον υφιστάμενο δρόμο 2 διατρη-
τικές σήραγγες, 720μ και 290μ αντίστοιχα, 5 
κοιλαδογέφυρες συνολικού μήκους 1.500 μέ-
τρων και 2 υπέργειες διαβάσεις και 9 υπόγει-
ες διαβάσεις. 
Το πλάτος του οδοστρώματος υπολογίζε-
ται σε 10 μ., δύο λωρίδες κυκλοφορίας, 2x 
3,5μ., ασφαλτοστρωμένα ερείσματα 2x1,50 
μ. και ανηφορικές λωρίδες σε τμήματα του 
δρόμου.

Δεν τελειώνει ο αυτοκινητόδρομος Πάφου–Πόλις 
Δεν θα είναι έτοιμος το 2024. Πολύμηνη η καθυστέρηση του έργου  

Κ λειστό θα πρέπει να θεωρείται το 
θέμα των επεισοδίων σε Χλώρακα 

και Λεμεσό. Ο κυβερνητικός εκπρόσωπος 
μετά και την σύσκεψη στο Προεδρικό με 
την συμμετοχή της Υπουργού Δικαιοσύ-
νης και του Αρχηγού Αστυνομίας ερωτη-
θείς εάν κλείνει με τη συνάντηση η οποια-
δήποτε συζήτηση για πιθανές ευθύνες για 
οποιοδήποτε σε ό,τι αφορά τα επεισόδια 
σε Χλώρακα και Λεμεσό, είπε ότι αυτό στο 
οποίο η Κυβέρνηση επικεντρώνεται από 
την πρώτη στιγμή είναι η περαιτέρω ενί-
σχυση της αποτελεσματικότητας και επι-
χειρησιακής ικανότητας της Αστυνομίας. 
Πρόσθεσε ότι έχουν συζητηθεί πολύ συ-
γκεκριμένα μέτρα και ενέργειες που θα 
ληφθούν το επόμενο διάστημα ούτως 
ώστε να διασφαλιστεί ότι και τα επιχειρη-
σιακά πλάνα θα είναι πληρέστερα, αλλά 
και η επιχειρησιακή δυνατότητα της Αστυ-
νομίας να είναι σε θέση ούτως ώστε να 
αποφευχθούν αυτά τα απαράδεκτα που 

έχουν γίνει τόσο στη Χλώρακα όσο και στη 
Λεμεσό. 
Ερωτηθείς αν υπάρχουν ευθύνες και σε 
παρατήρηση δημοσιογράφου ότι ο Πρό-
εδρος μιλούσε για ντροπή, ενώ ο ίδιος ο 
Εκπρόσωπος είχε μιλήσει για απόδοση 
ευθυνών και ότι τίθεται θέμα αξιοπιστί-
ας, ο κ. Λετυμπιώτης απάντησε ότι «θέμα 
αξιοπιστίας τίθεται και θέμα ευθύνης εί-
ναι να μπορέσουμε ακριβώς να διασφαλί-
σουμε ότι ακριβώς η επιχειρησιακή δυνα-
τότητα της Αστυνομίας είναι τέτοια που ο 
κάθε συμπολίτης μας ή κάθε συμπολίτισ-
σα μας, κάθε επισκέπτης στην Κύπρο νοι-
ώθει ασφαλής». 
Σε ερώτηση αν δεν τίθεται θέμα αντικα-
τάστασης του Αρχηγού της Αστυνομίας, ο 
Εκπρόσωπος είπε ότι «αυτό έχει συζητη-
θεί και έχει τοποθετηθεί και η Υπουργός 
Δικαιοσύνης». 
Ερωτηθείς για το κλίμα της συνάντησης 
κατά τη διάρκεια της σύσκεψης και τις 

σχέσεις μεταξύ Αρχηγού της Αστυνομίας 
και του Προέδρου της Δημοκρατίας, ο κ. 
Λετυμπιώτης ανέφερε ότι οι σχέσεις του 
Αρχηγού της Αστυνομίας, της Υπουργού 
Δικαιοσύνης και του Προέδρου της Δημο-
κρατίας, ήταν και παραμένουν εξαιρετι-
κές, προσθέτοντας ότι συνεργάζονται σε 
ένα πολύ νευραλγικό τομέα διαχείρισης 
όχι μόνο της διασφάλισης της δημόσιας 
ασφάλειας, αλλά και αποτελεσματικότε-
ρης διαχείρισης του μεταναστευτικού. 
Σε παρατήρηση δημοσιογράφου ότι δη-
μοσιογραφικές πληροφορίες έφεραν τον 
Πρόεδρο Χριστοδουλίδη να παύει τον Αρ-
χηγό Αστυνομίας και ερωτηθείς τι μεσολά-
βησε και άλλαξε αυτό, ο Εκπρόσωπος είπε 
ότι «αντιλαμβάνεστε ότι δεν μπορώ ούτε 
να επιβεβαιώσω ούτε να σχολιάσω δημο-
σιογραφικές πληροφορίες». Είπε ότι από 
την πρώτη στιγμή αυτό που «έχουμε ανα-
φέρει εμείς, είναι ότι ζητήθηκαν εκθέσεις 
γεγονότων από την Αστυνομία τις οποίες 

και μελέτησε ο Πρόεδρος της Δημοκρα-
τίας, ζήτησε διευκρινίσεις, αλλά και πρό-
σθετες πληροφορίες, και στη βάση αυτών 
των εκθέσεων γεγονότων έχει γίνει αυτή 
η σύσκεψη». Πρόσθεσε ότι θα ακολου-
θήσουν και άλλες, ώστε να μπορέσουν να 
ληφθούν πολύ συγκεκριμένα μέτρα.

ΑΚΕΛ: Δεν υπάρχουν ευθύνες;
 «Η κυβέρνηση οφείλει να απαντήσει αν 
αποφάσισε να κλείσει το κεφάλαιο των 
ευθυνών της για τη διαχείριση στα πο-
γκρόμ του περασμένου μήνα στη Χλώρα-
κα και τη Λεμεσό. Να απαντήσει αν θεωρεί 
ότι δεν οφείλει εξηγήσεις στον κυπριακό 
λαό. Αποφάσισε από μόνη της η κυβέρνη-
ση ότι δεν έχει κανένας καμιά ευθύνη για 
εκείνη την τραγική διαχείριση; Αποφάσι-
σε ότι ούτε θα αναλάβει ούτε θα αποδώ-
σει ευθύνες κανένας για την αποτυχία του 
κράτους να προστατεύσει πολίτες και πε-
ριουσίες από την ακροδεξιά βία; Άραγε ο 

κ. Χριστοδουλίδης που δήλωνε μπροστά 
στις κάμερες θυμωμένος και ντροπιασμέ-
νος, πλέον είναι ικανοποιημένος;

Επεισόδια Χλώρακας - Λεμεσού 
Σφύριξαν λήξη για τις ευθύνες οι κυβερνώντες. Δεν φταίει κανείς…

Τις ειδήσεις φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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αιρετίζουμεΧ

Ο Δίκαιος

Χαιρετίζουμε τους αρχαιολόγους μας οι ο-
ποίοι θέλουμε να πιστεύουμε ότι χειρίζο-
νται με πάσα σοβαρότητα το θέμα του ε-
ντοπισμού αρχαιοτήτων στην περιοχή Θε-
οσκέπαστης και ότι δεν θα τα καταχώσουν 
όπως έκαναν σε άλλες περιπτώσεις…

Τον Οκτώβριο που μέχρι στιγμής δεν μας έ-
χει βροχές τουλάχιστον στην Πάφο και απ’ 
ότι φαίνεται το μόνο που θα δούμε είναι η 
παρέλαση…

Τους άμαχους Ισραηλινούς και Παλαιστί-
νιους που δυστυχώς είναι τα πραγματικά 
θύματα του άκρατου φανατισμού και από 
τις δύο πλευρές…

Τους πολιτικούς μας που δεν σταματούν 
αν δηλώνουν σε πολλές περιπτώσεις ότι 
είμαστε στη σωστή πλευρά της ιστορίας, 
ως να γνωρίζουν αυτοί από τώρα ποια εί-
ναι αυτή…

Τους μονίμως γκρινιάρηδες που όταν δεν 
βρίσκουν λόγο να γκρινιάζουν τους φταίνε 
τα ρούχα τους…

Τους μικρόψυχους που ότι και να κάνουν 
δεν μπορούν να καλύψουν το κουσούρι 
τους ούτε πίσω από το… σινικό τείχος…

Τους έχοντες όραμα πολιτικούς, αν υπάρ-
χουν στον τόπο μας τέτοιοι που να έχουν 
όμως καταφέρει να βρεθούν σε θέση που 
να επηρεάζουν καταστάσεις…

Το άτιμο το χρήμα που τελικά κινεί τα πάντα 
στην εποχή μας και όσοι πιστεύουν το αντί-
θετο απλά αιθεροβατούν…

Όσους έχουν λερωμένη τη φωλιά τους οι 
οποίοι δεν κοιμούνται τα βράδια υπό τον 
φόβο της αποκάλυψης της εμπλοκής τους 
σε διάφορες ατασθαλίες…

Τους υπερήφανους και ενεργούς πολίτες 
της Πάφου, που δεν κουράζονται ποτέ να 
παλεύουν και να αγωνίζονται με διάφο-
ρους τρόπους για ένα καλύτερο αύριο σε 
αυτό τον τόπο…

Τα καλά παιδιά της πιάτσας, που ότι και 
να γίνει έχουν πάντα ένα καλό λόγο και 
ένα χαμόγελο ανεπιτήδευτο για τον κα-
θένα...

Τις τοπικές ηγεσίες των κομμάτων που ενό-
ψει των επρχόμενων εκλογών έχουν χάσει 
το ύπνο τους με τα διάφορα καμώματα που 
έχουν να αντιμετωπίσουν…

Απορία: Αφού περισσότεροι καλόγεροι 
μένουν σε μοναστήρια παρέα με άλλους, 
γιατί εξακολουθούν να ονομάζονται μο-
ναχοί;

Τους παραπονούμενους που δεν τελειώ-
νουν ποτέ αφού όσα και να γράψουμε πά-
ντοτε κάποιον θα ξεχάσουμε. Οπότε...

Τους διάφορους ευθυνόφοβους που βρί-
σκουν διάφορες δικαιολογίες να μην ανα-
λάβουν τις ευθύνες που τους αναλογούν 
δημιουργώντας πολλά προβλήματα στους 
πολίτες…

Ευστάθιος Ράπτου 

Ο Επαρχιακός Αρχαιολογικός 
Λειτουργός, για την ευαισθη-
σία που επιδεικνύει στον αρ-
χαιολογικό πλούτο της επαρ-
χίας μας και του τόπου μας 
γενικότερα…  

Αλέξανδρος Ζαχαριάδης 

Ο συμπολίτης μας διεθνολό-
γος που αν και βρίσκεται ε-
κτός Πάφου τα τελευταία 
χρόνια, εξακολουθεί να δίνει 
τις απόψεις του για όλα τα 
σοβαρά συμβάντα στον πλα-
νήτη… 

Παραφουσκωμένοι είναι οι λογαρια-
σμοί της ΑΗΚ που παραλαμβάνουν 

τις τελευταίες ημέρες οι καταναλωτές λό-
γω της αυξημένης κατανάλωσης τους κα-
λοκαιρινούς μήνες και της αύξησης στην 
τιμή του ρεύματος. Η εκπρόσωπος τύπου 
της Αρχής Χριστίνα Παπαδοπούλου ανέ-
φερε στο ράδιο κόσμος ότι σε σχέση με 
πέρσι καταγράφεται αύξηση 16%. Κάλε-
σε όσους καταναλωτές αντιμετωπίζουν 
δυσκολίες για την εξόφληση του λογα-
ριασμού τους να  επισκέπτονται τα γρα-

φεία της Αρχής όπου μπορούν να κάμουν 
διακανονισμό εξόφλησης του.

Παραφουσκωμένοι οι λογαριασμοί της ΑΗΚ

Κωσταντίνος Πετρίδης 

Ο πρώην Υπουργός Οικο-
νομικών που με τους χειρι-
σμούς του καθυστέρησε τις 
διαδικασίες για την επέκτα-
ση του αεροδρομίου Πάφου 
με αποτέλεσμα σήμερα να 
ταλαιπωρούνται χιλιάδες ε-
πισκέπτες...

Απείθαρχοι Οδηγοί 

Οι απείθαρχοι οδηγοί που 
«καταπατούν» τον Κώδικα 
Οδικής Κυκλοφορίας και 
κάνουν του κεφαλιού τους 
σε πολλά σημεία στο οδικό 
δίκτυο της πόλης και  της 
επαρχίας… 

Μιχάλης Γιωργάλλας

Ο Υπουργός Άμυνας που α-
ντί να απαντήσει στην έκ-
θεση του Γενικού Ελεγκτή 
για τις ευνοιοκρατικές το-
ποθετήσεις εθνοφρουρών 
σε ζηλευτά πόστα προσπα-
θεί να μας πείσει ότι οι δι-
αδικασίες έγιναν αξιοκρα-
τικά…

Τα αρχαιολογικά ευρήματα στην περι-
οχή της Θεοσκέπαστης επιβάλλουν 

την αλλαγή των σχεδίων ανάπλασης που 
είναι σε εξέλιξη στην περιοχή. Το Τμήμα 
Αρχαιοτήτων διενεργεί την ανασκαφή 
στην περιοχή που εντοπίστηκαν οι αρ-
χαιότητες και από την πρώτη μελέτη των 
ευρημάτων εκτιμάται ότι θα πρέπει να 
αναδειχθούν. Παράλληλα η ανασκαφή 
θα επεκταθεί και στο σημείο που είναι οι 
σκάλες της Θεοσκέπαστης. Ο Δήμαρχος 
Πάφου Φαίδωνας Φαίδωνος επιβεβαίω-
σε ότι τα ευρήματα χαρακτηρίζονται ση-
μαντικά και γι’ αυτό πρόσθεσε ένα μικρό 

δρομάκι στη βόρεια πλευρά της εκκλη-
σίας που δεν επηρεάζει την κυκλοφορία 
στην περιοχή αναγκαστικά θα πρέπει να 
κλείσει. Το υπόλοιπο έργο πρόσθεσε θα 
υλοποιηθεί όπως είχε σχεδιαστεί.

Παντού αρχαιολογικά ευρήματα

Ερώτηση
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Χρειάζεται;

Ε

Δόθηκε στη δημοσιότητα ο Κώδικας 
Δεοντολογίας για τα μέλη της κυ-

βέρνησης, τον οποίο υιοθέτησε την Τε-
τάρτη το Υπουργικό Συμβούλιο.
Ο Κώδικάς περιέχει πρόλογο από τον 
Πρόεδρο της Δημοκρατίας Νίκο Χριστο-
δουλίδη, όπου αναφέρει ότι ο Κώδικας 
Δεοντολογίας μεταξύ άλλων, στηρίζεται 
στις αρχές της ανιδιοτέλειας, ακεραιό-
τητας, αξιοκρατίας, διαφάνειας, αμερο-
ληψίας, τιμιότητας, εχεμύθειας, αντικει-
μενικότητας, λογοδοσίας και σεβασμού 
προς το κύρος της Κυβέρνησης.
Τα αυτονόητα δηλαδή που πρέπει να 
τηρεί κάθε κυβερνητικός αξιωματούχος 
σε κάθε σύγχρονη δημοκρατική χώρα.
«Η διαφύλαξη και τήρηση των πιο πά-
νω αρχών αποτελεί πρωταρχικό μέλη-
μα, αλλά και προσωπική μου υποχρέω-
ση προς τους πολίτες για την εμπέδω-
ση ενός ισχυρού Κράτους Δικαίου», α-
ναφέρει.
Ο Πρόεδρος τονίζει ότι ο Κώδικας εμπε-
ριέχει συγκεκριμένους κανόνες δεοντο-
λογίας ενώ παράλληλα, περιλαμβάνει, 
για σκοπούς ευκολότερης αναφοράς, τις 
σχετικές με τις πιο πάνω αρχές, υποχρε-
ώσεις όπως αυτές πηγάζουν από το ι-
σχύον νομοθετικό πλαίσιο.
«Αποτελεί ένα οδικό χάρτη βάσει του ο-
ποίου εγώ ο ίδιος και κάθε μέλος της Κυ-
βέρνησης θα πρέπει να αποφασίζει και 
να ενεργεί κατά την εκτέλεση των καθη-
κόντων του, ενώ την ίδια στιγμή προνο-
εί ένα σύστημα επαρκούς παρακολού-
θησης και αποτελεσματικής εφαρμογής 
του σε περίπτωση μη συμμόρφωσης» 
τονίζει.
Επιπρόσθετα, σημειώνεται ότι ο Πρόε-
δρος της Δημοκρατίας διορίζει Σύμβου-
λο Δεοντολογίας για να ασκεί καθήκο-
ντα παρακολούθησης και συμμόρφωσης 
με τον Κώδικα στη βάση των οδηγιών 
του και σε συνεργασία μαζί του, τον ο-
ποίο συμβουλεύεται για τον σκοπό αυ-
τό, όποτε το κρίνει σκόπιμο!!!
Δηλαδή χρειάζονται όλα αυτά και σύμ-
βουλος για να τα επιβλέπει κ. Πρόεδρε;



        ○

ομματικά μαγειρεία

Στο δήμο Γεροσκήπου 
βρίσκονται ήδη μπρο-

στά τόσο για τις υποψη-
φιότητες, όσο και για την 
υποστήριξη αφού είναι ο 
μόνος δήμος όπου έχουμε 
και σίγουρους υποψηφί-
ους αλλά και υποστηρίζο-
ντες. 
Συγκεκριμένα την υποψη-
φιότητα Νίκου Πλαιού ήδη 
είναι σίγουρο ότι θα την στηρίξουν ΑΚΕΛ και 
Οικολόγοι, ενώ ο υποψήφιος αναμένει και τα 
υπόλοιπα κόμματα πλην του ΔΗΣΥ, κάτι που 
φαντάζει προς το παρόν δύσκολο αλλά όχι 

αδύνατο. Την υποψηφι-
ότητά του ανακοίνωσε 
και ο Αντώνης Τρακκίδης 
αντιπρόεδρος της Κίνησης 
Σωτηρία και ο Στέφανος 
Ρούσου, ενώ και ο Αντρέ-
ας Σιήκκης όπως αναφέ-
ρουμε πιο πάνω, δεν θα 
έλεγε όχι νοουμένου ότι 
θα εξασφαλίσει την υπο-
στήριξη από ΔΗΚΟ και 

ΔΗΠΑ.
Μέχρι όμως τις επίσημες ανακοινώσεις των 
κομμάτων μπορεί κάποια πράγματα να αλλά-
ξουν. Ίδωμεν

(τζιαί μεις το γράψαμε...)

«Συ είπας...» οι ατάκες της βδομάδας 
Λ. Λεωνίδου

«Ο Σύνδεσμος 
Παράκτιας 
Αλιείας Πάφου, 
είναι αντίθετος 
στη μετακίνηση 

του τεχνητού υφάλου της 
Γεροσκήπου στην τοποθε-
σία «Μουλιά..»

-Πιστεύετε πως θα σας ρωτήσουν;

Α. Σιήκκης
«Δεν πρόκειται να 
παίξω τον ρόλο του 
αντάρτη υποψηφί-
ου δημάρχου στη 
Γεροσκήπου…»

-Καταλάβαμε, πάτε για ανοιχτό πόλε-
μο δηλαδή…

Ο. Μάτσας
«Το Κίνημα Οικολό-
γων όπως προετοι-
μάζει ψηφοδέλτια 
για τους Δήμους 
Πάφου και Γερο-

σκήπου όπου υπάρχει καλή 
ανταπόκριση κυρίως από νέ-
ους να διεκδικήσουν εκλογή»

-Γιατί ως γνωστόν οι νέοι είναι 
ωραίοι;

Κ α φ ε ν ε ί ο 
η  Π ά φ ο ς

Ν. ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΗΣ

Ο Κώδικας εμπεριέχει συγκεκριμένους 
κανόνες δεοντολογίας ενώ παράλλη-
λα, περιλαμβάνει, για σκοπούς ευκο-
λότερης αναφοράς, τις σχετικές με τις 
πιο πάνω αρχές, υποχρεώσεις όπως αυ-
τές πηγάζουν από το ισχύον νομοθετι-
κό πλαίσιο.
Αποτελεί ένα οδικό χάρτη βάσει του ο-
ποίου εγώ ο ίδιος και κάθε μέλος της 
Κυβέρνησης θα πρέπει να αποφασίζει 
και να ενεργεί κατά την εκτέλεση των 
καθηκόντων του, ενώ την ίδια στιγμή 
προνοεί ένα σύστημα επαρκούς παρα-
κολούθησης και αποτελεσματικής ε-
φαρμογής του σε περίπτωση μη συμ-
μόρφωσης.

-Εάν όλα αυτά χρειαζόταν κώδικα για 
να εφαρμόσουν τότε δεν έχουμε υπό-
θεση…

ΕΡΝΤΟΓΑΝ

Το Ισραήλ δεν συμπεριφέρεται «ως κρά-
τος» στη Λωρίδα της Γάζας, όπου ο Ισ-
ραηλινός στρατός εξαπέλυσε νέες επι-
δρομές σε αντίποινα για την αιματηρή 
επίθεση που εξαπέλυσε η Χαμάς, δήλω-
σε ο  Ερντογάν.
Ο Ερντογάν μίλησε για «επονείδιστες 
μεθόδους» του ισραηλινού στρατού.
«Να βομβαρδίζεις κοινότητες αμάχων, 
να σκοτώνεις αμάχους, να εμποδίζεις 
την ανθρωπιστική βοήθεια και να προ-
σπαθείς να τα παρουσιάζεις αυτά ως 
κατορθώματα δεν μπορεί να είναι παρά 
αντίδραση μιας οργάνωσης και όχι ενός 
κράτους» δήλωσε ο τούρκος πρόεδρος.

- Δηλαδή ότι ακριβώς κάνει και η Τουρ-
κία στους Κούρδους αλλά εκεί δεν τρέ-
χει τίποτα…

«Tα σχόλια δικά σας» ...

Φ. Φαίδωνος
“Η υφιστάμενη κατάσταση στο αε-

ροδρόμιο δεν πρέπει 
να συνεχιστεί. 
Η διαχειρίστρια 
εταιρεία και 
το κράτος να 
προχωρήσουν 
σε έργα ανα-
βάθμισης και 
επέκτασης για 

να τερματισθεί και η 
ταλαιπωρία επιβατών”...

- Μα γίνεται Κύπρος χωρίς ταλαι-
πωρία;

Α. Βαφεάδης
“Εμείς είμαστε έτοιμοι να υπο-

δεχθούμε και στα 
λιμάνια και στα 
αεροδρόμια 
οποιουσδήποτε 
χρειάζονται τη 
βοήθεια μας 
για να μπορέ-
σουν να μετα-
βούν σε άλλους 

προορισμούς”…

- Για το αεροδρόμιο Πάφου μην 
είστε τόσο σίγουρος…

Χ. Παπαδοπούλου 
“Όσοι καταναλωτές 

αντιμετωπίζουν 
δυσκολίες για 
την εξόφληση 
του λογαρια-
σμού τους να 
επισκέπτονται 
τα γραφεία της 
Αρχής όπου 

μπορούν να κάμουν 
διακανονισμό εξόφλησης του”...

- Μέχρι τον άλλο λογαριασμό;

Κ. Δίπλαρος 
“Γιατί η διαχειρίστρια εταιρεία άφη-

σε την κατάσταση 
με τη λυματο-
λάσπη να ξε-
φύγει από την 
στιγμή που οι 
υπηρεσιακοί 
λειτουργοί του 
ΣΑΠΑ προει-
δοποιούσαν 

για τους κινδύνους”;

- Μήπως γιατί δεν δίνουν λογα-
ριασμό σε κανένα;

Είπαν...Τρεις παγκύπρια οι δύο στην Πάφο

Το ενδιαφέρον του για την 
Δημαρχεία στο Δήμο Γε-

ροσκήπου Ανατολικής Πάφου 
επανάλαβε ο αντιπρόεδρος 
της ΕΔΕΚ Ανδρέας Σιήκκης, 
ενώ παράλληλα ξεκαθάρισε 
ότι δεν πρόκειται να «παίξει» 
τον ρόλο του αντάρτη. Ανέφε-
ρε μάλιστα ότι στη συνεδρία 
της Κεντρικής Επιτροπής της 
ΕΔΕΚ την περασμένη Κυριακή ζήτησε και την 
έγκριση της.
Όπως ανέφερε, η ΕΔΕΚ ενδιαφέρεται να διεκ-
δικήσει μέσα από συνεργασίες με τα κόμματα 
ΔΗΚΟ και ΔΗΠΑ τρεις Δήμους Παγκύπρια και 
συγκεκριμένα τα Λεύκαρα, τη Γεροσκήπου και 

την Πόλη Χρυσοχούς, ενώ 
δεν απέκλεισε το ενδεχόμε-
νο συνεργασίας σε τοπικό 
επίπεδο και με τα κόμματα 
ΑΚΕΛ και ΔΗΣΥ.
Ο κ. Σιήκκης ανέφερε ότι το 
80% των ψηφοδελτίων του 
κόμματος για τα Δημοτικά 
Συμβούλια είναι έτοιμα, 
ενώ για την εκλογή Δημάρ-

χων, Αντιδημάρχων και Περιφερειάρχη είπε 
ότι πρέπει να επιλέγουν πρόσωπα που έχουν 
και τις απαραίτητες ικανότητες. 
Μωρέ μπράβο διεκδικείτε τρεις δήμους πα-
γκύπρια και από αυτούς οι δύο από τους τέσ-
σερις δήμους της Πάφου;

Ποιοι αποφάσισαν για Γεροσκήπου
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Τι σας φταίνε οι πινακίδες; Τα δέντρα δεν είναι πασαλάκια...
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Πολύ άνετα πρέπει 
να ένοιωθε ο Υφυ-

πουργός Κώστας Κου-
μή κατά την πρόσφατη 
επίσκεψη του στην Πά-
φο για τα εγκαίνια του 
παραλιακού δημοτικού 
καφεστιατορίου του 
ΣΟΔΑΠ.
Ενώ είχε αρχίσει να διαβάζει την ομιλία που 
ετοίμασε ή του ετοίμασαν για την περίστα-
ση, μετά τις μια δυο πρώτες παραγράφους 
την άφησε στην άκρη, λέγοντας ότι είναι σί-
γουρος ότι τέτοια έχουμε ακούσει πολλά 

και μίλησε εκ του προ-
χείρου, χωρίς ωστόσο 
να κομπιάσει ούτε μια 
φορά.
Ο κ. Κουμής μάλιστα, 
ήταν εξαιρετικά εύ-
γλωττος και αποδεί-
χτηκε πολύ καλός χει-
ριστής της Ελληνικής 

γλώσσας. Μεταξύ αυτών που είπε ήταν και 
η έκπληξη του για την πρόοδο που σημείω-
σε η Πάφος τα τελευταία χρόνια προσφέρο-
ντας ένα ποιοτικό τουριστικό προϊόν στους 
χιλιάδες επισκέπτες της. 

Παράτησε την ομιλία ο Κουμής

Τελικά ποιος αναλαμβάνει τις ευθύνες 
για τα επεισόδια σε Χλώρακα και Λεμε-
σό; Μήπως ο ίδιος ο Πρόεδρος;

Πάντως ηγεσία της αστυνομίας, αποφά-
σισε να βγάλει λέει αστυνομικούς από 
τα γραφεία και να τους εντάξει σε υπη-
ρεσίες εκτός. Και την δουλειά που έκα-
ναν αυτοί ποιος θα την κάνει; Εκτός και 
να δεν έκαναν τίποτα…

Να το θυμάστε πάλι θα βρούμε το μπε-
λά μας με το νέο πόλεμο που ξέσπασε 
στη γειτονιά μας. Ελπίζουμε τουλάχι-
στον στο τέλος να μην την πληρώσου-
με εμείς…

Μην ανησυχείτε. Η νέα φορολογία που 
θα εφαρμοστεί με το νέο χρόνο θα είναι 
πράσινη!!! Γι’ αυτό απλά σταματήστε να 
τρώτε χόρτα και ιδιαίτερα κουτόχορτο…  

Οι συλληφθέντες ψευτογιατροί που 
δούλευαν ηλικιωμένους αποσπώντας 
τους χρήματα θα πρέπει να τιμωρη-
θούν παραδειγματικά και για το θρά-
σος τους…

Πάει χάλασε η πιάτσα. Φέρνουν τα ναρ-
κωτικά με δέματα και βαλίτσες από το ε-
ξωτερικό και άντε μετά να τραγουδήσεις 
το βαπόρι απ’ την Περσία…

Διαβάζουμε κατεβατά με αναλύσεις 
για το πώς θα είναι τα πράγματα μετά 
και την πρόσφατη κρίση στο Ισραήλ. Τι 
να τα κάνουμε; Πάλι εμείς θα την πλη-
ρώσουμε, αυτό είναι το σίγουρο…

Να δεις που όλη αυτή η ανακατωσούρα 
στο Ισραήλ κάποιους βολεύει πάρα πο-
λύ…

H επίθεση στο Ισραήλ, εκτόξευσε τον 
χρυσό, ανέβασε το δολάριο και οδηγεί 
σε μαζική αγορά αμερικανικών ομολό-
γων από τους μεγαλύτερους επενδυτές 
του πλανήτη. Θέλετε κάτι άλλο;

Πολύς λόγος γίνεται τελευταία για τα 
κυρτώματα και τη χρησιμότητά τους. Ε-
μείς πιστεύουμε ότι δεν προσφέρουν τί-
ποτα εκτός από τις ζημιές στα αυτοκίνη-
τά μας. Η λύση είναι απλή. Τήρηση του 
ορίου ταχύτητας…

Χάος πάλι στο αεροδρόμιο Πάφου. Πό-
τε θα καταλάβουν επιτέλους ότι με τις 
υφιστάμενες εγκαταστάσεις δεν μπο-
ρεί να ανταπεξέλθει. Τώρα γιατί δεν γί-
νεται η επέκταση που προβλεπόταν εί-
ναι άλλου παπά ευαγγέλιο…

Ο Γενικός Ελεγκτής τα χώνει πάλι στον 
Γενικό Εισαγγελέα με αφορμή την μη ε-
πέκταση του αεροδρομίου Πάφου από 
τη διαχειρίστρια εταιρεία ως όφειλε…

Θα μας πει κάποιος πόσο σημαντικές 
είναι οι αρχαιότητες που ανακαλύφθη-
καν στην Κάτω Πάφο εκεί όπου γίνο-
νται τα έργα για την ανάπλαση στην 
περιοχή Θεοσκέπαστης;

Δεν ενοχλεί κανέναν ότι σχεδόν κανείς 
δεν λυπάται τους νεκρούς παλαιστίνι-
ους άμαχους, από τους ισραηλινούς 
βομβαρδισμούς;

Χ. Σαββίδης

Η λειτουργία  ΜΕΘ στο νοσοκομείο Πά-
φου είναι αναγκαία επεσήμανε μιλώντας 

στο Ράδιο Κόσμος ο βου-
λευτής του ΔΗΚΟ Χρύσαν-
θος Σαββίδης, με αφορ-
μή τη συζήτηση του θέμα-
τος στην κοινοβουλευτι-
κή Επιτροπή Υγείας, αφού 
σχεδόν καθημερινά σοβα-

ρά περιστατικά μεταφέρονται στο Γενικό 
Νοσοκομείο Λευκωσίας για περίθαλψη. 
Τόνισε ότι η μονάδα πρέπει να λειτουργεί 
αυτόνομα και κάλεσε τον ΟΚΥπΥ να προ-
χωρήσει στην πρόσληψη εντατικολόγων 
και αγοράς σύγχρονων ιατρικών μηχανη-
μάτων. Η ΜΕΘ στο νοσοκομείο Πάφου α-
νέφερε χαρακτηριστικά ο βουλευτής του 
ΔΗΚΟ θα βοηθήσει και άλλες ειδικότητες 
να αναπτυχθούν περισσότερο στο κρατι-
κό νοσηλευτήριο της επαρχίας.
Ναι αλλά είναι πολλά τα λεφτά Χρύσανθε 
και ο ΟΚΥπΥ κάνει οικονομίες…

Κ. Κουμής

Με αφορμή τα εγκαίνια του καφεστια-
τόριου Antasia Beach Club από τον Δή-

μο Πάφου, στην παραλία 
Βρυσούδια (παραλία ΣΟ-
ΔΑΠ), ο Yφυπουργός Του-
ρισμού είπε ότι είναι ε-
ξαιρετικά σημαντικό να 
υπάρχουν σωστές υποδο-
μές που να διευκολύνουν 

τους ξένους επισκέπτες και του Κύπριους 
πολίτες.
Το καφεστιατόριο του Δήμου Πάφου είναι 
ένα «εξαιρετικό έργο το οποίο χωρίς αμ-
φιβολία εμπλουτίζει το τουριστικό θέρε-
τρο της Πάφου και κυρίως την ακτογραμ-
μή της πόλης της Πάφου» είπε και συνε-
χάρη την Τοπική Αρχή που έχει προχωρή-
σει σ’ αυτήν την ανάπτυξη.
Το συγκεκριμένο βέβαια πέρασε από χί-
λια μύρια κύματα και εξαρτάται τι εννοεί-
τε λέγοντας σωστές υποδομές.
Για παράδειγμα εάν η θάλασσα είναι θο-
λή ή βγάζει φύκια δεν μπορούμε να τους 
«την κουλιάουμε» όπως λέει και το γνω-
στό ανέκδοτο…  

Χ. Πάζαρος

Την Επίσπευση των διαδικασιών αναβάθ-
μισης των εγκαταστάσεων του αεροδρομί-

ου της Πάφου επισημαίνει 
ο βουλευτής Πάφου του 
ΔΗΣΥ Χαράλαμπος Πάζα-
ρος. 
Μιλώντας στο Ράδιο Κό-
σμος ανέφερε ότι το έργο 
πρέπει να προωθηθεί κα-

τά προτεραιότητα ώστε άμεσα να προχω-
ρήσουν οι διαδικασίες για τη Β φάση των 
έργων. Το αεροδρόμιο Πάφου είπε ο κ. 
Πάζαρος πρέπει να μπορεί να εξυπηρετεί 
την επιβατική του κίνηση.
Έχετε δίκαιο αγαπητέ Πάμπο, αλλά αυτά 
έπρεπε να τα λέτε και επί διακυβέρνησης 
Δημοκρατικού Συναγερμού όταν κάνατε 
τις συμφωνίες με την διαχειρίστρια εται-
ρεία η οποία τώρα τις επικαλείται για να 
αποφύγει τις επενδύσεις που προβλεπό-
ταν από την αρχική συμφωνία μίσθωσης…

Ο Δίκαιος

Απόγνωση

Φοβάμαι ότι σήμερα δεν θέλω να γελάσω, 

ούτε και τη διάθεση σας θέλω να χαλάσω.

Πώς σπαταλιούνται οι ζωές, πως αφαιρούνται έτσι, 

λες κάποιοι σφάζουν όρνιθες μέσα από το κοτέτσι;

Εκεί που λέμε ως εδώ, φτάνει άλλες συρράξεις, 

έρχεται η διάψευση με λόγια και με πράξεις…

Χάλασε πια ο κόσμος μας δεν έχει σωτηρία, 

μας έχουν βάλει ισόβια σ’ αυτή την τιμωρία.

Είναι σε περιδίνηση φίλτατοι η ανθρωπότητα

κι έχουν χαθεί δια παντός φιλία κι αδελφότητα…

Κίτρινες προειδοποιήσεις

Τ ελικά μεγάλη 
μούφα τουλά-

χιστον για την Πά-
φο αυτές οι Κίτρινες 
Προειδοποιήσεις της 
Μετεωρολογικής Υ-
πηρεσίας.
Κάθε τρεις και λίγο έ-
χουμε τέτοιες αλλά 
στην Πάφο δεν βλέ-
πουμε τίποτα. Ούτε 
και σταγόνα βροχής. Οι μόνες προειδοποι-
ήσεις που έπιασαν ήταν αυτές για τον καύ-
σωνα τον Αύγουστο. Στο τέλος δεν θα τις πι-
στεύει κανένας.
Κάντε τουλάχιστον καμιά διευκρίνιση για το 

που θα κτυπήσει η κα-
κοκαιρία (λέμε τώρα) έ-
τσι για να μην φτιαχνό-
μαστε κι εμείς οι έρμοι 
οι Παφίτες για βροχή.
Πάντως χωρίς πλάκα ε-
άν έχουμε καμιά περί-
πτωση με ακραία καιρι-
κά φαινόμενα έτσι όπως 
στη Θεσσαλία, προβλέ-
πουμε να μας πάρει και 

να μας σηκώσει. 
Εντάξει μπορεί αν μην πλημμυρίσουμε λό-
γω της μορφολογίας του εδάφους, αλλά σί-
γουρα θα έχουμε απώλειες και ζημιές να το 
θυμάστε…

Μ έχρι και στην Πάφο σύμφωνα με την 
αστυνομία δόθηκαν προειδοποιή-

σεις και λήφθηκαν μέτρα υπό το φόβο κά-
ποιου περιστατικού κατά Ισραηλινών συμ-
φερόντων μετά την κατάσταση που εξελίσ-
σεται στην Λωρίδα της Γάζας στο Ισραήλ.
Κάποιοι μπορεί αν χαμογέλασαν αλλά δεν 
είναι αστεία αυτά τα πράγματα. Ο κόσμος 
έχει γεμίσει με τρελούς και δεν είναι καθό-
λου περίεργο να βρεθούν κάποιοι φανα-
τικοί ανάμεσα στους χιλιάδες μετανάστες 
που έχουμε, στην Κύπρο. Και σε μια τέτοια 
περίπτωση δεν είναι μόνο οι Ισραηλινοί 

που θα κινδυνεύσουν αλλά όλοι μας, αφού 
ο ακραίος φανατισμός δεν έχει ούτε λογική, 
ούτε συναίσθημα… 

Να το πάρουν στα σοβαρά
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Ποιοι έχουν προτεραιότητα στα Τ/κ 

Μ ία 40χρονη μητέρα δυο ανήλικων παιδιών με καταγωγή από 
τη Μόρφου, κινδυνεύει να μείνει στο δρόμο λόγω έξωσης α-

πό την κατοικία που διαμείνει. 
Όπως ανέφερε στο 
Radiocomsmos ο Πρόεδρος του 
Ενιαίου Φορέα Αλληλεγγύης 
Προσφύγων Γιώργος Γρηγορί-
ου, η μητέρα καλείται να εγκα-
ταλείψει το σπίτι που διαμένει 
λόγω χρεών και παρά τις προ-
σπάθειες που έγιναν για να δο-

θεί στην οικογένεια Τ/Κ κατοικία οι αρμόδιες υπηρεσίες καθυστε-
ρούν τις διαδικασίες παραχώρησης. 
Ο κ. Γρηγορίου, κάλεσε όλες τις αρμόδιες υπηρεσίες να καταβάλουν 
άμεσα προσπάθειες ώστε να παραχωρηθεί Τ/Κ κατοικία που έχει ε-
ντοπιστεί στη συνοικία Μουττάλου στη μητέρα με τα ανήλικα παι-
διά. Η έξωση είχε προγραμματιστεί για την Τετάρτη, όμως αναβλή-
θηκε για την Δευτέρα. Ελπίζουμε η άτυχη γυναίκα με τα ανήλικα 
παιδιά να μην βρεθεί στο δρόμο. 

Πήρε τα ηνία του ΔΗΚΟ ο Κούλης 

Την προεδρία της τοπικής επιτροπής ΔΗΚΟ Πόλεως Χρυσοχούς α-
νέλαβε ο Κυριάκος Κλεάνθους. 

Ο κ. Κλεάνθους, σε δήλωση του είπε ότι α-
ποτελεί μεγάλη τιμή για τον ίδιο αυτή η θέ-
ση. «Μεγάλη για εμένα η τιμή της υπόδει-
ξης από τον απερχόμενο πρόεδρο Μάριο 
Φραγκέσκου, της τοπικής επιτροπής του 
ΔΗΚΟ Πόλης Χρυσοχούς, για να αναλάβω 
τα ηνία της προεδρίας. Μια θέση που για 
εμένα προσωπικά αποσκοπεί στην αγαστή 
αλλά και ουσιαστική συνεργασία με τις υ-
πόλοιπες τοπικές πολιτικές δυνάμεις, και 

τους οργανωμένους φορείς της περιοχής για την ευημερία και ορθο-
λογιστική ανάπτυξη του νεοσύστατου Δήμου της Πόλης Χρυσοχούς. 
Στόχος μου και σκοπός μου είναι, μακριά από μικροπολιτικές σκοπι-
μότητες, να εργαστώ σκληρά για όλους τους κατοίκους της περιοχής, 
αγνοώντας χρώματα και πολιτικά πιστεύω του καθενός. Πράγμα που 
διαχρονικά έπραττα από διάφορα πόστα που υπηρέτησα» ανέφερε 
χαρακτηριστικά. Συγχαρητήρια και καλή επιτυχία ! 

Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ακατάχνωτα
Οι θηριωδίες της Χαμάς το περασμένο Σάββατο 
στο Ισραήλ συγκλόνισαν ολόκληρο τον κόσμο. 
Η αγριότητα σε βάρος αθώων πολιτών ήταν α-
πίστευτη και σίγουρα δεν μπορεί να δικαιολο-
γηθεί. Δεν υπάρχει επίσης κανένα ελαφρυντικό 
για το λουτρό αίματος που προκάλεσε η ισλαμι-
στική οργάνωση που συνδέεται με αντίστοιχες 
οργανώσεις στο Λίβανο, την Συρία, την Αίγυπτο 
και το Ιράν. Για το γεγονός ότι η Χαμάς είχε υπό 
τον έλεγχο της την λωρίδα της Γάζας έχουν ευ-
θύνη και οι ίδιοι οι Παλαιστίνιοι που την ανέ-
χθηκαν και δεν την περιθωριοποίησαν... 

Οι σφαγές της Χαμάς δεν νομιμοποιούν το Ισρα-
ήλ να βομβαρδίζει και να σκοτώνει αδιακρίτως 
στην Λωρίδα της Γάζας. Δεν είναι όλοι οι Παλαι-
στίνιοι Χαμάς. Η ανθρωπότητα δεν μπορεί να εί-
ναι θεατής σε αυτή την γενοκτονία των Παλαιστι-
νίων που επιχειρείται με τις ευλογίες Βρεττανών 
και Αμερικανών. Το λουτρό αίματος που προκά-
λεσε η Χαμάς, θα μετατραπεί σε ποταμούς αί-
ματος αν υλοποιηθούν οι απειλές του Ισραήλ ότι 
θα ισοπεδώσει την Γάζα... 

Για την εμπόλεμη κατάσταση στην Μέση Ανα-
τολή και την δράση των τρομοκρατικών οργα-
νώσεων έχει μεγάλη ευθύνη η πολιτική ηγεσία 
του Ισραήλ, που συμπεριφέρεται ως κράτος 
τρομοκράτης. Η υιοθέτηση της πολιτικής των 
ακραίων υπερεθνικιστών το μόνο αποτέλεσμα 
που μπορεί να έχει είναι την ενίσχυση των α-
κραίων ισλαμοφασιστικών οργανώσεων. Η ει-
ρήνη δεν μπορεί να επικρατήσει στην περιοχή 
με περισσότερο αίμα...

Για όλα όσα συμβαίνουν στην Μέση Ανατολή 
στην Κύπρο δεν μπορούμε να χαιρόμαστε ή να 
ελπίζουμε ότι θα αποκομίσουμε οφέλη. Όταν 
καίγεται το σπίτι του γείτονα είναι τραγικό να 
σκέφτεσαι ότι μπορεί το δικό σου να αποκτήσει 
καλύτερη θέα και ότι θα αυξηθεί η αξία του. Το 
πιο πιθανό είναι η φωτιά να κάψει και το δικό 
σου σπίτι αργά ή γρήγορα... 

Η ημικατεχόμενη Κύπρος οφείλει να είναι πο-
λύ προσεχτική για την στάση του τηρεί στη νέα 
κρίση που ξέσπασε στην Μέση Ανατολή διότι 
κινδυνεύει να καταστεί μέρος του προβλήμα-
τος και να νομιμοποιήσει μεταξύ άλλων και την 
τουρκική κατοχή... 

Κατά τα άλλα στην Πάφο ήδη μετρούμε αρνη-
τικές συνέπειες από τον πόλεμο. Οι ακυρώσεις 
κρατήσεων αυξάνονται ενώ ήδη ορισμένα ξενο-
δοχεία άλλαξαν τους σχεδιασμούς για την χει-
μερινή σεζόν. Εκεί που λογάριαζαν να  μείνουν 
ανοιχτά μέχρι τον Δεκέμβριο θα αναστείλουν 
την λειτουργία τους τέλος Οκτωβρίου. Το ανη-
συχητικό είναι πως ήδη εκπρόσωποι μεγάλων 
τουριστικών οργανισμών από την Βρετανία πα-
ρακολουθούν την κατάσταση με αγωνία και σκε-
πτικισμό και ετοιμάζουν τα πλάνα τους για την 
νέα τουριστική σεζόν λαμβάνοντας υπόψη ότι η 
Κύπρος είναι κοντά στο πεδίο των συγκρούσεων 
στη Μέση Ανατολή... 

Οι εξελίξεις στην Μέση Ανατολή άρχισαν να ε-
πηρεάζουν και τις αποφάσεις της κυβέρνησης 
σχετικά με την ακρίβεια και την ελάφρυνση 
των νοικοκυριών... 

Η “μούγια”

Δεν θα είναι αντάρτης υποψήφιος ο Α. Σιήκκης 

Το ενδιαφέρον του για την Δημαρχεία στο Δήμο Γεροσκήπου και Ανατο-
λικής Πάφου, επανάλαβε μιλώντας στο radiocosmos ο αντιπρόεδρος της 

ΕΔΕΚ Ανδρέας Σιήκκης, ενώ παράλληλα ξεκαθάρισε 
ότι δεν πρόκειται να «παίξει» τον ρόλο του αντάρ-
τη. Ανέφερε μάλιστα, ότι στη συνεδρία της Κεντρι-
κής Επιτροπής της ΕΔΕΚ την περασμένη Κυριακή ζή-
τησε και την έγκριση της. 
Όπως ανέφερε, η ΕΔΕΚ ενδιαφέρεται να διεκδική-
σει μέσα από συνεργασίες με τα κόμματα ΔΗΚΟ και 
ΔΗΠΑ 3 Δήμους  Παγκύπρια και συγκεκριμένα τα 
Λεύκαρα, τη Γεροσκήπου και την Πόλη Χρυσοχούς, 

ενώ δεν απέκλεισε το ενδεχόμενο συνεργασίας σε τοπικό επίπεδο και με τα 
κόμματα ΑΚΕΛ και ΔΗΣΥ. 
Ο κ. Σιήκκης, ανέφερε ότι το 80% των ψηφοδελτίων του κόμματος για τα Δη-
μοτικά Συμβούλια είναι έτοιμα, ενώ για την εκλογή Δημάρχων, Αντιδημάρ-
χων και Περιφερειάρχη, είπε ότι πρέπει να επιλεγούν πρόσωπα που έχουν 
και τις απαραίτητες ικανότητες.

Μονόδρομος η επίθεση για Ισραήλ 

H  αντίδραση του Ισραήλ στην επίθεση που δέχθηκε από την Χα-
μάς δεν πρόκειται να σταματήσει και θα κλιμακωθεί με ισο-

πέδωση της Γάζας εκτιμά ο αναπληρωτής Καθηγητής Διεθνούς Α-
σφάλειας και Στρατηγικής του πανεπιστημίου Νεάπολις Μάριος 
Ευθυμιόπουλος. Αυτό πρόσθεσε υπονοεί ο πρωθυπουργός του Ισ-
ραήλ Βενιαμίν Νεντανιάχου όταν λέει ότι η αντίδραση του Ισραήλ 
θα αλλάξει τον χάρτη της Μέσης Ανατολής. Ωστόσο πρόσθεσε ακό-
μη και αν υλοποιηθεί με επιτυχία αυτή η επιχείρηση το πρόβλημα α-
σφάλειας του Ισραήλ θα παραμείνει. Ο κ. Ευθυμιόπουλος  μιλώντας 
στο radiocosmos τόνισε ότι δεν υπάρχει καμιά αμφιβολία ότι πίσω 
από την επίθεση της Χαμάς στο Ισραήλ βρίσκεται το Ιράν το οποίο ό-
πως είπε στηρίζει οργανώνει και χρηματοδοτεί αυτή την τρομοκρα-
τική οργάνωση και τις επιχειρήσεις της εναντίον του Ισραήλ.

Οι δύο όψεις του νομίσματος 

Ο διεθνολόγος Αλέξανδρος Ζαχαριάδης σε παρέμβαση του cosmosnews 
τόνισε ότι οι εξελίξεις τις τελευταίες μέρες στην Μέση Ανατολή είναι 

θλιβερές για ακόμα μία φορά για τους ανθρώπους της. Η βαρβαρότητα των 
επιθέσεων της Χαμάς πρόσθεσε συναντάται στη ιστορία των συρράξεων με-
ταξύ Ισραήλ και Αράβων μόνο στον πόλεμο του 1948. Η βία της Χαμάς είπε 
είναι ένα ακόμα ένα επεισόδιο στη μακρά ιστορία αίματος στην διένεξη με-
ταξύ Παλαιστινίων και Ισραηλινών που τα τελευταία χρόνια αφορά κυρίως τη 
διένεξη μεταξύ της Χαμάς και των ακραίων σιωνιστών που διοικούν το Ισρα-
ήλ η οποία έχει κοστίσει τη ζωή, κυρίως αμάχων και στις δύο πλευρές.  Σε με-
γάλο βαθμό επισήμανε η τωρινή ισραηλινή ηγεσία αλλά και η Χαμάς είναι ό-
ψεις του ίδιου νομίσματος και τρέφονται πολιτικά από τη βία που ασκούν.

Απεργιακή θύελλα στα Νοσοκομεία 

Αποφασισμένες να προχωρήσουν σε απεργιακές κινητοποιήσεις είναι ό-
λες οι συντεχνίες των εργαζομένων στα Κέντρα Υγείας και τα Νοσηλευ-

τήρια που ανήκουν στον ΟΚΥπΥ. 
Οι συντεχνίες ολοκληρώνουν σήμερα τις γενικές συνελεύσεις σε όλα τα νο-
σηλευτήρια και τις επόμενες μέρες θα ανακοινώσουν την μορφή των απεργι-
ακών μέτρων. Ο εκπρόσωπος τύπου της ΠΑΣΥΝΟ Θοδωρής Πατέλης, δήλωσε 
στο Radiocosmos ότι σε όλες τις γενικές συνελεύσεις που πραγματοποιήθη-
καν μέχρι τώρα, οι εργαζόμενοι εξέφρασαν την απογοήτευση και την δυσα-
ρέσκεια τους για την στάση του ΟΚΥπΥ, ο οποίος όπως είπε, τηρεί αντεργα-
τική στάση. 
Οι εργαζόμενοι είπε ο κ. Πατέλης, εξουσιοδοτούν τις συντεχνίες, να προχω-
ρήσουν σε απεργιακές κινητοποιήσεις.   
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HYROOF HYBRID PU ΣΤΕΓΑΝΩΤΙΚΟ 
ΤΑΡΑΤΣΩΝ ΠΟΛΥΟΥΡΕΘΑΝΗΣ  
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Υβριδικό ελαστομερές πολυουρεθάνης. 
 Υψηλή ελαστικότητα, αδιαπέραστη χωρίς ραφές. 
 Κατάλληλο σε όλα τα υποστρώματα στέγης όπως 

σκυρόδερμα, ασφαλτικές μεμβράνες, τσιμεντόπλακες, 
ακρυλικές, πολυουρεθανικές βαφές. 

 Προστασία έως και 10 χρόνια. 
 

LED FLOODLIGHT – LED ΠΡΟΒΟΛΕΑΣ 
 

 
  

 
 

 

 

 

 

 

FLASHING TAPE FOR ROOFS  
ΚΑΤΡΟΤΕΛΛΕΣ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Εύκαμπτη αυτοκόλλητη λωρίδα ασφάλτου, ανθεκτική 
σε σχισίματα. 

 Μήκος 10μέτρα και πλάτος σε πολλές επιλογές.  
 Διαθέτει 4 επίπεδα προστασίας. 
 Ιδανική  για συντηρήσεις και επισκευές έκτακτης 

ανάγκης.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

ALUMINIUM STEP LADDERS  
ΣΚΑΛΕΣ ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ  

 

FLEXACRYL FOR FLAT ROOF  
(ΓΙΑ ΕΠΙΠΕΔΕΣ ΟΡΟΦΕΣ) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Προσφέρει άμεση στεγανοποίηση και είναι συμβατό 
με τα περισσότερα υποστρώματα οροφής.(όπως 
μπετόν, ασφαλτικές μεμβράνες, ξύλο, μέταλλο κτλ )  

 Κατάλληλο για υγρές ή στεγνές επιφάνειες.  
 Περιέχει ίνες για γεφύρωση των κενών. 

 
 

   
 

VITO ROOF ΤΑΡΑΤΣΩΝ 
 Στεγανωτικό υλικό, ακρυλικής βάσεως 
 Μεγάλη ελαστικότητα για ταράτσες 
 Εξαιρετική προσφυγή σε κάθε δομική επιφάνεια (μπετόν, 

τούβλο, ξύλο, μέταλλο κλπ) 
 Αποτελεί οικονομική και αξιόπιστη λύση στη στεγάνωση. 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  

 
 
 
 

 

 

 

 

DESK LAMP – ΛΑΜΠΑ ΓΡΑΦΕΙΟΥ 
  

 
 

WALL LIGΗT ASHLEY 
ΦΩΤΙΣΤΙΚΟ ΤΟΙΧΟΥ 

 

SURGE PROTECTED ADAPTER 
 
 
 

 

 

 

 Διαθέσιμο 
 σε 3 και 9 λίτρα. 

 Μόνιμη στεγανή στεγανοποίηση. 

 

 Γρήγορη και εύκολη εφαρμογή. 

 

 Σκαλοπάτια/Steps:                           2            3              7 
 Μήκος/Length:                        126cm    147cm     233cm  
 Βάρος/Weight:                        3.40 kg    3.95kg     7.40kg 
 Μέγιστο Φορτίο/Max. Load:     150 kg    150kg      150kg 

 

 Μια στρώση είναι αρκετή. 

 

 Χρώμα: Γκρίζο 

  Είναι έτοιμο προς χρήση. 

 

 Προστασία από υπερτάσεις, με 
θερμική ασφάλεια. 

  Lightning and surge protection 
with thermal fuse. 

 

 IP: 65 
 Kelvin: 6500K (Daylight) 
 Voltage: 185-265 V 
 Angle0º 
 Lifetime: 35000h 

 
 Υψηλή φωτεινότητα/ High luminous 

efficiency. 
 Χαμηλή κατανάλωση ρεύματος/ Low 

power consumption 
 Με μεγεθυντικό φακό/ With magnifying 

glasses zoom. 

 

 1xmax60W 
 E27 
 230 v 
 Ø300 mm 
 ↕ 155mm                                                                                                  

 

 

 

 

 
 

 

 

 
  





Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

“Αδέσμευτος” 14 Οκτωβρίου 2023Σελίδα 14 ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

Με αφορμή την εικόνα που 
παρουσιάζεται το τελευ-
ταίο διάστημα στο αερο-

δρόμιο Πάφου με ουρές επιβατών 
έξω από το κτήριο αναμένοντας να 
εξυπηρετηθούν, η Ελεγκτική Υπηρε-
σία εξέδωσε την επόμεν,η ανακοίνω-
ση με την οποία επικρίνει το Υπουρ-
γείο Οικονομικών - επί προηγούμενης 
Κυβέρνησης - για «απαράδεκτους χει-
ρισμούς» σε ό,τι αφορά τη Συμφωνία 
Παραχώρησης για την Ανάπτυξη και 
Διαχείριση του αερολιμένα. 
Συγκεκριμένα, η ΕΥ αναφέρει με 
αφορμή σχετικές αναρτήσεις και δη-
λώσεις του Δημάρχου Πάφου Φαίδω-
να Φαίδωνος, ότι επί προηγούμενης 
Κυβέρνησης το ΥΠΟΙΚ, «χωρίς να είναι 
η αναθέτουσα αρχή, περιθωριοποίη-
σε το αρμόδιο Υπουργείο Μεταφο-
ρών, Επικοινωνιών και Έργων (ΥΜΕΕ), 
και με τον Γενικό Διευθυντή (ΓΔ) του 
Υπουργείου Οικονομικών ως επικεφα-
λής ομάδας διαπραγμάτευσης, υιοθέ-
τησε προκαταρκτικά τις απαράδεκτες 
θέσεις της διαχειρίστριας εταιρείας 
για πακετοποίηση». 

Η πακετοποίηση, σύμφωνα με την Ε.Υ, 
αφορά τη ρητή συμβατική υποχρέω-
σης της εταιρείας για επέκταση των 

αερολιμένων που θα αυξήσει τη χω-
ρητικότητά τους (λεγόμενη Φάση Β’) 
και την παράνομη, όπως αναφέρει, 
επέκταση της συμφωνίας παραχώρη-
σης κατά 5,5 χρόνια (αφορά απευθεί-
ας ανάθεση υπηρεσιών με ακαθάρι-
στα έσοδα ύψους €1,5 δις), καθώς και 
των διάφορων εκατέρωθεν οικονομι-
κών απαιτήσεων.

Σκάνδαλο 
«Αυτή η πακετοποίηση και η σκανδα-
λώδης προκαταρκτική συμφωνία που 
έγινε, εξυπηρετούσε την εταιρεία και 
θα οδηγούσε, μεταξύ άλλων, και σε 
τεράστιες καθυστερήσεις για τη Φάση 
Β’ αφού, λόγω της πρόνοιας για επέ-
κταση κατά 5,5 χρόνια, η συμφωνία 
προϋπόθετε έγκριση από την Ευρω-
παϊκή Επιτροπή, που αν δινόταν, θα 
απαιτούσε 1 - 2 χρόνια», αναφέρει 
η ΕΥ. Επιπρόσθετα αναφέρει, ότι οι 
νυν Υπουργοί Οικονομικών και Με-
ταφορών, με την έγκριση του Προέ-

δρου της Δημοκρατίας που στήριξε 
την προσπάθειά τους, μετέφεραν την 
ευθύνη του έργου πίσω στο ΥΜΕΕ. Το 
ΥΜΕΕ, εξηγεί η ΕΥ, ακολουθεί πλέον 
την ορθή θέση ότι η Φάση Β’ είναι ήδη 
πολύ καθυστερημένη και θα πρέπει 
να προωθηθεί κατά προτεραιότητα, 
ανεξάρτητα των όποιων άλλων δια-
φορών μεταξύ των μερών. 
«Η παράνομη όπως χαρακτηρίζεται 
προκαταρκτική συμφωνία για την 
επέκταση των 5,5 χρόνων δεν είναι 
πλέον στο τραπέζι. Οι φωτογραφίες 
του Δημάρχου αποδεικνύουν την τρα-
γική κατάσταση στην οποία επέτρεψε 
το ΥπΟικ με τους απαράδεκτους χει-
ρισμούς του να βρεθεί το κράτος», 
αναφέρει η ΕΥ. Για τον έλεγχο και 
την  λογοδοσία η Ελεγκτική Υπηρε-
σία, σημειώνει ότι και αυτή τη φορά 
προσκρούει στο διπλό ρόλο του Γενι-
κού Εισαγγελέα, ο οποίος, αφενός ως 
νομικός σύμβουλος ήταν ενήμερος 
για τις ενέργειες του ΓΔ του ΥπΟικ και 
έδινε νομικές συμβουλές και καθο-
δήγηση, αφετέρου ως δημόσιος κα-
τήγορος, καλείται να συνδράμει στη 
λογοδοσία αυτών που συμβούλευε», 
αναφέρει η ΕΥ. 

Αντίλογος 
Η διαχειρίστρια εταιρία υποστηρίζει 
ότι δεν υπήρχε όρος για επέκταση 
των εγκαταστάσεων του αεροδρομίου 
που αφορούν την εξυπηρέτηση των 
επιβατών. Σε προηγούμενες σχετι-
κές συσκέψεις είχε υποστηριχθεί ότι 
υπήρχε πρόνοια για την επέκταση του 
αεροδιαδρόμου στο αεροδρόμιο Πά-
φου, όμως αυτή η ανάγκη σήμερα δεν 
υπάρχει. Την ανάγκη επέκτασης των 
αιθουσών για τους επιβάτες  έχουν 
επισημάνει κατά καιρούς όλοι οι φο-
ρείς της Πάφου. 

Καταγγελίες Γενικού Ελεγκτή
Σκανδαλώδης συμφωνία για αεροδρόμιο Πάφου

Τα προβλήματα της οδικής ασφάλειας 
απαιτούν άμεσες λύσεις. 

Η οδική συνείδηση απο-
τελεί ευθύνη του καθενός 
από εμάς καθως εστιάζει 
στον ανθρώπινο παράγο-
ντα. 
Η δημιουργία συνθηκών 
που ενισχύουν την ασφα-

λή οδήγηση και μειώνουν τους κινδύνους 
από τυχόν παγίδες στο οδικό δίκτυο απο-
τελει ευθύνη της πολιτείας και ιδιαίτερα 
της τοπικής αυτοδιοίκησης, για την προ-
στασία  των οδηγών αλλά και την ασφαλή 
μετακίνηση πεζών,  Ατόμων με Αναπηρία 
(ΑμεΑ) και Ατόμων με μειωμένη κινητικότη-
τα  (ΑμεΜΚ). 
Σε αρκετές γειτονιές και σε συγκεκριμένους 

δρόμους στην Πάφο όπως για παράδειγμα:
1. απέναντι από την έξοδο της οδού Μιχαήλ 
Κυπριανού προς στην οδό Γεώργιου Χριστο-
φόρου κοντά στο ξωκλήσι του Αγ. Γεωργίου 
(Κάτω Περβόλια) 
2. όσο και από την έξοδο της οδού Ιμπραχίμ 
Κιαζίμ (περίπτερο εξάγωνο) προς την οδό 
Κουμπιλάυ ή προς την οδό Αχμέτ Μουχτάρ 

Πασά στην περιοχή του Μουττάλου, η ορα-
τότητα εάν διέρχεται κάποιο αυτοκίνητο εί-
ναι περιορισμένη και σε κάποια σημεία σχε-
δόν αδύνατη, με αποτέλεσμα τις πλείστες 
φορές να εγκυμονούν κίνδυνοι για  τροχαία 
ατυχήματα και δυστυχήματα.
Η εγκατάσταση καθρεφτών ελέγχου οδικής 
κυκλοφορίας στα σημεία αυτά, θεωρώ ότι 

θα επενεργούσε θετικά, ρυθμίζοντας και δι-
ευκολύνοντας την κυκλοφορία των οχημά-
των στα συγκεκριμένα σημεία της πόλης. 
Το συγκεκριμένο θέμα το αναδείξαμε ξανά, 
κατά την περίοδο 2021 & 2022 τονίζοντας 
την ανάγκη για άμεση αντικατάσταση όλων 
των παλαιών καθρεφτών οδικής κυκλοφο-
ρίας, ειδικά όπου έχουν προκληθεί κακό-
βουλες ζημιές αλλά και σε αυτούς που είναι 
ελαττωματικοί.
Θέματα που αφορούν την ασφάλεια και την 
προστασία της ανθρώπινης ζωής πρέπει να 
είναι η μέγιστη προτεραιότητα για όλους 
μας. Εμείς όπου μπορούμε θα τα αναδει-
κνύουμε και θα ασκούμε τις απαραίτητες 
πιέσεις ώστε τα λόγια να γίνονται πράξεις. 

Αντώνης Χριστοδούλου

ΟΔΙΚΗ ΑΣΦΑΛΕΙΑ:
Εγκατάσταση καθρεφτών ελέγχου οδικής κυκλοφορίας  

Η Εταιρεία Τουριστικής 
Ανάπτυξης και Προβολής 
Περιφέρειας Πάφου χαι-

ρετίζει την πρόσφατη ολοκλή-
ρωση έργων  αναβάθμισης του 
σταδίου της Πέγειας και τις προ-
σπάθειες του Δήμου για ενίσχυ-
ση του αθλητικού/προπονητικού 
τουρισμού.
Είναι πραγματικά στρατηγικής 
σημασίας η αναβάθμιση τέτοιων 
υποδομών και η ΕΤΑΠ συγχαίρει 
τον Δήμο Πέγειας για τις πρωτο-
βουλίες αυτές.
Ολόκληρη η επαρχία και ιδιαί-
τερα οι Δήμοι Πάφου, Πέγειας, 
Γεροσκήπου έχουν όλα τα προ 
απαιτούμενα για να συμβάλουν 
τα μέγιστα ώστε ο προορισμός 
να εδραιωθεί ως ένας ιδανικός 
προορισμός για αθλητές, ιδιαίτε-
ρα στους τομείς του ποδοσφαί-
ρου, ποδηλασίας, κολύμβησης, 
τρέξιμο.  
Εάν θέλουμε ως προορισμός να 

απαυβλύνουμε την εποχικότη-
τα η ορθή κατεύθυνση η οποία 
διασφαλίζει το μέλλον ολόκλη-

ρης της επαρχίας είναι η συνεχής 
επενδύσεις στην αναβάθμιση 
της ποιότητας γενικά των υπο-
δομών. Επενδύσεις σε συγκεκρι-
μένες υποδομές όπως για παρά-
δειγμα προσθήκη βοηθητικών 
γηπέδων για προπόνηση ποδο-
σφαιρικών ομάδων, αναβάθμιση 
του ολυμπιακού κολυμβητηρίου 
Γεροσκήπου  και συνεχή βελτίω-
ση των εμπειριών που προσφέ-
ρουμε.
Η ΕΤΑΠ Περιφέρειας  Πάφου επ’ 
ευκαιρίας καλεί και άλλους φο-
ρείς της τοπικής αυτοδιοίκησης 
να στοχεύσουν προς αυτή την 
κατεύθυνση της συνεχούς ανα-
βάθμισης των υποδομών,  εξω-
ραϊσμού  δομημένου περιβάλλο-
ντος καθώς και στην υιοθέτηση 
καλών πρακτικών προς τεχνολο-
γική/ψηφιακή αναβάθμιση.

Αναβαθμίζεται το Δημοτικό 
Στάδιο Πέγειας    
Χαιρετίζει η ΕΤΑΠ τις προσπάθειες του Δήμου 
για αναβάθμιση του προπονητικού κέντρου



Η Μαριάννα, η περβολάρισσα μια 
γερόντισσα ενενήντα ετών, τον 
περισσότερο χρόνο της ημέρας 

τον περνούσε στο μικρό 
της σπίτι ενασχολούμενη 
με διάφορα οικιακά ή ξα-
πλωμένη να συλλογίζεται 
τα περασμένα. Κι όταν έλ-
θει ξένος και μάλιστα εί-

ναι φιλομαθής έχει πολλές ιστορίες πα-
λαιές να του λέγε:
Κάποτε, πάνω κάτω, στα 1880 στο χω-
ριό Έμπα ήσαν τρεις παπάδες. Οι δύο εκ 
των τριών ήσαν αδέλφια, ο παπά Γιάν-
νης και ο παπά Κωνσταντής. 
Φαίνεται ότι τρεις παπάδες για ένα χω-
ριό με μία εκκλησία ήσαν πολλοί. Ο 
ένας περίσσευε και αυτός ήταν ο παπά 
Κωνσταντής καθότι νεότερος. Αγαπού-
σε την παπαδική, αλλά δεν ήθελε με 
κανέναν τρόπο να έλθει σε σύγκρουση 
με τους άλλους παπάδες και κυρίως με 
τον μεγαλύτερο αδελφό του. Από και-
ρό είχε αποφασίσει να μετοικήσει, γι’ 
αυτό και εξέλαβε ως θεόσταλτο δώρο 
την ακοή πως θέλουσι παπά σ’ ένα χω-
ριό της ορεινής Πάφου, τον Στατό. Κι ο 
Στατός ευρίσκετο αρκετά μακριά από 
την Έμπα. 
Ήταν λοιπόν από τα πολύ δύσκολα να 
αρνηθεί την ελπίδα τη δική του και της 
συζύγου του να μεταλλάξει η τύχη των. 
Διότι μαζί με τις άλλες δυσκολίες είχαν 
και τούτο το πρόβλημα, τα παιδιά που 
εγεννούσαν απέθνησκαν πρόωρα.
Αποχαιρέτησε λοιπόν, το λευιτικό ζεύ-
γος, μιαν καλή πρωία συγγενείς και συγ-
χωριανούς, οι οποίοι ομοθυμαδόν τους 
εξεπροβόδισαν ίσα μ’ ένα μίλι δρόμο. 
Απ’ εκεί συνέχισαν πεζοπορούντες με 
το υποζύγιό τους και τα λίγα υπάρχοντα 
τους επ’ αυτού κι από τη χαμηλή Πάφο 
έφτασαν στην ορεινή, μετά μιας ημέρας 
δρόμο. Παραλήφθηκαν από τους Στα-
τιώτες και φιλοξενήθηκαν ως έπρεπε. 
Τους έδωσαν και σπίτι να μένουν. Σύ-
ντομα οικειώθησαν με το νέο τους χω-
ριό. Αγαπήθησαν κι αγάπησαν. Και με 
τους ανθρώπους καλά και με τους αγί-
ους καλύτερα, δηλαδή τον Ζηνόβιο και 
τη Ζηνοβία που τιμά το χωριό. Και τα 
χρόνια κυλούσαν ειρηνικά, πλην όμως, 
αν και άλλαξαν τόπο και χωριό, κι απέ-
κτησαν κτήματα και κτηνά και σπίτια και 
χρυσά, η τύχη των δεν άλλαξε, παιδιά 
δεν απέκτησαν.
Κατ’ εκείνο τον καιρό ακούστηκε πως 
απέθαναν σύγκοντα κι ο πατέρας κι η 
μητέρα μιας οικογένειας στο χωριό Με-
σόγη, και διένειμαν οι συγγενείς τα ορ-
φανά ώδε και ωκείθε. Τότε μήνυσε κι ο 
παπά Κωνσταντής και του έφεραν ένα 
παιδί αρσενικό και το υιοθέτησε. Επέ-
ρασέν το από το μανίκι του ράσου του, 
εδιάβασέν του και την σχετική ευχή περί 
υιοθεσίας και τον εκράτησε στο σπίτι 
του. 

Η παπαδιά τον εμεγάλωνε ως δικόν της 
κι ο παπάς τον εσπούδαζε στα γράμμα-
τα και τα λοιπά εκκλησιαστικά πράγμα-
τα.
Τα χρόνια επέρασαν, ο υιοθετημένος 
ενηλικιώθη, ενυμφεύθη, ετεκνοποίησε. 
Παρέλαβε και ανέλαβε τα υπάρχοντα 
του παπά όλα, κινητά και ακίνητα κτηνά 
και κτήματα, τα σπίτια και τα χρήματα. 
Ο παπάς κι η παπαδιά εγέρασαν, εκλη-
ροδότησαν πάντα όσα είχαν μαζί και 
τις ελπίδες των για ειρηνική γηροκομία 
στον θετό υιό τους. Μάταια όμως, διότι 
ο μοναχογιός απεδείχθη ανεπρόκοπος 
και αχάριστος.
Μόλις και μετά βίας ανέχθηκε την πα-
παδιά, η οποία αφού έμεινε στο κρεβά-
τι για λίγο καιρό απέθανε. Αμέσως μετά 
την κηδεία της, κι ενώ ο παπάς ευρίσκε-
το σε ανημπόρια και θλίψη, ο θετός υιός 
τον ανέβασε σ’ ένα γέρικο γαϊδούρι και 
τον απέπεμψε έξω του χωριού.
Μόνος, γέρος, ασθενής και τελείως 
ακτήμων ευρέθηκε ο παπά Κωσταντής 
καβάλα στο γέρικο ζώο να οδεύει το 
δρόμο της επιστροφής από την ορεινή 
Πάφο στη χαμηλή. Κατάκοπος αυτός 
και το ζώο έφτασε στο πρώτο του χω-
ριό, στη γενέτειρά του Έμπα, μνημονεύ-
οντας τον λόγον «γυμνός εξήλθον... γυ-
μνός και απελεύσομαι κι ευχαριστώντας 
την Χρυσελεούσα της Έμπας τέλος πά-
ντων και ένεκεν πάντων.
Όσοι είδαν τον γέρο παπά έσπευσαν να 
τον βοηθήσουν, να τον κατεβάσουν από 
το ζώο, και εκαπαλιάζοντο να τον φιλο-
ξενήσουν, μα ουδείς τον εγνώρισε. Αυ-
τός τους εζήτησε και τον επήραν στο 
σπίτι της Ελένης του παπά Γιάννη, της 
αδελφότεκνής του. Αυτή τον εδέχθηκε 
με συγκίνηση και με κλάματα και τον 
εκράτησε στο σπίτι της.
Πολλά λόγια δεν εχρειάζοντο, κατάλα-
βαν όλοι στο σπίτι της Ελένης τι έγινε. 
Έδωσαν φαΐ και νερό στον γέροντα και 
ρούχα καθαρά και κλίνη να κοιμάται. 
Για την περιουσία του δεν είπαν τίπο-
τε, για χρήματα δεν μίλησαν καθόλου, 
μόνο που πρόσεξαν όλοι πως ο παπά - 
Κωνσταντής κρατούσε σφικτά στον κόρ-
φο του ένα κουτί. Κι όταν επλάγιασε 

το τοποθέτησε δίπλα στο προσκέφαλο 
του. Τον έβλεπαν να το προσέχει, να το 
προσκυνεί που και που και να μην απο-
μακρύνεται από αυτό. Άλλωστε, η ηλι-
κία του πια δεν του επέτρεπε ν’ απομα-
κρυνθεί πολύ από το κρεβάτι.
Ήταν πια πολύ κουρασμένος κι από τις 
ταλαιπωρίες αποκαμωμένος. Έτσι τον 
ενθυμάται η κόρη της Ελένης, η Μα-
ριάννα, που ήταν, λέγει, παρούσα όταν 
ο παπάς κάλεσε τη μητέρα της, την 
αδελφότεκνή του, λίγες μέρες πριν πε-
θάνει και της παρέδωσε το κουτί. Στο 
κουτί αυτό φυλαγόταν όλος ο θησαυ-
ρός του παπά, ότι του απέμεινε από 
την παρελθούσα ζωή του, ότι δεν του 
πήραν, ότι ήταν αχρείαστο στους κο-
σμικούς ανθρώπους. Της το παρέδω-
σε ψάλλοντας με αδύνατη, πλην μελω-
δική φωνή : «ως στύλος ακλόνητος της 
Εκκλησίας Χριστού και λύχνος αείφω-
τος της οικουμένης, σοφέ, εδείχθης Χα-
ράλαμπε...» Διότι, ακριβώς αυτός ήτο ο 
κρυφός θησαυρός του ψυχορραγούντος 
παπά, μικρή εικόνα και τεμάχιο του ιε-
ρού λειψάνου του Αγίου ιερομάρτυρος 
Χαραλάμπους.
Μετά από λίγες ημέρες ο παπά Κωνστα-
ντής εκοιμήθη εν ειρήνη. Έφεραν τότε 
τους παπάδες του χωριού να τον μιζα-
ρώσουν, μα δεν εύρισκαν φελόνι να του 
φορέσουν όπως πρέπει στους ιερείς. Ο 
μακαρίτης δεν είχε άλλο ιερατικό έν-
δυμα πλην ενός τετριμμένου αντεριού. 
Έμεινε τότε ο παπά Ευαγόρας να του 
διαβάζει το ψαλτήρι κι ο παπά Γεώργιος 
επήγε στη Μητρόπολη κι είπεν του Δε-
σπότη, το και το. Έδωκεν του ο Δεσπό-
της - ήταν τότε ο κυρ Ιάκωβος ο Αντζου-
λάτος - ένα φελόνι και το έφερε και το 
εφόρεσε στον κεκοιμησμένο. Ύστερα 
ήλθε κι ο ίδιος ο Δεσπότης και τον εκή-
δευσαν.
Έτσι περιήλθε ο πολύτιμος θησαυρός 
στα χέρια της Ελένης, η οποία τον εφύ-
λαξε καλά μέσα σ’ ένα εντοιχισμένο 
ερμαράκι στο σπίτι της. Συχνά πυκνά 
άνοιγε το ερμαράκι κι εθυμίαζε το ιερό 
λείψανο κι όταν είχε θλίψεις εκεί μπρο-
στά στο ερμάρι εστέκετο και προσεύ-
χετο. Κι όταν κι αυτής ήλθε η σειρά της 

να φύγει από τα παρόντα, παρέδωσε το 
ιερό κουτί στην κόρη της, την Μαριάν-
να. Κι αυτή συνέχισε να το φυλάγει στο 
ίδιο ερμαράκι.
Μια φορά, ένα απόγευμα, δύο από τις 
κόρες της Μαριάννας, η Ναυσικά και η 
Ευαγγελία, ενώ έπαιζαν στο σπίτι μό-
νες των - ήσαν οκτώ, δέκα χρονών - ήλ-
θαν σε καυγά κι εβλαστήμησαν. Τότε, 
μόλις ξεστόμισε τη βλαστημιά - το θυ-
μάται σήμερα η Ναυσικά σα να έγινε 
τώρα- ακούστηκε κρότος δυνατός κι αυ-
τομάτως άνοιξε η θύρα του ερμαριού. 
Το σιδεράκι που την έκλεινε, έφυγε και 
πετάχτηκε μέχρι την εξώπορτα, η ξύλινη 
θύρα κτύπησε στον τοίχο και το κουτί με 
το ιερό λείψανο έπεσε έξω, χαμαί.
Έντρομες οι κορούδες άρχισαν να κλαί-
ουν κι έφυγαν έξω, όπου βρήκαν την 
μάνα τους και της απήγγειλαν το γεγο-
νός. Σίγουρα οι μικρές υπήρξαν μάρτυ-
ρες του ορατού μέρους αοράτου συ-
γκρούσεως των ακαθάρτων πνευμάτων 
και της ιεράς παρουσίας του ιερομάτυ-
ρος και διώκτη τούτων.
Πέρασαν χρόνια και χρόνια, οι μικρές 
αδελφές ενηλικιώθηκαν και δεν εβλα-
στήμησαν έκτοτε, η μητέρα των η Μα-
ριάννα εγέρασε. Στο μεταξύ ανηγέρθη 
ναός του Αγίου Χαραλάμπους έξω του 
χωριού. Εκεί ανέκαθεν ευρίσκετο μια 
μεγάλη πέτρα που ήταν η Αγία Τράπεζα, 
ως λέγουν οι παλαιοί, το μοναδικό απο-
μεινάρι του αρχαίου ναού. Έκτισαν λοι-
πόν εκεί ένα μικρό αρχικά παρεκκλήσι 
και ύστερα προσέθεσαν άλλα δυο κλίτη 
και αξωνάρθηκα. Έκτισαν μάλιστα και 
αρχονταρίκι πλησίον, ώστε να λαμβά-
νουν οι εκκλησιαζόμενοι ένα κέρασμα 
μετά το πέρας των ακολουθιών.
Με ευχαρίστηση παρακολουθούσε την 
ανέγερση και εξωραϊσμό του παρεκκλη-
σίου η γερόντισσα Μαριάννα. Τελευ-
ταίως εσκέπτετο «το σπίτι του Αγίου εί-
ναι εκεί και είναι ωραίον κι εγώ τον έχω 
μέσα στο ερμάρι, στο φτωχό μου το σπί-
τι...».
Εκάλεσε λοιπόν μια μέρα τον τωρινό 
ιερέα της Έμπας, τον παπά Μάριο, στο 
σπίτι της και του παρέδωσε το Άγιο λεί-
ψανο. Αυτός το παρέλαβε ιεροπρεπώς 
και σιγοψάλλοντας το τρισάγιο και το 
Απολυτίκιο του Αγίου Χαραλάμπους, το 
μετέφερε στην εκκλησία, όπου το ετο-
ποθέτησε σε αργυρή λειψανοθήκη επί 
της Αγίας Τραπέζης.
Η δε γερόντισσα Μαριάννα παρέμενε 
έγκλειστη στο σπιτάκι της. Οσάκις την 
επισκεπτόταν κανείς, ανακαθόταν επί 
της μονής οκλαδόν και έλεγε την ιστο-
ρία σε όσους είχαν αυτιά να την ακού-
σουν.
Λίγους μήνες μετά την ιστόρηση αυτή, 
η γερόντισσα Μαριάννα εκοιμήθη εν ει-
ρήνη. 
Το κείμενο αυτό γράφτηκε το 1999 και 
δημοσιεύτηκε στο Ιστολόγιο NOCTOC.

Ο θησαυρός του Παπακωνσταντή
Ένας έρωτας παράφορος που θόλωσε το νου ενός παλικαριού 
και του όπλισε το χέρι με το  φονικό όπλο.

Συμβάλλοντας στη σωστή 
χρήση της γλώσσας μας  

«Η γλώσσα δεν είναι απλές λέξεις, αλλά η 
σκέψη μας. Κάθε ποιότητα στη γλώσσα είναι 
και ποιότητα στη σκέψη μας και τανάπαλιν». 
(Γ. Μπαμπινιώτης, 2018). 
Ο Χρυσόστομος Π. Ρουσής, M.Ed., πρώην 
διευθυντής σχολείων Δημοτικής και Μέσης 
Εκπαίδευσης, επισημαίνει τα πιο κάτω λάθη 
που διαβάσαμε στον Τύπο, τα οποία θα πρέπει 
να προσέξουμε όσοι ενδιαφερόμαστε  για την 
ποιότητα στη γλώσσα και στη σκέψη  μας:  

1. «Τι είναι αυτό που δεν επιτρέπει στην Ελλάδα 
να ανασάνει και κατρακυλάει κάθε 
τόσο από κρίση σε κρίση; Είναι το 
μυθολογικό σισύφειο άγος που 
μας βαραίνει ή “απλά” είναι η κα-
θυστέρηση που δεν έπαψε ποτέ 

να μας συνοδεύει;» (αντί του ορθού: απλώς). 
«Πολλοί θα ήθελαν να φέρουν πίσω τον Γιάννο 
Κρανιδιώτη, “απλά και μόνο” για να  ρωτήσουν 
την άποψή του για την κατάσταση». (αντί του ορ-
θού: απλώς για να  ρωτήσουν). 
Ν.Β. (Σημειώστε): Σήμερα, στην πλειονότητά μας, 
χρησιμοποιούμε το “απλά” (=με απλό τρόπο) σε 
όλες τις περιπτώσεις, από εσφαλμένη αντίληψη 
ότι το “απλά” είναι τύπος της δημοτικής και το 
“απλώς” (= μόνο αυτό και όχι άλλο) της καθαρεύ-
ουσας. 
Λέμε και γράφουμε: Η κυπριακή οικονομία δεν 
πρέπει να βασίζεται  απλώς στον τουρισμό. 
Ο αγώνας των απανταχού ναζιστών βρισκόταν 
απλώς σε χειμερία νάρκη. 
Οι πλούσιοι Κινέζοι ζουν απλά σαν εργάτες. – O 
γιατρός μιλά απλά για να τον καταλαβαίνουν.
2. «Διότι τελικά τίποτα δεν πρόκειται να αλλάξει, 
ούτε να διασωθεί, αν δεν αλλάξουν οι “νοοτροπί-
ες” και οι αντιλήψεις με τις οποίες έχουμε συνη-
θίσει να πορευόμαστε». (αντί του ορθού: η νοο-
τροπία) - «Οι παρούσες κρίσεις λόγω πυρκαγιών 
και πλημμυρών σε διάφορα σημεία της Ελλάδας 
μάς αλλάζουν ριζικά τις “ζωές” όλων μας». (αντί 
του ορθού: τη ζωή). «Όλη η ζώνη από τα Φάρσαλα 
μέχρι την Καρδίτσα ήταν πνιγμένη σε θολά κρύα 
νερά, απειλώντας τις “ζωές” χιλιάδων αποκλεισμέ-
νων πλημμυροπαθών κατοίκων». (αντί: τη ζωή).
Ν.Β. (Σημειώστε): Μερικά αφηρημένα ουσιαστικά 
(δομή, ένταση, ζωή, λειτουργία, λογική, μουσική, 
νοοτροπία, πολιτική, πρακτική, ρυθμός, συμπε-
ριφορά, στρατηγική, τακτική) εμφανίζονται μόνο 
στον ενικό αριθμό,  χωρίς αυτό να είναι πάντοτε 
απόλυτο: η γρίπη θα κοστίσει “λιγότερες ζωές”. 
Λέμε και γράφουμε: Η άνοδος τού λαϊκισμού εί-
ναι ανησυχητικό φαινόμενο για την ευρωπαϊκή 
“δομή”. - Η τηλεόραση έπαιξε σημαντικό ρόλο στη 
“ζωή”  μας. Οι εξετάσεις των τετραμήνων έγιναν 
μέσα στο “πλαίσιο” τού παιδαγωγικού σχεδια-
σμού.
3. “Άμεσα” η Πυροσβεστική Υπηρεσία ανταποκρί-
θηκε στην πυρκαγιά, όπου μέχρι και σήμερα “είναι 
παρόν”. (αντί του ορθού: αμέσως, είναι παρών). 
«Τι πρέπει να “αλλάξουμε άμεσα” ώστε να είμα-
στε προετοιμασμένοι σε παρόμοιες κρίσεις, πλημ-
μύρες, πυρκαγιές και άλλα φυσικά φαινόμενα;» 
(αντί του ορθού: να αλλάξουμε αμέσως). 
«Πρέπει να ξεκινήσει “άμεσα” η συζήτηση για τα 
δάση μας και τι κάνουμε για να τα προστατεύσου-
με». (αντί του ορθού: να ξεκινήσει αμέσως). 
Ν.Β. (Σημειώστε): Σήμερα, στην πλειονότητά μας, 
χρησιμοποιούμε το “άμεσα” (= απευθείας) σε όλες 
τις περιπτώσεις, από εσφαλμένη αντίληψη ότι το 
“άμεσα” είναι τύπος της δημοτικής και το “αμέ-
σως” (= πολύ γρήγορα, χωρίς καθυστέρηση) της 
καθαρεύουσας. 
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Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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Ο  μέχρι πρότινος βοηθός Αστυνομικός Διευθυντής 
Πάφου Μιχάλης Ιωάννου υστέρα από 42 χρόνια 
αφυπηρετεί από την Αστυνομία. Φεύγει όπως 

δηλώνει γεμάτος αναμνήσεις, χαρούμενος που έχει την 
υγεία του, αλλά με πικρία..
Στην συνέντευξη του στον Αδέσμευτο θυμάται τα παιδι-
κά του χρόνια στην Πόλη Χρυσοχούς, τα πρώτα του βή-
ματα στην Αστυνομία και δίνει και συμβολές στους νέους 
αστυνομικούς…  

-Που γεννηθήκατε κύριε Ιωάννου και πως ήταν τα παι-
δικά σας χρόνια; 
Γεννήθηκα στις 11 Σεπτεμβρίου του 1960 στην Πόλη Χρυ-
σοχούς όπου φοίτησα στο Δημοτικό Σχολείο και ακολού-
θως στο Γυμνάσιο. Τα παιδικά μου χρόνια ήταν όμορφα 
παρόλο που ήταν δύσκολα λόγω της φτώχειας. Ικανοποι-
ούμαστε με τα λίγα αφού είμαστε πολυμελής οικογένεια 
με 6 παιδιά (4 κορίτσια και 2 αγόρια), παλεύαμε με τη 
φτώχεια αλλά μεταξύ μας υπήρχε αγάπη και κατανόηση.

-Πώς ήταν η καθημερινότητα σας;
Για την οικογένεια μου ήταν δύσκολα τα πράγματα, γιατί 
όταν εγώ ήμουν στα 11 μου χρόνια, οι γονείς μας χώρι-
σαν και με την μεγαλύτερη κατά ένα χρόνο αδελφή μου, 
αναλάβαμε τη φροντίδα των μικρότερων αδελφιών μας 
αφού η μητέρα μας από νοικοκυρά που ήταν, άρχισε να 
καθαρίζει σπίτια για να μας μεγαλώσει. Στα 12 μου άρχι-
σα να δουλεύω τα απογεύματα, είτε για το μάζεμα εσπε-
ριδοειδών και  χαρουπιών, αλλά και στις οικοδομές, ώστε 
να έχω ένα μικρό εισόδημα για να βοηθάω την οικογέ-
νεια μου και για να μπορώ να εργάζομαι τα απογεύματα 
καθόμουν στην τάξη τα διαλείμματα και έκαμνα τις εργα-
σίες μου, ώστε να μπορώ το απόγευμα να δουλεύω. Τις 
ημέρες που δεν δούλευα ήμουν στην ομάδα του σχολεί-
ου, έπαιζα ποδόσφαιρο, βόλεϊ και μπάσκετ.

-Πόσα ήταν το μεροκάματο σας τότε κ. Μιχάλη;
Ήταν ένα σελίνι την ημέρα και για να δώσω να καταλά-
βουν οι σημερινοί νέοι τότε αγοράζαμε την ταχινόπιττα 
στο σχολείο 3 γρόσια και τη μοιραζόμαστε με τα αδέλ-
φια μου.  

-Πού υπηρετήσατε τη στρατιωτική σας θητεία;
Τελείωσα το εξατάξιο Γυμνάσιο Πόλεως Χρυσοχούς το 
1978 και ακολούθως υπηρέτησα τη στρατιωτική μου θη-
τεία ως νεοσύλλεκτος στο ΚΕΝ Πάφου. Στη συνέχεια εκ-
παιδεύτηκα στο ΚΕΝ Λάρνακας ως επιγείου βολής πολυ-
βολητής, μετατέθηκα για ένα χρόνο στο Προεδρικό και 
επέστρεψα στο ΚΕΝ Πάφου ως εκπαιδευτής νεοσυλλέ-
κτων και παρέμεινα στο λόχο Διοικήσεως του ΚΕΝ με λο-
χαγό μου τον μακαριστό Γεώργιο Βέργα, με καθήκοντα 
αλφαμίτη στην Πύλη του στρατοπέδου.  

-Στην αστυνομία πως βρεθήκατε, το επιλέξατε ή βρεθή-
κατε τυχαία σε αυτό το επάγγελμα;
Ο πατέρας μου ήταν αστυνομικός και εργαζόταν στον 

Αστυνομικό Σταθμό Πόλεως Χρυσοχούς. Όταν ήμουν μι-
κρός πήγαινα στον σταθμό, έβλεπα τον τρόπο που ερ-
γαζόντουσαν και ανέπτυξα πολύ καλές σχέσεις με τους 
αστυνομικούς και ειδικότερα με τον μακαριστό σταθμάρ-
χη υπαστυνόμο Ανδρέα Συμεωνίδη. 
Ολοκληρώνοντας τη στρατιωτική μου θητεία, βρήκα δου-
λειά σε εργοστάσιο δερματίνων ειδών στη Μεσόγη και 
σε μια επίσκεψη μου στην αστυνομία Πόλεως για να δω 
τους φίλους μου αστυνομικούς, ο κ. Ανδρέας μου έριξε 
την ιδέα να γίνω αστυνομικός, μάλιστα συμπλήρωσε ο 
ίδιος την σχετική αίτηση και με έστειλε στο δικηγορικό 
γραφείο του κ. Ανδρέα Δημητριάδη και στο γραφείο του 
τότε Δημάρχου Παύλου Σεραφίδη για να μου υπογρά-
ψουν συστατικές επιστολές και σε διάστημα πέντε μηνών 
στις 28-4- 1981 κατατάχθηκα στην αστυνομία. 
 
-Πού υπηρετήσατε και από πού έχετε τις καλύτερες 
αναμνήσεις; 
Πρώτος μου σταθμός η υπηρεσία  προστατευτικής 
ασφαλείας Αρχηγείου και ακολούθως στη ΜΑΑΔ, 
όπου υπηρέτησα μέχρι το 1989. Στη συνέχεια, πήρα 
μετάθεση για το τμήμα μικροπαραβάσεων της Πύλης 
Πάφου και ακολούθησε μετάθεση μου στο ΤΑΕ, ένα 
πόστο που αγάπησα και υπηρέτησα πιστά. 
Το Τμήμα Ανιχνεύσεως Εγκλημάτων, ασχολείται με το 
σοβαρό έγκλημα, είναι στην πρώτη γραμμή στην εξυ-
πηρέτηση του πολίτη και αυτό εμένα με ενθουσίαζε. 
Από τη δουλειά μου στο ΤΑΕ απέκτησα αρκετούς φί-
λους, ο κόσμος με εκτίμησε και  αυτό το διαπίστω-
σα και όταν έγινα βοηθός αστυνομικός διευθυντής, 

αφού δεν υπήρχε περίπτωση να γίνει κάτι στην Πάφο 
και να μην έχουμε κάποια πληροφόρηση στην αστυ-
νομία. Σαν ανακριτής διερεύνησα αρκετά εγκλήματα 
στο ΤΑΕ Λευκωσίας και ιδιαίτερα στην Πάφο, όλα εί-
χαν καταδίκες με πολύχρονες ποινές φυλάκισης και 
ποτέ δεν δέχθηκα ένα απειλητικό τηλεφώνημα ή μή-
νυμα ούτε και κάποιος παραπονέθηκε σε τρίτο πρό-

σωπο. 
-Από όλες τις υποθέσεις που διερευνήσατε έμεινε 
κάποιο περιστατικό στη μνήμη σας;
 Η εικόνα που δεν θα ξεχάσω είναι αυτή του τρίχρο-
νου κοριτσιού που δολοφονήθηκε το 2011 μαζί με τη 
μητέρα της στην παράλια της Γεροσκήπου. Θυμάμαι 
ότι εντοπίσαμε  πρώτα τη μητέρα δολοφονημένη στο 
αυτοκίνητο και στις έρευνες μας για συλλογή τεκμή-
ριων στην παραλία εντοπίσαμε νεκρό το τρίχρονο κο-
ριτσάκι και αυτή η εικόνα θα μείνει πάντα χαραγμένη 
στη μνήμη μου. 

-Ποιες ήταν οι σχέσεις σας με τους συναδέλφους 
σας; 
Είχα άριστες σχέσεις με όλους τους συναδέλφους και 
εδώ πρέπει να ευχαριστήσω πρώτα τους έμπειρους 
ανακριτές στο ΤΑΕ Λευκωσίας και όλους τους άλλους 
συναδέλφους, που με βοήθησαν να γίνω αυτό που 
έγινα στη συνέχεια. Πρέπει να πω ότι πάντοτε είχα 
καλύτερες σχέσεις με τους υφιστάμενους μου παρά 
με τους προϊστάμενους μου και ήθελα όσοι δου-
λεύουν μαζί μου να είναι ασφαλής. Δεν έβαλα ποτέ 
μπροστά το προσωπικό μου συμφέρον. Οι συνάδελ-
φοι ποτέ δεν μου αρνήθηκαν να εργαστούν εκτός 
υπηρεσίας.   

-Ποια είναι τα συναισθήματα σας μετά  την αφυπη-
ρέτηση σας από την αστυνομία;
Αυτό που κυρίως επικρατεί είναι το αίσθημα της χα-
ράς για την ολοκλήρωση της υπηρεσίας. Φεύγω γε-

μάτος αναμνήσεις και το κυριότερο φεύγω έχοντας 
πάνω απ’ όλα την υγεία μου για να δω και να στα-
θώ στη συνέχεια δίπλα στην οικογένεια μου τα παι-
διά και τα εγγόνια μου, που όλα αυτά τα χρόνια με 
στερήθηκαν. Νιώθω ιδιαίτερη ικανοποίηση, αφού 
αφυπηρετώ από τη θέση του βοηθού αστυνομικού 
Διευθυντή Πάφου μια θέση που ούτε καν μπορού-

σα να φανταστώ όταν γράφτηκα στην αστυνομία. 
Δεν το κρύβω όμως, πως αισθάνομαι και πικρία για-
τί δικαιούμουν κάτι παραπάνω από την υπηρεσία όχι 
από δική μου υπαιτιότητα. Ανάμεσα στους 6 χιλιάδες 
αστυνομικούς που είναι στην επετηρίδα της αστυ-
νομίας είμαι στην 63η θέση, νιώθω ότι δικαιούμουν 
κάτι παραπάνω. 

-Αφυπηρετήσατε από τη θέση του Βοηθού Αστυνο-
μικού Διευθυντή, ποια είναι η άποψη σας για την 
Αστυνομική Διεύθυνση Πάφου;
Η Αστυνομική Διεύθυνση Πάφου πρέπει να ενισχυ-
θεί με εμπείρους αστυνομικούς. Ο κόσμος της επαρ-
χίας (ο φορολογούμενος πολίτης που πληρώνει) έχει 
απόλυτο δίκαιο να  ζητά ασφάλεια. Είναι αδιανόητο 
αστυνομικοί σταθμοί να λειτουργούν με ένα ή δυο 
αστυνομικούς. Υπάρχουν τμήματα της αστυνομίας 
κεντρικά που έχουν περισσοτέρους αστυνομικούς 
από την ΑΔΕ Πάφου. Πέρα από το προσωπικό η Αστυ-
νομική Διεύθυνση Πάφου πρέπει να ενισχυθεί και με 
σύγχρονο εξοπλισμό και κατάλληλα οχήματα.  

-Ποια είναι η συμβολή που θα δίνατε στους αστυνο-
μικούς της ΑΔΕ Πάφου;
Αυτό που θέλω να πω στους νέους αστυνομικούς, εί-
ναι να έχουν πειθαρχία, να έχουν πρωτοβουλίες, να 
συμβουλεύονται τους παλιότερους για τις υποθέσεις 
που διερευνούν και να είναι κοντά στον κόσμο. 

-Το ποδόσφαιρο πως μπήκε στη ζωή σας; 
Όπως έχω αναφέρει έπαιζα ποδόσφαιρο από τα μα-
θητικά μου χρόνια, ενώ έπαιξα για κάποιο διάστη-
μα  στις αναπληρωματικές ομάδες στον Ευαγόρα Πά-
φου. Ακολούθως ασχολήθηκα με τη διαιτησία, έγινα 
διεθνής διαιτητής και διεθνής βοηθός διαιτητής (ο 
μοναδικός στην Κύπρο και τα δυο σήματα της Ουέ-
φα) και υπηρέτησα τη διαιτησία μέχρι τα 45μου χρό-
νια, στη συνέχεια εντάχθηκα στον Σύνδεσμο Παρα-
τηρητών Διαιτησίας και τα τελευταία χρόνια είμαι 
πρόεδρος του Παγκυπρίου Συνδέσμου Παρατηρητών 
Διαιτησίας και διορισμένος από την ΟΥΕΦΑ για την 
εκπαίδευση νέων παρατηρητών στη συγγραφή των 
εκθέσεων τους, και πλέον θα αφιερώσω περισσότε-
ρο χρόνο σε αυτές τις δραστηριότητες μου.
 
Τον ελεύθερο σας χρόνο πλέον πώς θα τον περνάτε;
Με την οικογένεια, τα παιδιά και τα εγγόνια μου, που 
πλέον θα έχω αρκετό χρόνο στη διάθεση τους...  

Ευχαριστίες…
Κλείνοντας αυτή τη συνομιλία  θα ήθελα να ευχαρι-
στήσω όλους τους δημοσιογράφους της Πάφου για 
την συνεργασία που είχαμε για οσα χρόνια ήμουν ο 
εκπρόσωπος τύπου της ΑΔΕ Πάφου. 

ΑννΑ ΚυρΙΑΚΟυ 

Τα φτωχικά παιδικά χρόνια και η καταξίωση
Ο τέως Βοηθός Αστυνομικός Διευθυντής Πάφου μιλά για την πορεία του, το ποδόσφαιρο, 
τη διαιτησία, αλλά και τα προβλήματα που ακόμα αντιμετωπίζει η αστυνομία στην 
Πάφο. Οι δυσκολίες που έζησε και οι αξέχαστες εμπειρίες και εικόνες από τα ειδεχθή 
εγκλήματα που διερεύνησε όπως τα εξομολογείτε στον «Αδέσμευτο»… Μιχάλης Ιωάννου
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ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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Με πολλά προβλήματα ξεκίνησε και η νέα σχο-
λική χρονιά στην Πάφο. Όλοι βλέπουμε ότι εί-

ναι επιτακτική η ανάγκη δημιουρ-
γίας νέας Τεχνικής Σχολής, αλλά 
και Γυμνασίου στην Πάφο. Υπάρ-
χει σοβαρό πρόβλημα υπερπληθυ-
σμού που αντιμετωπίζει η Τεχνική 
Σχολή Πάφου. Είναι όσο ποτέ ανα-

γκαία η ανέγερση νέας τεχνικής σχολής, η οποία να 
εξυπηρετεί τις ανάγκες της Πάφου σε τεχνική και 
επαγγελματική εκπαίδευση. 
Τα τελευταία χρόνια αυξάνεται η ζήτηση για φοίτη-
ση στην τεχνική εκπαίδευση στην Πάφο. Η στροφή 
στην τεχνική εκπαίδευση έχει πολλαπλά οφέλη για 
την επαρχία μας. Χρειαζόμαστε τα τεχνικά επαγγέλ-
ματα, έχουν προοπτική και δίνουν ευκαιρίες σε πολ-
λούς νέους να σταδιοδρομήσουν. Όμως, η Τεχνική 
Σχολή Πάφου είναι σχεδιασμένη να φιλοξενεί 500 
μαθητές. Αναπόφευκτα, ο αυξημένος αριθμός μα-
θητών που φοιτούν εκεί, δημιουργεί προβλήματα 
στη λειτουργία του. Κατ΄ επέκταση έχει αρνητικές 
επιπτώσεις στην ποιότητα της παρεχόμενης εκπαί-
δευσης. Ταυτόχρονα, αυξημένος είναι και ο αριθμός 
των αιτήσεων  μαθητών που θέλουν να φοιτήσουν 
στην Τεχνική Σχολή Πάφου, οι οποίες απορρίπτο-
νται, ακριβώς λόγω της έλλειψης θέσεων.  
Πρόβλημα υπερπληθυσμού παρουσιάζεται γενικά 
στα σχολεία της Πάφου. Γι΄ αυτό πέραν της ανά-
γκης για νέα Τεχνική Σχολή, επιβάλλεται η δημι-
ουργία νέων σχολικών μονάδων στην Πάφο, τόσο 
Δημοτικού Σχολείου, όσο και νέου Γυμνασίου στο 
κέντρο της πόλης. 
Οι κτιριακές εγκαταστάσεις των σχολείων της Πά-
φου χρήζουν άμεσης συντήρησης και κτιριολογι-
κής αναβάθμισης. Το κτιριακό απόθεμα των εκπαι-
δευτηρίων της Πάφου είναι γηρασμένο με αρκετές 
φθορές. Τα δημόσια εκπαιδευτήρια της Πάφου κα-
τασκευάστηκαν πριν από πολλές δεκαετίες και δεν 
έτυχαν της δέουσας συντήρησης. Γι΄ αυτό επιβάλ-
λεται όπως, το συντομότερο δυνατό το αρμόδιο 
Υπουργείο προβεί στις αναγκαίες ενέργειες για άμε-
ση συντήρηση και επιδιόρθωση τους. Επίσης, έχει 
διαπιστωθεί για ακόμη μια φορά η ανάγκη εκσυγ-
χρονισμού της νομοθεσίας για τα παιδιά με αναπη-
ρίες ώστε τα σχολεία μας να είναι πιο προσβάσιμα 
για όλα τα παιδιά. 
Ιδιαίτερα σοβαρό πρόβλημα παρουσιάζεται και 
στην έγκαιρη προσέλευση των μαθητών στα σχο-
λεία στο κέντρο της Πάφου, λόγω του σοβαρού κυ-
κλοφοριακού προβλήματος. Κύριες οδικές αρτηρί-
ες είναι κλειστές λόγω των έργων που εκτελούνται, 
γι΄ αυτό και η άφιξη των μαθητών στα σχολεία με 
τα λεωφορεία γίνεται με μεγάλη καθυστέρηση, με 
αποτέλεσμα να χάνουν την πρώτη ώρα μαθήματος. 
Σταθερά κορυφαία διεκδίκησή μας, η ανάγκη για 
επέκταση και βελτίωση του Ολοήμερου Σχολείου. 
Το Υπουργείο Παιδείας έχει την ευθύνη να εργαστεί 
πάνω στα προβλήματα και να συμβάλει στην επίλυ-
ση των σοβαρών προβλημάτων της δημόσιας εκπαί-
δευσης στην Πάφο. Κάθε θετικό βήμα το επικροτού-
με, κάθε πρόβλημα το αναδεικνύουμε. 
Τα προβλήματα θα είναι πάντα μπροστά μας, όπως 
και η θέλησή μας να συμβάλουμε στην επίλυσή 
τους για να πάρουμε την Παιδεία στην Πάφο βή-
ματα μπροστά. Αγωνιζόμαστε για ένα εκπαιδευτικό 
σύστημα που θα προάγει τις δεξιότητες, τον σεβα-
σμό στο περιβάλλον, την κριτική σκέψη και θα σέβε-
ται την ευαίσθητη παιδική και εφηβική ηλικία!

Απαντήσεις για την 
παιδεία της Πάφου!

Οι εξελίξεις τις τελευταίες μέ-
ρες στην Μέση Ανατολή εί-

ναι θλιβερές για 
ακόμα μία φορά 
για τους ανθρώ-
πους της. Η βαρ-
βαρότητα των επι-
θέσεων της Χαμάς 

συναντάται στη ιστορία των συρ-
ράξεων μεταξύ Ισραήλ και Αρά-
βων μόνο στον πόλεμο του 1948. 
Δυστυχώς, αρκετοί προσπαθούν 
να αναλύσουν το τι συμβαίνει με 
ποδοσφαιρικούς όρους, υποστη-
ρίζοντας τη μια ή την άλλη πλευ-
ρά. Κατά την ταπεινή μου άποψη, 
η βία της Χαμάς είναι ένα ακόμα 
επεισόδιο στη μακρά ιστορία αί-
ματος στην διένεξη μεταξύ Πα-
λαιστινίων και Ισραηλινών που τα 
τελευταία χρόνια αφορά κυρίως 
τη διένεξη μεταξύ της Χαμάς και 
των ακραίων σιωνιστών που διοι-
κούν το Ισραήλ, η οποία έχει κο-
στίσει τη ζωή, κυρίως αμάχων και 
στις δύο πλευρές. 
Μια σχετικά ήσυχη χρονιά τα τε-
λευταία χρόνια ήταν το 2022 και 
οι εκθέσεις της Διεθνούς Αμνη-
στίας είναι κατατοπιστικές για 
τα επίπεδα βίας που ασκήθη-
καν και από τις δύο πλευρές με 
θύματα εκατοντάδες αμάχους 
(https://www.amnesty.org/en/
documents/mde15/6079/2022/

en/...). Κάποια σημεία ανάλυσης:
1) Η έκρηξη των τελευταίων ημε-
ρών ήταν σε κάποιο βαθμό ανα-
μενόμενη δεδομένης της κλιμα-
κούμενη βίας μεταξύ των δύο 
πλευρών την τελευταία τριετία, 
αλλά και του αποκλεισμού της 
Γάζας τα τελευταία 15 χρόνια. 
Αυτό που δεν ήταν αναμενόμενο 
ήταν η αδυναμία του Ισραήλ να 
είναι προετοιμασμένο από τη μια 
και από την άλλη η ικανότητα της 
Χαμάς να εκτελέσει την επιχείρη-
ση που εκτέλεσε. 
2) Είναι η πρώτη φορά που αντί 
το Ισραήλ να καταλαμβάνει εδά-
φη που ανήκουν στη βάση διε-
θνούς δικαίου σε αραβικά κράτη 
(Δυτική Όχθη, Υψώματα Γκολάν) 
συμβαίνει το αντίθετο με την Χα-
μάς έστω και για λίγο να κατέ-
χει εδάφη τα οποία ανήκουν στη 
βάση διεθνούς δικαίου στο κρά-
τος του Ισραήλ.  
3) Η αντίληψη που υπήρχε στο 
Τελ Αβίβ ότι το παλαιστινιακό 
ήταν κοντά στο να γίνει ασήμαντο 
δεδομένων των συμφωνιών του 
Αβραάμ αλλά και της ορατής πι-
θανότητας κανονικοποίησης των 
σχέσεων του με τη Σαουδική Αρα-
βία, οι εξελίξεις δείχνουν το αντί-
θετο και δυσκολεύουν τον στόχο 
της μαξιμαλιστικής κυβέρνησης 
Νετανιάχου.

4) Τις επόμενες μέρες θα υπάρξει 
κλιμάκωση και το ερώτημα είναι 
σε πιο βαθμό. Το σίγουρο είναι 
ότι θα δούμε μια χερσαία επίθε-
ση των Ισραηλινών ενόπλων δυ-
νάμεων με τεράστιες απώλειες 
προς τη Γάζα. Το ερώτημα είναι 
τι στάση θα τηρήσει το Ιράν και 
οι εξαρτώμενοι του στην περιο-
χή όπως το καθεστώς Ασάντ και η 
Χεζμπολάχ. Αν η ιρανική ηγεσία, η 
οποία είναι πλήρως στα χέρια της 
σκληροπυρηνικής πλευράς, θεω-
ρήσει πως με την κλιμάκωση θα 
αποτρέψει την συμφωνία Ισρα-
ήλ και Σαουδικής Αραβίας, τότε η 
πιθανότητα ενός παρατεταμένου 
και γενικευμένου περιφερειακού 
πολέμου θα είναι ορατή με τερά-
στιες συνέπειες για την περιοχή.
5) Η λύση δύο κρατών έχει πε-
θάνει προ πολλού και τα γεγονό-
τα θα οδηγήσουν ολοένα και πιο 
γρήγορα στην πραγματικότητα 
ενός κράτους. Η διαδικασία αυτή 
αναλόγως των εξελίξεων θα πά-
ρει κάποια χρόνια και σε συνάρ-
τηση με την διάβρωση της ισρα-
ηλινής δημοκρατίας, θα οδηγήσει 
το Ισραήλ σε μια κατάσταση ανά-
λογη με εκείνη στη Νότια Αφρική 
επί απαρτχάιντ. 
6) Σε μεγάλο βαθμό η τωρινή ισ-
ραηλινή ηγεσία αλλά και η Χα-
μάς, είναι όψεις του ίδιου νομί-

σματος και τρέφονται πολιτικά 
από τη βία που ασκούν. Η συντη-
ριτικοποίηση της Ισραηλινής κοι-
νωνίας με την αύξηση της επιρρο-
ής ακραίων στοιχείων εντός της, 
είναι γεγονός όπως υποδεικνύει 
και ο κυβερνητικός συνασπισμός 
του Λικούντ που περιλαμβάνει 
και τους πολιτικούς απογόνους 
των δολοφόνων του Γιτζάκ Ρά-
μπιν. Από την άλλη οι άθλιες συν-
θήκες διαβίωσης αλλά και μόρ-
φωσης στη Γάζα τροφοδοτούν τη 
ριζοσπαστικοποίηση της κοινωνί-
ας στη Γάζα που εκφράζεται τόσο 
στο πρόσωπο της Χαμάς, της 
Ισλαμικής Τζιχάντ και άλλων μι-
κρότερων οργανώσεων, οι οποίες 
βέβαια κυβερνούν τη Γάζα με σι-
δηρά πυγμή.
7) To οξύμωρο των επόμενων 
ημερών είναι ότι οι υπερορθό-
δοξοι Ισραηλινοί οι οποίοι είναι 
κυβερνητικοί εταίροι του Νετα-
νιάχου πλέον και είναι μαχητικά 
εναντίον της οποιασδήποτε ειρη-
νικής λύσης στο Παλαιστινιακό, 
αρνούνται την συμμετοχή στην 
εφεδρεία και το στράτευμα και 
αρκετοί από αυτούς που θα κλη-
θούν ως έφεδροι από την πλευρά 
του Ισραήλ θα είναι άτομα τα πι-
στεύουν στη λύση δύο κρατών.

Όψεις του ιδίου νομίσματος
Ανάλυση της πρόσφατης κρίσης στο Ισραήλ

Αυτό που βιώνουμε δεν είναι πρωτό-
γνωρο, αλλά σίγουρα είναι εφιαλ-
τικό. Ένας κόσμος άγριος σε πλήρη 

αστάθεια και σε πορεία επι-
στροφής στις πιο σκοτεινές πε-
ριόδους του ψυχρού πολέμου.
Ο συνεχιζόμενος πόλεμος με 
την εισβολή της Ρωσίας στην 
Ουκρανία και την επικρεμμά-

μενη απειλή χρήσης πυρηνικών όπλων, δη-
μιουργεί παγκόσμια ανησυχία για περαιτέ-
ρω κλιμάκωση. Καθώς ο Ρωσικός στρατός 
αντιμετωπίζει δυσκολίες, το λογικώς ανα-
μενόμενο είναι μια περαιτέρω όξυνση των 
επιθετικών διαθέσεων του Ρώσου Προέ-
δρου. Ενώ στο δυτικό στρατόπεδο παρατη-
ρούνται ρωγμές στη στήριξη της Ουκρανία, 
με την Ουγγαρία και την Πολωνία να παίρ-
νουν αποστάσεις από τον Ζελένσκι. Και τον 
αρχηγό του πλειοψηφίσταντος κόμματος 
στις εκλογές της Σλοβακίας και μελλοντικό 
πρωθυπουργό να υποστηρίζει τον τερμα-
τισμό της στρατιωτικής βοήθειας προς την 
Ουκρανία
Στην Ευρώπη ο δεύτερος επερχόμενος ενερ-
γειακός χειμώνας, ο αλματώδης πληθωρι-
σμός και η επί θύραις οικονομική ύφεση, 

ωθούν τα Ευρωπαϊκά συλλογικά θεσμικά 
όργανα σε περαιτέρω κυρώσεις εναντίον 
της Ρωσίας. Καμμιά σκέψη για μια Ευρω-
παϊκή διπλωματική πρωτοβουλία για επί-
τευξη εκεχειρίας, ειρήνευση και αναζήτηση 
λύσης στη βάση του Διεθνούς Δικαίου. Ακο-
λουθούν ευπειθέστατα τις εντολές της υπε-
ρατλαντικής δύναμης χωρίς την παραμικρή 
διαφοροποίηση στα πλαίσια της κοινής εξω-
τερικής πολιτικής και ασφάλειας.
Με αυτά τα δεδομένα, αυτό που λογικά 
μπορεί να προκύψει είναι η περαιτέρω κλι-
μάκωση της κρίσης με απρόβλεπτες συνέ-
πειες για την ειρήνη και την ασφάλεια στην 
Ευρώπη και τον κόσμο.
Είναι χαρακτηριστικό της παγκόσμιας ανη-
συχίας το γεγονός της διαφοροποίησης της 
στάσης της Κίνας και της Ινδίας. Οι οποίες 
ενώ αρχικά στήριζαν τη Ρωσία στην «ειδική 
στρατιωτική επιχείρηση» κατά της Ουκρα-
νίας, τώρα διαφοροποιούν τη στάση τους 
τασσόμενες υπέρ της διπλωματικής λύσης 
μέσω ειρηνευτικών διαπραγματεύσεων.
Πάντως την αναθεωρητική πολιτική του Ρώ-
σου ηγέτη φαίνεται να ακολουθεί από κοντά 
η κατ’ εξοχή αναθεωρητική χώρα της περι-
οχής μας, η Τουρκία του Ταγίπ Ερτογάν. Η 
οποία οραματιζόμενη μια νέα οθωμανική 
αυτοκρατορία, πέραν της συνεχιζόμενης 
κατοχής στην Κύπρο και έωλων διεκδικήσε-

ων εις βάρος της Ελλάδας συμπαρατάχθηκε 
πρόσφατα με το Αζερμπαϊτζάν.
Για την εξάλειψη του θύλακα του Ναγκόρ-
νο – Καραμπάχ και του γηγενούς Αρμενικού 
πληθυσμού.
Η έκρηξη βίας στη Μέση Ανατολή με τις επι-
θέσεις της Χαμάς και την αντεπίθεση του Ισ-
ραήλ στη λωρίδα της Γάζας επαναφέρει στο 
προσκήνιο το χρονίζον παλαιστινιακό πρό-
βλημα. Η ανάγκη εφαρμογής των ψηφισμά-
των των Η.Ε για δύο κράτη με ασφαλή σύ-
νορα αποτελεί τη μοναδική λύση για την 
εμπέδωση της σταθερότητας στην περιοχή.
Την παγκόσμια αποσταθεροποίηση επιτεί-
νει και η κλιματική κρίση, με τις πυρκαγιές, 
τις πλημμύρες και άλλες φυσικές καταστρο-
φές να προκαλούν αγωνία για το μέλλον της 
ανθρωπότητας.
Σε αυτό τον ταραγμένο και άγριο κόσμο, με 
το ψυχρό πόλεμο να έχει επανακάμψει δρι-
μύς και με τους λαούς της Ευρώπης να είναι 
περιδεείς για τον επερχόμενο ενεργειακό 
χειμώνα οι επιλογές για όσους παραμένουν 
προσηλωμένοι στην ανάγκη παγκόσμιας συ-
νεννόησης, δεν είναι πολλές. Όπως σε όλες 
τις σκοτεινές περιόδους της ιστορίας της αν-
θρωπότητας επιβάλλεται η συλλογική δρά-
ση των δυνάμεων της ειρήνης, της ασφάλει-
ας και της σταθερότητας για τη διάσωση του 
ανθρώπινου πολιτισμού.

Η ανθρωπότητα σε περιδίνηση
Γιαννάκη Λ. Ομήρου
Πρώην Προέδρου της Βουλής των Αντιπροσώπων

Του Βαλεντίνου Φακοντή, 
βουλευτή ΑΚΕΛ, ΠάφουΤου Αλέξανδρου Ζαχαριάδη
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ΜΟΥΣΙΚΑ ΝΕΑΜΟΥΣΙΚΑ ΝΕΑ topthe

Κριός
Αρκετά κοινωνικό 

αυτό Σαββατοκύριακο. 
Βέβαια δεν λείπουν οι 
δοκιμασίες στις σχέσεις. 

Ταύρος
Έντονη κινητικότη-

τα σε θέματα κατοικίδιων. 
Δεν λείπουν οι δύστροπες 
συμπεριφορές. 

Δίδυμοι
Την ευκαιρία για 

ερωτικές γνωριμίες και 
συναντήσεις φέρνει αυτό 
το Σαββατοκύριακο. 

Καρκίνος
Εστίαση στο πα-

ρελθόν. Πιθανά ταξιδάκια 
στις ρίζες σας.

Λέων
Ιδιαίτερα επικοι-

νωνιακό αυτό το Σαβ-
βατοκύριακο. Αρκετές 
βόλτες, μετακινήσεις και 
ταξιδάκια. 

Παρθένος
Η σκέψη σας και 

οι συζητήσεις περιστρέ-
φονται γύρω από θέματα 
αξιών. Δοκιμάζονται 
ωστόσο οι σχέσεις.

Ζυγός
Δημιουργικές 

και νέες ιδέες. Ξεκίνημα 
μαθημάτων, σεμιναρίων. 
Ευκαιρίες για ταξιδάκια 
και βόλτες. 

Σκορπιός
Κλείσιμο κύκλων 

και θεμάτων. Ανάγκη για 
απομόνωση και περισυλ-
λογή.

Τοξότης
Αυτό το Σαββατο-

κύριακο θα είναι αρκετά 
κοινωνικό. Βέβαια είναι 
μέρες που δοκιμάζονται 
οι σχέσεις. Γόνιμη μέρα 
και για τα οικονομικά. 

Αιγόκερως
Επικρατεί αρκετή 

κριτική και δυσκολίες στις 
σχέσεις με το δύστροπο 
τετράγωνο Αφροδίτης-
Κρόνου.

Υδροχόος
Eίναι μέρες με 

έμφαση στις σπουδές, τη 
μελέτη αλλά και τη συγ-
γραφή ή τη διδασκαλία. 
Ευκαιρία να απολαύσετε 
τη ζωή.

Ιχθύες
Aποκαλύψεις μυ-

στικών, αλλά και εσωτερι-
κές συνειδητοποιήσεις. Οι 
σχέσεις δοκιμάζονται. 

Βασίλης Καρράς: 
Αναμένεται το εξιτήριο 
από το νοσοκομείο

White 
b o o t s : 
White 

b o o t s : 

Η πρώτη τάση που ξεχωρίζει μέσα από το μιλανέζι-
κο street style του φετινού χειμώνα είναι αυτή την 
οποία φρόντισε να μας συστήσει η πάντα πληθω-
ρική και έντονη στο στιλ της Anna Dello Russo, 
που για τις εμφανίσεις επέμεινε σε συγκεκριμέ-
νο color combo: του κόκκινου με το φούξια. 
Η πρώην αρχισυντάκτρια της Vogue Japan 
ενώνει στα looks δυο χρώματα που συνδυά-
ζουν την τάση που επικράτησε στη μόδα το 
2022, το hot pink, με εκείνη που φαίνεται 
ότι θα επικρατήσει στο στιλ του 2023, το 
κόκκινο. Σακάκια, πουλόβερ, φορέματα, 
τσάντες και άλλα αξεσουάρ σε κόκκινο 
έκαναν αισθητή την παρουσία τους σ’ 
αυτό το street style. 

Τα φαρδιά τζιν παντελόνια είτε τύ-
που «καμπάνα» είτε σε baggy γραμμή 
ήταν επίσης ανάμεσα στις επιλογές 
των fashion insiders, ενώ τα είδαμε να 
συνδυάζονται με φαρδιά παλτό, κοντά 
σακάκια, κλασικές ζακέτες και δερμάτινα 
trench coats.  Ξεχωρίσαμε, επίσης, την επι-
λογή αρκετών καλεσμένων να φορέσουν 
λευκές μπότες, αλλά και κάποιων άλλων 
να φορέσουν μάλλινη κουκούλα - ακολουθώντας 
τη δημοφιλή τάση του balaclava. Οι παστέλ απο-
χρώσεις - όπως το απαλό ροζ και το γαλάζιο - ξε-
χώρισαν ανάμεσα σε έντονες επιλογές, ενώ μία 
τάση που την οφείλουμε στον οίκο Prada (και 
τη holiday collection του), είναι αυτή που συν-
δυάζει occasion wear (metal-plate διχτυωτά κομ-
μάτια, metallic lurex πλεκτά, διαφάνειες και χρυσές/ασημί τσάντες) και casual στιλ 
(tank tops, sneakers), και είδαμε να υιοθετούν πολλές fashionistas.

Ενοχλημένη η οικογένειά του από δημο-
σιεύματα για την υγεία του

Ο Βασίλης Καρράς αντιμετωπίζει 
προβλήματα υγείας και πλήθος κόσμου 
προσεύχεται για τον δημοφιλή τραγου-
διστή. Δημοσιεύματα κάνουν λόγο για 
επιδείνωση της κατάστασης της υγείας 
του και σύμφωνα με πληροφορίες ελλη-
νικής εκπομπής, η οικογένεια του Βασίλη 
Καρρά είναι ενοχλημένη.

Η κατάσταση της υγείας του έχει βελτιω-
θεί και ο Βασίλης Καρράς αναμένεται να 
επιστρέψει στο σπίτι του. 
«Η οικογένεια δηλώνει εκνευρισμένη κι 
απογοητευμένη, καθώς τους τελευταίους 
μήνες παλεύουν για το αγαπημένο τους 
πρόσωπο, ενώ την ίδια στιγμή δημοσιεύ-
ματα γράφουν “Ο Βασίλης Καρράς είναι 
στα χέρια του Θεού”».
.

Η τάση που έχει 
ξετρελάνει όλες 

τις fashion bloggers

Οι τάσεις που ξεχωρίζουν

Στην θέση Νo1 για μία ακόμα 
εβδομάδα βρίσκουμε τις 
Μέλισσες, 

Στην θέση Νo2 σταθερά και 
αυτή την εβδομάδα ο Κωνστα-
ντίνος Αργυρός με την Ελπίδα.

Στην θέση Νo3 βρίσκουμε τον 
Νίκο Οικονομόπουλο και το 
«Οδός Μοναξιάς».

Στην θέση Νο5 η Ελένη Φου-
ρέιρα, η κορυφαία pop star

Η 20χρονη Αναστασία μέσα 
σε πολύ σύντομο χρονικό 
διάστημα έχει καταφέρει να 
κατακτήσει τις καρδιές του 
κοινού.

Νέο τραγούδι για Φίλιππο Πλιάτσικα και Αντώ-
νη Ρέμο με τίτλο «Μια προσευχή»

Και όμως το εξώφυλλο του single τα μαρ-
τυρά όλα, μιας και για το νέο του single o 
Πλιάτσικας συνεργάζεται με τον Αντώνη 
Ρέμο σε μια βελούδινη μπαλάντα που ανα-
δεικνύει με τον καλύτερο τρόπο τις φωνές 
και των δυο.

Νέο τραγούδι: Γιώργος Σαμπάνης
«Άλλη μια αγάπη»

Το νέο single του Γιώργου Σαμπάνη «Aλλη Μια Αγά-
πη» μόλις κυκλοφόρησε

Φέτος το φθινόπωρο, ο ακούραστος hit-maker 
Γιώργος Σαμπάνης επιλέγει μια heart–breaking single 
με συγκλονιστικό στίχο, για να απευθυνθεί στο κοινό 
που περιμένει τα τραγούδια του, όπως τη βροχή το 
χώμα.

Το «Άλλη Μια Αγάπη», όπως και τα συναισθήματα, ξεκινάει σχεδόν βουβά να πε-
ριγράφει τον πόνο του χωρισμού και το σαράκι των αναμνήσεων για να περάσει 
σύντομα σε μια πιο δυναμική ερμηνεία σαν καημός και σαν απελπισία.
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels  ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):
Νυχτοφύλακα 
Περιγραφή Εργασίας: 
•Επίβλεψη της εισόδου, εξόδου προσωπικού. 
•Επίβλεψη της φύλαξης της περιμέτρου των ξενοδοχείων.
Προσόντα:
•Δίπλωμα ιδιώτη φύλακα θα θεωρηθεί επιπλέον προσόν.
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής. 
•Καθαρό ποινικό μητρώο.                                                                                                                                
•Προηγούμενη εμπειρία επιθυμητή αλλά όχι απαραίτητη.          
Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                
Εκπαίδευση στα πρωτόκολλα της εταιρίας.                                                               
Ολόχρονη εργοδότηση.                                                                                           
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας. 
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην κάτωθι 
διεύθυνση:
e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρία Paphian Blue Travel στην Πάφο της Κύπρου ζητεί να προσλάβει 

προσωπικό για τη στελέχωση του γραφείου της.

Λειτουργό Ταξιδιωτικού Γραφείου

Περιγραφή Εργασίας:

•Διαχείριση Ταξιδιωτικού Γραφείου

•Κρατήσεις: αεροπορικών εισιτηρίων, ξενοδοχείων, εκδρομών.

•Προώθηση πωλήσεων. 

Απαραίτητα προσόντα:

•Άριστη γνώση της αγγλικής και ελληνικής γλώσσας.

•Ικανότητα εργασίας σε ομάδα.

•2-3 χρόνια εμπειρία σε ταξιδιωτικό γραφείο. 

Η εταιρία προσφέρει:

•Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας

•Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον

•Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης

•Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην 

κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com

Constantinou Bros Hotels

Human resources department

Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος

www.cbh-cyprus.com

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):

Barman
Bar Waiter

Προσόντα:
•Δίπλωμα τριτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συναφή κλάδο                                                                        
θα θεωρηθεί επιπρόσθετο προσόν.                                                                                          
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής.                                                                                                                                    
•3 χρόνια προηγούμενη εμπειρία σε 4 ή 5 αστέρων ξενοδοχείο. 

Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                                                              
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας 

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται 
στην κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com
ΤΗΛ: 26 964898, ΦΑΞ: 26 964503

Για διαγωνίσματα 10 ευρώ την ώρα. 

ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ 

σε όλες τις γλώσσες 

και η επιμέλεια και ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

όλων των ειδών σε όλα τα θέματα από έμπειρο προσωπικό. 

`Για πληροφορίες 99567680 & 99571542

ΠΑΡΑΔΙΔΟΝΤΑΙ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ 
ΚΑΙ ΦΥΣΙΚΗ 

Η εταιρία Constantinou Bros Hotels στην Πάφο, Κύπρο, ζητεί να προσλάβει

ΥΠΕΥΘΥΝΟ/ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΗ ΑΓΡΟΚΤΗΜΑΤΟΣ

Περιγραφή Εργασίας: 
• Υπεύθυνος για την ομαλή λειτουργία του αγροκτήματος
• Το άτομο θα πρέπει να γνωρίζει πώς να χειρίζεται γεωργικά μηχανήματα: 
μηχανήματα άρδευσης νερού / ελκυστήρες και άλλες γεωργικές μηχανές.
• Προγραμματισμός φυτεύσεων, λιπάνσεων, ψεκασμών, κλπ.
• Καθοδήγηση, εκπαίδευση και αξιολόγηση των εργατών, για τον καλύτερο 
τρόπο διατήρησης των φυτών και δέντρων.
• Διασφάλιση περιβαλλοντικής πολιτικής.

   Απαιτούμενα Προσόντα Υποψηφίων:

• Πανεπιστημιακό δίπλωμα ή τίτλος ή ισότιμο προσόν στην Γεωπονία.

    Η Εταιρία Προσφέρει

• Πακέτο απολαβών αναλόγως προσόντων και εμπειρίας
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:
e-mail: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human Resources Department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com
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ΠΛΕΙΟΔΟΤΙΚΟΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΣ 
KOINOTIKOY ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΣΑΔΑΣ

για την κατασκευή οχετού ομβρίων υδάτων εντός κοιμητηρίου

Τσάδα 12  Οκτωβρίου 2023

1. Το Κοινοτικό Συμβούλιο Τσάδας ζητά προσφορά για την κατασκευή 
οχετού ομβρίων υδάτων εντός του κοιμητηρίου. 

2. Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να προμηθευτούν τους όρους μέσω του 
Ηλεκτρονικού Συστήματος Σύναψης Συμβάσεων (eprocurement)  στο χώρο 
του διαγωνισμού στην ιστοσελίδα www.eprocurement.gov.cy η απο τα 
γραφεία του Κοινοτικού Συμβουλίου

3. Οι προσφορές πρέπει να υποβληθούν ηλεκτρονικά μέσω του 
Ηλεκτρονικού Συστήματος Σύναψης Συμβάσεων (eprocurement) στο 
χώρο του διαγωνισμού στην ιστοσελίδα www.eprocurement.gov.cy. η 
στο κιβώτιο προσφορών του Κοινοτικού Συμβουλίου μέχρι την Πέμπτη 26 
Οκτωβρίου 2023και ώρα 11.00 π.μ.

4. Για τυχόν διευκρινήσεις  σχετικά με την προσφορά, οι ενδιαφερόμενοι 
μπορούν να αποταθούν στο Πρόεδρο του Κοινοτικού Συμβουλίου στο 
τηλέφωνο 96510500.

Εκ του Κοινοτικού Συμβουλίου

ΓΡΑ ΦΕΙΑ: Λεωφ. Ποσειδώνος 96, 
Christiana Sh.Centre, 8042 Πάφος
ΤΗΛ: 26811336/5 ΦΑΞ: 26952999 

URL: www.cosmosnews.com.cy
Ε-mail: adesmeftos@cytanet.com.cy

Ιατρική

Ο βασιλικός πολτός είναι κρεμώ-
δης ουσία που παράγεται από 

τις μέλισσες, ως τροφή για τη μελ-
λοντική βασίλισσα. Εκκρίνεται από 
ειδικούς αδένες του φάρυγγα των 
εργατριών μελισσών και από αυτή 
την άποψη διαφέρει από το μέλι, 
αφού αυτό δεν εκκρίνεται από το 
σώμα των μελισσών. Ο Βασιλικός 
πολτός, αποτελείται κατά το 67% 
σε νερό, 15.5 % σε πρωτεΐνη, 12.5 
% σε σάκχαρα και 4% σε λιπίδια και 
μεταλλικά άλατα. 

Πρωτεΐνη
Η πρωτεΐνη, παρέχει όλα τα απαραί-
τητα αμινοξέα σε επαρκείς αναλογί-
ες. Τα σάκχαρα αποτελούνται κυρί-
ως από φρουκτόζη και γλυκόζη σε 
σχετικά σταθερή αναλογία, όμοια 
με του μελιού. Η αναλογία λιπιδί-
ων, είναι ένα σπουδαίο και πολύ 
ενδιαφέρον χαρακτηριστικό του 
βασιλικού πολτού. Τα λιπίδια απο-
τελούνται κυρίως από λιπαρά οξέα 
σε ασυνήθιστη και σπάνια δομή, 
κυριότερο το υδροξυτρανσδεκενοι-
κό οξύ που έχει αντιβακτηριδιακές 
και μυκητοκτόνες ιδιότητες.
Αυτό που δίνει εκπληκτικές ιδιό-
τητες στο βασιλικό πολτό είναι η 
αφθονία σε βιταμίνες του συμπλέγ-
ματος Β που είναι καθοριστικό για 
την καλή λειτουργία όχι μόνο του 

νευρικού μας συστήματος αλλά και 
ολόκληρου του οργανισμού, περιέ-
χεται θειαμίνη 
Σε μικρότερες ποσότητες περιέχο-
νται οι βιταμίνες: C, D, A, E. Τα κυ-
ριότερα μεταλλικά στοιχεία που πε-
ριέχει είναι: Κ, Ca, Na, Zn, Fe, Cu και 
Mn αξιόλογη η επικράτηση του K λι-
γότερη όμως από την γύρη. Επίσης, 
περιέχει μια σειρά ενεργών ουσιών, 
όπως η ακετυλοχολίνη που βρίσκε-
ται σε ποσότητα πάνω από 1 mg/gr 
και η οποία έχει αγγειοδιασταλτικές 
ιδιότητες χρήσιμες για τη θεραπεία 
κυκλοφορικών διαταραχών που 
απαντώνται σε ηλικιωμένα άτομα. 
Επιπλέον, έχει επίδραση και στο 
νευρικό σύστημα, επιτρέποντας τη 

μεταφορά ταλαντώσεων από μια 
νευρική ίνα σε άλλη. Τέλος διεγεί-
ρει την έκκριση αδρεναλίνης. Στο 
βασιλικό πολτό, υπάρχουν οργανι-
κά οξέα που έχουν παρεμφερή δρά-
ση με την ινσουλίνη.

Ποιους ωφελεί;
Παιδιά: με αναιμία, που παρουσιά-
ζουν καθυστέρηση στην ανάπτυξη, 
στο λύκειο για την προετοιμασία 
των εξετάσεων, κατά την ανάρρω-
ση.

Ενήλικες
Για την πρόληψη εποχιακών ιώσε-
ων, κατά της κατάθλιψης, άγχους, 
στρες, κατά της δυσκοιλιότητας, 

κατά της ανικανότητας και της στει-
ρότητας, κατά των συμπτωμάτων 
που σχετίζονται με την εμμηνό-
παυση, κατά της αθηροσκλήρω-
σης (έλεγχος των επιπέδων της 
χοληστερόλης), κατά της κόπωσης, 
κατά του υποσιτισμού και της νευ-
ρικής ανορεξίας, κατά της μυϊκής 
δυστροφίας, κατά της ασθένειας 
του Parkinson, κατά της ασθένειας 
του Alzheimer, κατά της υπέρτασης, 
κατά του σακχαρώδη διαβήτη, στα 
γηρατειά, προστατευτικός ο ρόλος 
του για το ήπαρ, πιθανόν αντικαρ-
κινική δράση, ενίσχυση ανοσοποι-
ητικού συστήματος-αντιμικροβιακή 
δράση (κυρίως έναντι στρεπτόκοκ-
κων, σταφυλόκοκκων και Ε.coli, 

bacilli coli), τόνωση και ενδυνάμω-
ση του δέρματος (λόγω του κολλα-
γόνου που περιέχει-μείωση ρυτί-
δων) και του τριχωτού της κεφαλής, 
κατά του πονοκεφάλου, κατά των 
ενδοκρινικών διαταραχών και των 
ορμονικών ανισορροπιών, μειώνει 
τον κίνδυνο στεφανιαίας νόσου, 
μειώνει τα επίπεδα χοληστερόλης, 
κατά των καταγμάτων των οστών, 
επουλώνει τις ιστικές καταστροφές, 
κατά των φλεγμονών, μειώνει τα 
αρθριτικά προβλήματα, ευεργετικό 
σε περιπτώσεις μειωμένης μνήμης, 
βελτιώνει το άσθμα, προσφέρει 
αναβολική υποστήριξη με αποτέ-
λεσμα την αθλητική απόδοση (αυ-
ξημένη ενέργεια, αντοχή και φυσι-
κή δύναμη), κατά της πνευματικής 
κατάρρευσης, κατά των ελκών, 
εκζεμάτων μειώνει αλλεργικά συ-
μπτώματα άλλων αιτιών, διατήρη-
ση ομορφιάς.

Η δοσολογία που συστήνεται είναι 
η εξής: 
ένα κουταλάκι το πρωί νηστικός 
κάτω από τη γλώσσα μέχρι να δι-
αλυθεί, τα παιδιά μισό κουταλάκι 
και οι αθλητές και ασθενείς έως και 
δύο. Απαραίτητος χρόνος χρήσης 
ορίζονται 3 μήνες ετησίως. Σε ειδι-
κές περιπτώσεις καλό θα ήταν να 
συμβουλευτείτε το γιατρό σας.

Βασιλικός Πολτός: Που ωφελεί



Α γωνιζόμενος στην αγαπημένη του 
Κύπρο και επιδεικνύοντας την κυρι-
αρχία του, ο Nasser Al-Attiyah από το 

Κατάρ, με συνοδηγό τον Mathieu Baumel από 
της Ανδόρες και αυτοκίνητο Volkswagen Polo 
GTi R5, θριάμβευσε στο επετειακό 50ο Ράλλυ 
Κύπρος, που διεξήχθη το τριήμερο 6-8 Οκτω-
βρίου 2023 με διοργανωτή τον Κυπριακό Σύν-
δεσμο Αυτοκινήτου! Δεύτερος ο Al-Rawahi 
από το Ομάν και τρίτος και πρώτος Κύπριος 
ο Δημοσθένους.
Ο Καταρινός οδηγός κάλυψε τα 194,88 χιλιό-
μετρα των δώδεκα ειδικών διαδρομών του 
διημέρου σε χρόνο 3 ώρες, 3 λεπτά και 38 
δευτερόλεπτα, τερματίζοντας πρώτος στη γε-
νική κατάταξη, 3 λεπτά και 21 δευτερόλεπτα 
μπροστά από τους Abdullah Al-Rawahi / Ata 
Al-Hmoud με Skoda Fabia R5, οι οποίοι πήραν 
τη 2η θέση.
Ο Χρίστος Δημοσθένους, με συνοδηγό τον 
Κύπρο Χριστοδούλου και αυτοκίνητο Skoda 
Fabia R5, τερμάτισαν στην 3η θέση της γενι-
κής κατάταξης και πρώτοι από όλα τα κυπρι-
ακά πληρώματα! Με πέντε πλασαρίσματα 
στην τριάδα των ΕΔ, ο πρωταθλητής Κύπρου 
το 2015 και 2016 ανέβηκε για δεύτερη φορά 
στην καριέρα του στο πόντιουμ του Ράλλυ 
Κύπρος, μετά την 3η θέση που πήρε το 2020.

Παράλληλα, οι δύο τους πανηγύρισαν την 
πρώτη τους φετινή νίκη στο Παγκύπριο Πρω-
τάθλημα, αφού η κάθε μέρα του Ράλλυ Κύ-
προς μετρούσε ως ξεχωριστός αγώνας. 
Δεύτερο κυπριακό πλήρωμα, αυτό των Πανα-
γιώτη Γιάγκου / Άριστο Νικολάου, με Hyundai 
i20 R5, οι οποίοι τερμάτισαν στην 4η θέση 
της γενικής κατάταξης – όπως και το 2021, 
9 λεπτά και 1 δευτερόλεπτο πίσω από τον 
νικητή. Μόλις 18.8 δευτερόλεπτα πίσω από 

τον Γιάγκου, τερμάτισε 5ος ο Πέτρος Παντε-
λή, με συνοδηγό τον Πάμπο Λαό, στην πρώτη 
τους εμφάνιση με Renault Clio. Πρώτοι στην 
κατηγορία Rally4, γι’ αυτοκίνητα με κίνηση 
στους δύο τροχούς, οι Χρυσόστομος Παντε-
λή / Τούλλης Αριστοδήμου με Peugeot 208, οι 
οποίοι πήραν την 6η θέση της γενικής.
Στην έβδομη θέση τερμάτισαν οι Κωσταντί-
νου με Mitsubishi Lancer evo 7 που νίκησαν 
και στην κατηγορία RCS2 ακολουθούμενοι 

από τους Έλληνα/Πουγιούκα στα πηδάλια 
ενός Ford Fiesta Dytko που κέρδισαν και την 
RCL1.
Ένατος στην ράμπα του τερματισμού ανέβη-
καν οι Στυλιανού με ένα Mitsubishi Dytko και 
δέκατοι τερμάτισαν με ακόμα ένα Mitsubishi 
Lancer evo 7 οι Υπερμάχου.
Στην 11η θέση οι Παπαγεωργίου/Χρυσάνθου 
με Mitsubishi Mirage Dytko, με την κατηγορία 
MERC2, να «κλειδώνει» στην Κύπρο με τον 
Mshari Al-Thefiri από το Κουβέιτ, με συνο-
δηγό τον Nasser Al-Kuwari από το Κατάρ και 
αυτοκίνητο Mitsubishi evo X. που τερμάτισαν 
στην 12η θέση.
Την ράμπα του τερματισμού ανέβηκαν οι Σο-
φοκλέους/Παντελίδης με VW Golf GTI που 
ήταν και οι νικητές της RCS1 και στην 14η 
θέση τερμάτισαν οι Μαραγκός/Καρεκλάς στα 
πηδάλια του γνωστού MAZDA RX 8 με τους 
Θεοφάνους/Ξενοφώντος με το Peugeot 106 
να συμπληρώνει τους τερματισμούς.  
Ο τερματισμός και η τελετή απονομών διεξή-
χθη το απόγευμα της Κυριακής (08/10) στο 
χώρο του παλιού δημαρχείου Λευκωσίας, 
στην πλατεία «Ελευθερίας». Τις απονομές 
έκαναν ο δημοτικός σύμβουλος Λευκωσίας 
κ. Βαλέριος Δανιηλίδης και ο κ. Imad Lahoud, 
συντονιστής FIA MERC.

Σάββατο 14 Οκτωβρίου 2023Σελίδα 22

50ο Cyprus Rally: 
Νικητής και πάλι ο Nasser Al-Attiyah 

F1 – Qatar GP: 
Ο Μax γιόρτασε με νίκη το πρωτάθλημα
Ο Ολλανδός παγκόσμιος πρωταθλητής του 2023 
ξεκίνησε πρώτος και έμεινε στη θέση αυτή ως 

την πτώση της καρό σημαίας. Διπλό βάθρο για 
την McLaren, σε μια ακόμη εξαιρετική εμφάνιση!   
Στην πρώτη στροφή του πρώτου γύρου μια δυσά-
ρεστη έκπληξη περίμενε τις Μercedes-Benz, κα-
θώς μια μεταξύ τους επαφή έφερε την εγκατάλει-
ψη του Lewis Hamilton και το safety car στην πίστα. 
Ύστερα από αυτό, ο δρόμος για την 49η νίκη του 
Max Verstappen άνοιξε διάπλατα, αφήνοντάς τον 
να γιορτάσει το τρίτο του παγκόσμιο πρωτάθλημα 
με μια ακόμη πρωτιά.   Ο Μεξικανός team mate 
του, που ξεκίνησε από τα pits, ως τον 50ο γύρο 
είχε αναρριχηθεί κάπου στην μέση της κατάτα-
ξης, έχοντας και ποινή 5 δευτερολέπτων για υπέρ-
βαση ορίων πίστας. Λίγο αργότερα, τον μιμήθηκε 
και ο Alexander Albon, της Williams. Στα απρόο-
πτα της εκκίνησης η ποινή των 10 δευτερολέπτων 
που επιβλήθηκε στον Nico Hulkenberg, επειδή με 

τη Haas του κατέλαβε τη θέση που αντιστοιχούσε 
στην Ferrari του Carlos Sainz, που δεν ξεκίνησε τον 

αγώνα λόγω προβλήματος στην τροφοδοσία καυ-
σίμου. Ποινή 5 δευτερολέπτων δέχθηκε αργότερα 
στον αγώνα και ο Gasly (Alpine). 
Η ΜcLaren έκλεψε ξανά τις εντυπώσεις, με το 
διπλό βάθρο στο Qatar. Πέραν του εξαιρετικού 
Lando Norris ήταν ένα ακόμη καλό αποτέλεσμα για 
τον Oscar Piastri, τον νικητή στο Sprint του Σαββά-
του, που μαζί με τον Verstappen ήταν τα πιο πο-
λυσυζητημένα πρόσωπα στο αγωνιστικό τριήμερο 
του Qatar. Από εκεί και κάτω, στις επόμενες θέσεις 
τερμάτισαν οι «συνήθεις ύποπτοι» με τέταρτο τον 
Russell, πέμπτο τον Leclerc, με τις Aston Martin να 
τερματίζουν και οι δύο στην πρώτη δεκάδα. Καλό 
ήταν το αγωνιστικό τριήμερο του Qatar και για την 
Alfa Romeo, που είδε και τα δύο μονοθέσιά της να 
τερματίζουν στους βαθμούς, με τον Bottas στην 
όγδοη θέση και τον Ζhou στην δέκατη.

Ο Mads Østberg ολοκλήρωσε με στυλ την 
70η επετειακή σεζόν του Ευρωπαϊκού 

Πρωταθλήματος Ράλ-
λυ της FIA κερδίζοντας 
την τέταρτη έκδοση 
του Ράλλυ Ουγγαρίας.
Ο Ostberg συνοδηγού-
μενος από τον Patrik 
Barth στα πηδάλια 
ενός Citroën C3 Rally2 

της Pirelli ήταν στη δεύτερη θέση του ράλλυ, 
όταν ο Miklós Csomós που προηγείτο στο με-
γαλύτερο μέρος εγκατέλειψε από τον αγώ-
να του  ERC της πατρίδας του στην προτελευ-
ταία ειδική διαδρομή.
Ο Ούγγρος πρωταθλητής Ferenc Vincze τερ-
μάτισε δεύτερος με ένα εξοπλισμένο από 
την  Hankook Skoda Fabia Rally2 Evo με τον 
Mārtiṇš Sesks να ανεβαίνει στην τρίτη θέση 
του βάθρου για την ομάδα της MRF Tyres.
Εν τω μεταξύ, η τριπλή μάχη για τον τίτλο του 
πρωταθλήματος FIA Junior ERC έληξε υπέρ 
του Norbert Maior, με τον Ρουμάνο να εξα-
σφαλίζει ως ανταμοιβή του μια πλήρως χρη-
ματοδοτούμενη συμμετοχή στο Πρωτάθλη-
μα FIA Junior WRC 2024.
Το σκέλος των τεσσάρων τελευταίων ειδι-
κών διαδρομών της Κυριακής ξεκίνησε από 
τη Nyíregyháza υπό την απειλή βροχής κα-
θώς τα μαύρα σύννεφα κάλυψαν τμήματα 
της αγωνιστικής διαδρομής στην περιοχή 
Zemplén της Ουγγαρίας.
Κερδίζοντας την πρώτη ειδική της ημέρας 
Óhuta-Fony ο Csomós μπόρεσε να επεκτεί-

νει το προβάδισμά του σε 23,5 δευτερόλε-
πτα, αλλά ένα κατεστραμμένο μπροστινό δε-
ξιό ελαστικό στην επόμενη διαδρομή Sárga 
Borház του προκάλεσε ένα "σπινάρισμα", 
που σημαίνει ότι ήταν 21,3 δευτερόλεπτα 
πιο αργός από τον δεύτερο Sesks.
Η συνέχεια, πήγε από το κακό στο χειρότε-
ρο για τον Csomós αφού στην επόμενη ειδι-
κή εγκατέλειψε τον αγώνα.
Με τον Csomós εκτός, ο Østberg έμεινε 
στην πρωτοπορία με προβάδισμα 8,9 δευ-
τερολέπτων έναντι του Ούγγρου πρωταθλη-
τή Ferenc Vincze και να  την διατηρήσει στο 
Power Stage, εξασφαλίζοντας πέντε βαθ-
μούς μπόνους και να κερδίσει για δεύτερη 
φορά το Ράλλυ Ουγγαρίας εξασφαλίζοντας 
συνάμα και την τρίτη θέση στο πρωτάθλημα 
του ERC πίσω από τον πρωταθλητή του 2023 
Hayden Paddon και τον Mārtinš Sesks.
Στην τέταρτη θέση τερμάτισε ο Yoann Bonato 
με τον νικητή  του ράλλυ Ουγγαρίας το 2019 
Frigyes Turán να τερματίζει πέμπτος  και τον 
Erik Cais έκτο που αντιμετώπισε αρκετά προ-
βλήματα με τα ελαστικά του στης τελευταίες 
ειδικές διαδρομές του αγώνα. 
Ο Gábor Német ήταν έβδομος στην πρώτη 
του εκκίνηση στο ERC με αυτοκίνητο Rally2. 
Ο Martin László κατέλαβε την όγδοη θέση 
παρά το γεγονός ότι ολοκλήρωσε την 10η 
ειδική  με ένα κατεστραμμένο εμπρός δε-
ξιό ελαστικό, ενώ οι Mathieu Franceschi και 
Efrén Llarena ανέκαμψαν από τις πρώτες κα-
θυστερήσεις και τερμάτισαν ένατος και 10ος 
αντίστοιχα.

Ράλλυ Ουγγαρίας: 
Νικητής ο Ostberg!



23Με τον Μάριο Ευριπίδου Αθλητικό Συντάκτη
της Εφημερίδας “Αδέσμευτος”
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Αθλητικός “Αδέσμευτος”

Περισσότερες αθλητικές ειδήσεις στην ιστοσελίδα cosmosnews.com.cy

Την αθλητική επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Το σχόλιο της εβδομάδας

Επιτέλους, ηλεκτρονική πινακίδα
Όπως αποκάλυψε ο βουλευτής ΔΗΚΟ Χρ. Σαββίδης εγκρίθηκε η τοποθέτηση 

ηλεκτρονικής πινακίδας στο Στέλιος Κυριακίδης: «Ένα χρόνιο αίτημα μας 
υλοποιείται, καθώς η Διευθύντρια του ΚΟΑ, Δρ Χαραλάμπους-Παπαμιλτιάδη, 
με ενημέρωσε σε σημερινή συνάντηση που είχαμε στα γραφεία του ΚΟΑ πως 
έχουν ήδη υπογραφεί οι πολεοδομικές άδειες και τα σχετικά έγγραφα, ούτως 
ώστε να ξεκινήσει άμεσα η διαδικασία τοποθέτησης του ηλεκτρονικού πίνακα 
αποτελεσμάτων εντός του σταδίου» ανέφερε χαρακτηριστικά.

Η είδηση της χρονιάς στην Πάφο είναι η 
έγκριση για τοποθέτηση ηλεκτρονικής 

πινακίδας στο Στέλιος Κυριακίδης. Ένα αίτη-
μα πολλών χρόνων γίνεται πραγματικότητα 
και πλέον οι φίλαθλοι θα βλέπουν το σκορ και 
το λεπτό του αγώνα στην τεράστια πινακίδα. 
Ας ελπίσουμε ότι θα γίνουν και άλλα ουσιώ-
δη έργα και το στάδιο θα μετατραπεί σε πο-
δοσφαιρικό. 

Παρεμπιπτόντως, τι γίνεται με εκείνο το 
αίτημα για παραχώρηση του σταδίου 

στους ιδιοκτήτες της Πάφος fc για να το κα-
τεδαφίσουν και να κατασκευάσουν άλλο στη 
θέση του; Παλαιότερα μας έλεγαν ότι το εξε-
τάζει ο Γενικός Εισαγγελέας… Τώρα, τι; 

Εν πάση περιπτώσει, ευτυχώς να λέμε 
που η Πάφος έχει ένα γήπεδο και δίνει 

τους αγώνες της, αλλιώς θα τρέχαμε σε άλ-
λες επαρχίες. Μη με ρωτάτε, πού θα παίζει η 
ομάδα τη νέα χρονιά, καθώς πάλι θα έχουμε 
τα ίδια. Πάντως, όπως λέχθηκε, τα έργα θα ξε-
κινήσουν μόλις τελειώσει το πρωτάθλημα και 
θα ολοκληρωθούν πριν την πρεμιέρα… (λένε).

Να πάμε και στην Παφάρα… Στα ντέρμπι 
τα βρίσκει σκούρα. Ισοπαλία με Άρη και 

ΑΕΚ και ήττα από τον ΑΠΟΕΛ. Αν θέλει τίτλο 
πρέπει να κερδίζει αυτά τα ματς. Θα δούμε τι 
θα κάνει με Ομόνοια, Απόλλων και Ανόρθωση. 

Τέλος, Εθνική Ανδρών. Κάποιος είπε, κα-
λύτερα να αγωνίζεται ο Άρης Λεμεσού, 

καλύτερα θα παίζει και θα πάρει και καμιά 
νίκη.

Τρία πολύ σημαντικά παιχνίδια δίνει η Πάφος τις επόμενες ημέ-
ρες. Αρχικά με Ομόνοια και ακολούθως με Απόλλωνα και Ανόρθω-
ση. Με τρεις νίκες γίνεται το απόλυτο αφεντικό. 

Ο λυμπιακός και Πα-
ραλίμνι οδηγούν την 

κούρσα του πρωταθλή-

ματος και δείχνουν ότι εί-
ναι τα απόλυτα φαβορί 
για επιστροφή στην πρώ-
τη κατηγορία. Απ’ εκεί και 
πέρα, αναμένεται μάχη 
για το τρίτο εισιτήριο.
Όσο αφορά τις ομάδες 
της Πάφου, μόνο η Πέγεια 
μέχρι στιγμής έκανε θετι-
κό ξεκίνημα. Με δύο νίκες 
σε τέσσερις αγώνες βρί-
σκεται στην 7η θέση του 
βαθμολογικού πίνακα.
Ο Ακρίτας δέχθηκε τη 
δεύτερη ήττα σε τέσσε-

ρις αγώνες και παραμένει 
στα χαμηλά του βαθμο-
λογικού πίνακα, στην 11η 

θέση με μόλις 4 βαθμούς.
Στην ΕΝΑΔ υπάρχει προ-
βληματισμός, καθώς σε 
τέσσερις αγώνες πήρε μό-
λις ένα βαθμό και βρίσκε-
ται στην τελευταία θέση 
του βαθμολογικού πίνα-
κα. Το Σαββατοκύριακο 
δεν θα έχουμε αγώνες, 
λόγω της Εθνικής. Η 5η 
αγωνιστική θα διεξαχθεί 
στις 20 Οκτωβρίου. Μέχρι 
τότε οι ομάδες έχουν τον 
χρόνο για ανασύνταξη δυ-
νάμεων.

Β’ κατηγορία: Μίνι απολογισμός 
των ομάδων της Πάφου

Θα ρίξω το γκολάκι μου με την Ομό-
νοια και όλα μέλι γάλα...

Μόνος πρώτος ο Απόλλων...
Τέσσερις  ομάδες στη 2η θέση

20 - 21 Οκτωβρίου

ΑΣΙ Λύσης Ομόνοια Αραδίππου

Αγία Νάπα Ολυμπιακός Λευκωσίας

Διγενής Ακρίτας Μόρφου Ύψωνας

Ένωσις Νέων Παραλιμνίου - ΠΑΕΕΚ

ΕΝΑΔ- Ομόνοια 29ης Μαΐου

Ερμής Αραδίππου - Ακρίτας Χλώρακα

Πέγεια 2014 - ΜΕΑΠ Πέρα Χωρίου-Νήσου

ΠΟ Ξυλοτύμβου 2006 - Αχυρώνας-Ονήσιλος

Αγωνιστικό πρόγραμμα Β’ κατηγορίας
5η αγωνιστική

ΝΕΑ ΣΑΛΑΜΙΝΑ - ΚΑΡΜΙΩΤΙΣΣΑ  2-0

ΠΑΦΟΣ FC – ΑΕΚ 0-0

ΟΜΟΝΟΙΑ - ΑΕΖ ΖΑΚΑΚΙΟΥ 3-3

ΟΘΕΛΛΟΣ ΑΘΗΑΙΝΟΥ – ΑΠΟΕΛ 0-1

ΑΠΟΛΛΩΝΑΣ - ΔΟΞΑ ΚΑΤΩΚΟΠΙΑΣ 4-0

ΑΝΟΡΘΩΣΗ – ΑΡΗΣ 2-3

ΕΘΝΙΚΟΣ ΑΧΝΑΣ – ΑΕΛ 1-0

Αποτελέσματα A’ κατηγορίας
7η αγωνιστική 

Μ ε την ολοκλήρω-
ση της 7ης αγωνι-
στικής ο Απόλλω-

νας που έχει την καλύτερη 
άμυνα του πρωταθλήμα-
τος απολαμβάνει τη μονα-
ξιά της κορυφής με 15 βαθ-
μούς έναντι 14 τεσσάρων 
ομάδων. 
Ο Απόλλων, λοιπόν, που 
κέρδισε τη Δόξα με 4-0 απο-
λαμβάνει τη μοναξιά της 
κορυφής, καθώς εκμεταλ-
λεύτηκε την ήττα της Ανόρ-
θωσης και πέρασε στην 
πρώτη θέση. Στη 2η θέση 
τέσσερις ομάδες, ο Άρης, 
η Πάφος, ο ΑΠΟΕΛ και η 
Ανόρθωση. 
Ο Αρης κέρδισε στο ντέρ-
μπι την Ανόρθωση με 3-2 
και έκανε άλμα προς τα 
πάνω. Η ομάδα του Σπι-
λέφκσι μετά τη νίκη επί της 
σπουδαίας Σκωτσέζικης Ρέι-
ντζερς για το Europa league 

κέρδισε και την Ανόρθωση 
δείχνοντας πόσο καλή και 
ποιοτική ομάδα έχει.   
Η Πάφος εξήλθε ισόπα-
λη χωρίς τέρματα απέναντι 
στην ΑΕΚ μέσα στο Στέλιος 
Κυριακίδης σε ένα παιχνίδι 
μέτριο έως κακό. Η Πάφος 
«ξύπνησε» μετά το 70, όταν 
είχε περάσει αλλαγή στο 

παιχνίδι ο Μπρούνο που 
έδωσε ζωντάνια στην επι-
θετική γραμμή της ομάδας. 
Η ΑΕΚ στο 90+5 έχασε διπλή 
ευκαιρία για να φύγει νική-
τρια από την Πάφο.  
Νίκη για τον ΑΠΟΕΛ που 
επανέρχεται δριμύτερο 
παρά το άσχημο ξεκίνημα. 
Η ομάδα του Σα Πίντο κέρ-

δισε και τον Οθέλλο και 
βρίσκεται μόλις ένα βαθμό 
πίσω από την κορυφή. 
Από τους άλλους αγώνες, 
ξεχώρισε η ισοπαλία της 
Ομόνοιας με την ΑΕΖ, με 
την ομάδα του Σοφρώνη 
Αυγουστή να χάνει την ευ-
καιρία για να ανέβει στην 
κορυφή. 

Σάββατο 14 Οκτωβρίου
ΕΘΝΙΚΟΣ ΑΣΣΙΑΣ - ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ F.C. 
Μακάρειο στάδιο 15:30

Γ’ κατηγορία - 3η αγωνιστική



Η Πάφος fc δεν φοβάται κανένα και το έχει 
αποδείξει πολλές φορές. Ακόμη και απέ-
ναντι στον πρωταθλητή Άρη απέδειξε ότι 

είναι ομάδα φτιαγμένη για μεγάλα πράγματα. 
Από καθαρή ατυχία δεν μπόρεσε να φύγει νική-
τρια από το Άλφα Μέγα. 
Το μοναδικό πρόβλημα στην Πάφος fc είναι ο 
κακός εαυτός της. Το αγνώριστο πρόσωπο απέ-
ναντι στον ΑΠΟΕΛ και η ήττα μέσα στο ΓΣΠ με 
1-0 με μηδέν τελικές μάλιστα, προβλημάτισε 
αρκετούς. Το μέτριο παιχνίδι απέναντι στην ΑΕΚ 
και η μη αποτελεσματικότητα στην τελική προ-
σπάθεια, παρά τις σπουδαίες ευκαιρίες, προ-
βλημάτισε εκ νέου. 
Η Πάφος, λοιπόν, όταν πιάσει απόδοση δείχνει 
τις τεράστιες δυνατότητές της και ρίχνει 3-4 τέρ-
ματα ανά αγώνα. Θυμίζουμε: 3-0 την Καρμιώ-
τισσα, 3-1 την ΑΕΛ, 4-0 τη Δόξα και 4-1 την ΑΕΖ.  
Στα άλλα τρία παιχνίδια, με Άρη, ΑΠΟΕΛ και 
ΑΕΚ η Πάφος σκόραρε μόλις ένα τέρμα, στο 1-1 
με τον Άρη έχοντας μάλιστα εξαιρετική απόδο-
ση. Στα ματς με ΑΠΟΕΛ και ΑΕΚ είχε μέτρια έως 
κακή απόδοση και το πλήρωσε. 

Η συνέχεια 
Η συνέχεια είναι πολύ καθοριστική για την ομά-
δα του Χουάν Κάρλος Καρσέδο, καθώς ακο-
λουθούν τρία ματς ντέρμπι, τα οποία και θα 
φανερώσουν τις πραγματικές δυνατότητες της 
παφιακής ομάδας. Με την επανέναρξη του 

πρωταθλήματος (23 Οκτωβρίου) φιλοξενεί την 
πολύ φιλόδοξη φέτος Ομόνοια στο Στέλιος Κυ-
ριακίδης. Στη συνέχεια, αγωνίζεται εκτός έδρας 
με τον επίσης πολύ φιλόδοξο φέτος Απόλλωνα 
(29 Οκτωβρίου) και τέλος, με την Ανόρθωση (5 
Νοεμβρίου), άλλη μια ομάδα με πολλές φιλο-
δοξίες (η συνέχεια είναι με τον Εθνικό Άχνας, 
11/11). Όπως γίνεται αντιληπτό, σε διάστημα σε 
δύο εβδομάδων η Πάφος θα δώσει τρία παιχνί-
δια με ομάδες που θα διεκδικήσουν τον τίτλο. 
Σε περίπτωση που κάνει επίδειξη δύναμης και 
πετύχει το 3Χ3, στέλνει ξεκάθαρο μήνυμα. Αν 
όμως έχει εμφανίσεις σαν αυτή με τον ΑΠΟΕΛ, 
τότε θα βρεθεί σε δύσκολη θέση. 

Αγωνιστικά 
Το ευχάριστο για την Πάφος fc είναι ότι έχει 
ποδοσφαιριστές που έχουν ανεβάσει κατακό-
ρυφα την απόδοσή τους, όπως είναι οι Φελίπε 
Μπρούνο, Μουσταφά Ναμ κλπ. Την ίδια ώρα 
όμως, πρέπει να υπάρξει προβληματισμός για 
την απόδοση μερικών ποδοσφαιριστών που 
δείχνουν να μην αντιλαμβάνονται σε ποια ομά-
δα βρίσκονται. Σε κάποια παιχνίδια, η ομάδα 
είναι σαν να αγωνίζεται με ποδοσφαιριστή λι-
γότερο. 

Μεταγραφές Ιανουαρίου 
Μαμαντού Κανέ και Ματίας Μελούσο δεν εγ-

γράφηκαν άμεσα στο ρόστερ της Πάφος fc και 
έτσι θα εγγραφούν εκτός συγκλονιστικού απρο-
όπτου τη μεταγραφική περίοδο Ιανουαρίου. 
Έτσι, οι δύο μεταγραφές είναι δεδομένες, και 
απ’ εκεί και πέρα, αναμένονται άλλες δύο. 

Το μοναδικό πρόβλημα στην Πάφος fc 
Ο κακός εαυτός της 
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Αργύρης Χριστοδούλου

Μ ε μεγάλη ικανοποίηση η ΠΑΦΟΣ FC ανα-
κοίνωσε άλλη μια μετακίνηση νεαρού πο-

δοσφαιριστή σε μια σπουδαία 
και ιστορική ομάδα του εξωτε-
ρικού. Ο λόγος για το νεαρό δι-
εθνή Αργύρη Χριστοδούλου, μό-
λις 16 ετών, ο οποίος υπέγραψε 
επαγγελματικό συμβόλαιο με την  

φημισμένη Sporting  Πορτογαλίας! Ο Αργύρης ξε-
κίνησε την καριέρα του σε μικρή ηλικία στην Ακα-
δημία της ΠΑΦΟΣ FC φτάνοντας μέχρι και το επί-
πεδο της ομάδας Κ19 σε ηλικία μόλις 15 ετών.  
Το καλοκαίρι του 2022 συμμετείχε στην επίλεκτη 
ομάδα της Ακαδημίας, η οποία αγωνίστηκε στο 
διεθνές τουρνουά The Cup Ισπανίας, αγωνιζόμε-
νος απέναντι σε ομάδες όπως οι FC Barcelona, 
RCD Espanyol και Real Sociedad, αφήνοντας τις 
καλύτερες εντυπώσεις. Έχει επίσης λάβει συμ-
μετοχή στα περισσότερα διεθνή τουρνουά στο 
εξωτερικό, στα οποία έχει συμμετάσχει η Ακαδη-
μία της Πάφος fc. 
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